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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 18 Eylül 2024 Çarşamba günü saat 13.30’da Galatasaray Lisesi Tevfik Fikret 
Salonu’nda yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Değerli hazirun, toplantımıza başlamadan önce lütfen telefonlarımızı sessize alalım. Saygıdeğer 
katılımcılar, okul giriş kapımızdan gelen kayıtlara göre 13.24 itibariyle oturumumuzda 103 divan 
üyemiz ve bilgi mahiyetinde 16 saygıdeğer kulüp üyemiz bulunmaktadır. Açılış nisabımız 
mevcuttur. Toplantıyı açıyorum. Müsaadenizle kürsüye geçiyorum.  
Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, bizleri Galatasaray dijital platformlarından takip eden 
üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasarayımızın sarı kırmızı renklerine gönül vermiş, 
hayatlarını armaya adamış kıymetli taraftarlarımız. 
Cumhuriyetimizin kurucusu, ebedi başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna 
yaşamlarını yitirmiş kahraman şehitlerimiz, kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami 
Yen ve arkadaşları ile geçen toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için, 
sizleri saygı duruşuna davet ediyoruz. (Saygı duruşu yapıldı.) 
Buyurun oturabilirsiniz. Vefat listesini alalım, üyelerimizi bekletmeyelim ayakta.  
Ben göremiyorum. 5361 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz, Prof. Dr. Hamza Yüksel Dinçer, şu 
anda öğle namazından sonra defnedilecek. 6190 Mustafa Pertev Köseoğlu, 6838 numaralı Divan 
Kurulu üyemiz ve 2 numaralı kurucumuz Emin Bülent Serdaroğlu’nun torunu, unutulmaz milli 
basketbolcumuz, yenilmez armadanın değişmez oyuncusu, değerli tıp insanı, Prof. Dr. Nur 
Danişmend, 7100 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz, 2004-2006 döneminde rahmetli Özhan 
Canaydın başkanın riyasetinde Yönetim Kurulu üyeliği yapmış olan Emel Çabukoğlu, Emel 
Çabukoğlu da bugün ikindi namazında Zincirlikuyu kabristanında cenaze namazı kılınacak. 7201 
Divan Kurulu üyemiz, usta oyuncu, senarist, yönetmen, gazeteci ve spor yazarı Aydemir Akbaş, 
7306 Galatasaray A erkek voleybol takımımızın eski baş antrenörü, Türk voleybolunun duayen 
isimlerinden Enver Göçener hocamız ve bu sabah vefat eden, 9899 Naci Selçuk. Kulüp 
üyelerimizden 11971 önceki dönem Kulüp Başkan Yardımcımız Sayın Bikem Ardakoç Kanık’ın 
sevgili eşi Ahmet Kanık, yine kulüp üyemiz 13068 sicil numaralı Eyüp Ramazanoğulları ve yeni 
kaybettiğimiz spor basınının entelektüel kalemi, Galatasaray üzerine, önemli eserler vermiş olan 
köşe yazarı Ahmet Çakır.  
Değerli hazirun, ben, okumak da uzun sürdü ama çok acı kayıplar. Çok değerli kardeşlerimiz ve 
ağabeylerimizi kaybettik. Özellikle bugün herhalde 16.00 civarında ayrılıp da Emel 
Çabukoğlu’nun cenazesine katılacaklar olabilir. Ben o yüzden herhangi bir süre kısıtlaması 
koymuyorum ama, mümkün mertebe akışta seri davranırsak ve zamanı ekonomik kullanırsak, 
Yönetim Kurulumuzdan da salondaki hazirundan da değerli büyüğümüzün cenazesine katılmak 
isteyenler olabilir. Kendi takdirleridir. 
Değerli hazirun, şimdi gündemimize geçiyoruz. Gündemi Divan Kurulu üyemiz, yazman üyemiz, 
Sayın Nilüfer Sanvar okuyacak. Müsaadenizle ben de yerime geçeyim. 
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 
Gündem: 
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1. Ağustos ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. 
2. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması.  
3. Tüzüğümüzün 87/14 madde uyarınca, kulüp ve bağlı ortaklıklarına ait, 31 Mayıs 2024 

tarihi itibariyle düzenlenmiş, bağımsız denetimden geçmiş konsolide yıllık mali tablolar 
ile özet yönetsel, sportif faaliyet raporlarının Yönetim Kurulunca sunulması. 

4. Gündemin 3 üncü maddesinde sunulan raporlarla ilgili görüşme. 
5. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 
6. Kapanış 

 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler. Saygıdeğer hazirun, gördüğünüz gibi, önce bir Yönetim Kurulumuzun sunumları 
var. Daha sonra da serbest gündem maddemiz var. Bazı konuşmacılarımız iki kere çıkmak 
lüzumunda hissedebilirler. Ben bu konuyu bir genel oylamaya sunmak istiyorum. Maddeleri tek 
tek gündem sırasıyla mı oylayalım. Yoksa birleştirip mi görüşelim? Zamanı verimli kullanmak 
hakkında, usul hakkında bir görüşme isteyen, lehte, aleyhte bir arkadaşımız var mı acaba? 
Birleştirmek? O zaman iki kere çıkılmaması anlamında, gündemi birleştirmeyi oylarınıza 
sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. 
Şimdi okunan gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler?  Oybirliği ile kabul 
edilmiştir. Gündemin 1 inci maddesiyle devam ediyoruz.  
Ağustos ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. Ses kaydı çözümlenmiş, kontrol 
edilip, gsdivan.com divan internet sitemize yüklenmiş olup, çözümlendiği ve siteye yüklendiği 
şekliyle aylık olağan toplantı tutanağını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? 
Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
Gündemin 2 nci maddesi ile devam ediyoruz. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması. Bunu 
zorunlu olarak okuyacağız. Gelen iki evrak görüyoruz, Divan Başkan Heyeti olarak, bu sicil 
başkanlığımızdan gelen evrakı okuması için, Yönetim Kurulu üyemiz Sayın Ali Tüzmen, okuyabilir 
misiniz lütfen? 
 
Divan Kurulu Yazmanı Ali Tüzmen 
12 Eylül 2024, Galatasaray spor kulübü, Divan Kurulu Başkanlığına, kulübümüzün 119 uncu yıl 
kuruluş yıldönümü töreninde, 50’nci yıl madalya ve beratı almaya hak kazanan 50 yıl kıdemli, 
divan üyelerimizin listesi ekte sunulmuştur. Bilgilerinize arz ederim. Saygılarımla. Gürkan Eliçin, 
Galatasaray Spor Kulübü Sicil Kurulu Başkanı. İsimleri de okuyorum başkanım. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Ekrana da yansıtabilir miyiz? 
 
Divan Kurulu Yazmanı Ali Tüzmen 
4164 Lale Semenderoğlu Sönmez, 4436 Mehmet Sarper, 4643 Serpil Tüfekçioğlu, 4651 Serap 
Akay, 4740 Vedat Akan, 4750 Ahmet Uz, 4886 Dursun Buğra, 4889 Mehmet Asım Kazancı, 4995 
Mustafa Şükrü Aykın, 5002 Tevfik Yavuz Tabar, 5018 Güler Karaca, 5024 İsmail İzzet Evin, 5344 
Emin Cüneyt Aydınoğlu, 5445 Çetin Somay, 5486 Haluk Ünsal, 5513 Sibel Balık, 5517 Bülent 
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Yıldırım, 5521 Nuri Mert, 5523 Selçuk Memişoğlu, 5534 Ahmet Hakan Berber, 5536 Ahmet Selim 
Alas, 5537 Mehmet Çağatay Altınlı, 5546 Hakkı Derya Göbelek, 5555 Mehmet Helvacı, 5559 
Ahmet Remzi Taşlıca. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Saygıdeğer hazirun, kulübümüzün 119 uncu yıl kuruluş yıldönümünün bir parçası da 50 yıllık 
üyelerimize berat verilmesi, bu program, bilahare size ilan edilecek ama bildiğim kadar, 5 Ekim 
Cumartesi günü yine bu salonda icra edilecek. 25 çok değerli üyemize de burada beratlarını, 
takdim edeceğiz, isimlerini okuttuk. 
İkinci yazımız, şu anda yurt dışında bulunan, önceki dönem 2’nci, kulüp ikinci başkanlarımızdan, 
değerli sporcu, kürekçi, büyüğümüz Sayın Ahmet Şenkal’dan geliyor. Sayın Nilüfer Sanvar 
okuyabilir miyiz acaba? 
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 
14 Eylül 2024. Galatasaray Spor Kulübü Divan Kurulu Başkanlığına, yurt dışında bulunduğum 
için, toplantınıza katılamadığımdan ötürü, sizden ve hazirundan özür diliyorum ve kulüp 
başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’e hitaben yazdığım aşağıdaki yazının okunmasını istirham 
ediyorum. 
Sayın Dursun Özbek başkanım, hatırlayacağınız gibi bu yaz 8 Temmuz günü Galatasaray 
adamızda vefalı ve duygulu bir buluşmaya vesile oldunuz. Bu güzel etkinlik kapsamında, sevgili 
Fatih Terim hocamızı, Galatasaray kulübüne intisabı bekleyen ve bir anlamda ciddi aidiyetini 
simgeleyen imzasının 50 nci yılı münasebetiyle ödüllendirdiniz. 
Arada kesikler de olsa, camiaya yarım asır layıkıyla hizmet etmiş bir değerli mensubunuzun 
takdirini ve taltifini hedefleyen bu hareketiniz elbette ki örnek oluşturacak nitelikte ve camiaya 
yakışır güzellikteydi. Ama Sayın Başkan, bana göre girişiminizin aynı zamanda kulübünüzün 
kadim ve sadık sporculara anlamlı bir geleceğini oluşturmasında ilk adım olabilme özelliğini 
taşıyordu. Sayın Başkan, 8 Temmuz günü yaşanan bu nezih olayın bir başlangıç olduğuna ve 
zamanla gelişip, genişleyerek, Galatasaraya çok yakın bir uygulama haline gelebileceğini ve 
yürekten inanıyorum ve sizinle bu düşüncede birleşeceğimizi umuyorum. 
Sayın Başkanım, kabul etmek gerekir ki, bu güzide kulübe, bu seçkin camiaya aidiyetlerine 50 
değil, 60 hatta 70 yıl önce, henüz 10’lu yaşlarının sonlarında attıkları imzalarla kanıtlamış, hem 
de bir başka camiadan değil, içimizden gelmiş hem de hep amatör kalmış hem de pek çok fırsat 
ve olanaklara rağmen, yuva belledikleri Galatasarayın bir karış bile uzağına gitmemiş vefakâr 
sporcularımız da hiç şüphesiz Fatih Terim hocamızla aynı iltifata mazhar olmaya layıktırlar. 
Söz konusu, sporcularımızın Divan Kurulu üyelerimizden oluşturulabilecek bir küçük grubu, 
yapabileceği kısa ama özenli bir çalışması suretiyle ve rahatlıkla tespiti mümkündür. Dolayısıyla 
Sayın Dursun Özbek başkanım, bu dallarda en az yarım yüzyıl önce Ali Sami Yen’de, 
Hasnungalip’te, Kuruçeşme Adamız’da, Kalamış’ta, sarı kırmızı renklerle sözleşme imzalamış, bu 
sözleşmeye hayatı boyunca sadık kalmış, her ne sebeple olursa olsun, bir başka renge asla yüz 
vermemiş emektar sporcularımızı bularak, ödüllendirmenizi ve hiçbir zaman unutulmadıkları 
hissi vermenizi, doğru ve adli bir davranış olacaktır. Ayrıca bu hareketlerinizin sürekli olarak 
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oluşturmak istediğiniz sevgi ortamının yeşermesine katkı sağlayacağını da unutmamak gerekir 
diye düşünüyorum. 
Konuyu değerlendirmenizi dilek ve ricasıyla takdirinize sunuyorum. Saygılarımla, 4581 Ahmet 
Şenkal. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Saygıdeğer hazirun, Ahmet Şenkal büyüğümüz, çok bir duyarlılık ifadesi olarak bu mektubu 
başkanlık makamına yazmış, bizden de okumamızı, divana gelen evrak bahsinde okumamızı rica 
etti. Bunu yarın sabah evrak kayıttan geçirerek, hem kulübümüzün saygıdeğer başkanlık 
makamına, hem kulüp genel sekreterliğine ileteceğiz. Ancak bu konuda şunu söylemek 
mümkün, kulüp genel sekreterliği, Divan Yönetiminden spor kökenli üyeler ve yine Galatasaraylı 
sporcular derneğinden destek alarak, bu organizasyonu yapmak mümkün, tabii bu konuda 
takdir, sevgili saygıdeğer başkanımızındır. Bu konuyu bu şekilde görüşmüş olduk. 
Şimdi gündemimizle devam ediyoruz. 
3’üncü maddede, Kulüp Yönetim Kurulunun sunacağı raporlar var. Bu konuda Yönetim Kurulu 
adına herhalde finansal, başkanımız? Tabii, buyurun Sayın Başkan. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Sayın Divan Başkanım, kıymetli heyeti, değerli Divan Kurulu üyeleri, saygıdeğer hanımefendiler 
ve beyefendiler, hepinize saygılarımı ve selamlarımı gönderiyorum. 
Bugün Eylül ayı divan toplantımızda bir aradayız. Toplantı gündemimizde kulüp ve bağlı 
ortaklıklara ait konsolide mali tablolar var. Ben hepimizi mutlu edecek bir rakamla, bu divan 
toplantısına başlamak istiyorum. Bu dönemde yaklaşık 5,5 milyar liralık bir dönem sonu kârına 
ulaşmış bulunuyoruz. Bu dönüm sonu kârı Galatasaray tarihinde bir rekora da işaret ediyor. Bu 
kârda enflasyon muhasebesinin kulübümüze kazandırdığımız gayrimenkullerin yeniden 
değerlemesinin pozitif etkisi var. Ama bunlardan daha önemlisi, yaklaşık 200 milyon TL olan 
Galatasaray spor gelirlerinin 2 milyar TL’nin üzerine çıkması ve 17 milyon Euro olan sponsorluk 
gelirlerinin de 60 milyon Eurolara çıkması ile birlikte bu kâr oluşmuştur. 
Kur farkına rağmen, bu rakamın çok önemli bir rakam olduğunu düşünüyorum değerli 
Galatasaraylılar. Arkadaşlarımla birlikte yaptığımız çalışmaların meyvelerini almaktan dolayı da 
çok mutluyuz. 
Bize emanet ettiğiniz bu görevde Galatasarayın sahip olduğu her değere aynı özenle yaklaşarak 
her zaman Galatasarayın çıkarlarını koruyarak, daha iyisini başaracağımıza inanıyorum. Burada 
bir parantezi de sponsorluk konusunda açmak ve burada oluşturulmak istenen kafa karışıklığına 
bir son vermek istiyorum. 
Kulübümüz şu anda 40’tan fazla firma ile sponsorluk sözleşmesi imzalamış olup, iş birliği 
yapmaktadır. Bu sözleşmelerin hepsi kulübümüzün çıkarlarını korumak üzere hazırlanmış, özel 
sözleşmelerdir. Sponsorluk sözleşmesine aykırı herhangi bir tanıtım ya da davranış sözleşmenin 
tek taraflı olarak feshedilmesi anlamına gelir. Birçoğumuzun takip ettiği gibi, dün akşam 
itibariyle yeni bir sponsorumuzla yaptığımız anlaşmayı askıya aldık. Elimizde netleşen bir bilgi, 
ya da belge olmamasına rağmen bu kararı aldık değerli arkadaşlar, süreci takip ediyoruz. 
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Kulübümüzün çıkarlarını koruyarak, hassasiyetleri dinleyerek ve bu konuda son kararımızı 
vereceğiz.  
Değerli hazirun, bu göreve aday olduğumuzda bunları yapacağız diye anlatarak, sizi, bu 
yapacaklarımıza ikna ederek yola çıktık. Şimdi neleri yaptığımızı bir hatırlayalım, sonra da neleri 
yapmaya devam ediyoruz, onların üzerinden konuşalım istiyorum. 
En önemli asetlerimizden birisi, Galatasaray adası, Galatasaray adasının tapu ve üst kullanım 
hakkını, uzun süreli olmak üzere aldık. Üzerinde oluşabilecek tüm hukuki sorunları ortadan 
kaldırdık. Artık adamızda, istediğimiz düzenlemeleri yapabiliriz. Bugün adamız, sadece 
üyelerimiz, aileleri ve misafirlerinin 12 ay faydalanabileceği bir sosyal tesis olarak kullanılıyor. 
Şimdi arkadaki şu anda kullandığımız alanın kazıklarını yenileyip, diğer eksiklerimizi de 
tamamlıyoruz. Havuzumuz yakında kapanıyor. Restoranımız kışın açık olacak, seneye adamızı 
yeni eklemleriyle yeniden yine üyelerimizin daha da iyi imkânlarla kullanımına hazır hale 
getireceğiz. Burada belirtmek istediğim bir husus var. O da şu, bildiğiniz gibi Galatasaray 
adasının 1950 de iktisap edildikten sonraki dönemde, imar durumu yoktu. İmar durumu 
olmaması hasebiyle, bugüne kadar, geçmişten bugüne kadar gelen yapıların riskli olduğu ve 
ruhsata bağlanmasının imkânsız olduğunu hepimiz biliyoruz. Dolayısıyla yaptığımız çalışmalar 
içinde, adanın sadece bize ait olmayan diğer kısımlarının uzun süreli üst kullanım hakkını 
almamızdan başka, adanın imarı ile ilgili çalışmalarımız sonlandı, dolayısıyla, önümüzdeki 
haftalarda, yani yakın bir zamanda, çünkü bütün çalışmalar bitti. Ruhsata bağlamak suretiyle, 
hem arkadaki çürümüş olan eski kazıkları, aynı zamanda adanın kullandığımız havuzun altını bir 
görmenizi isterim. Zamanında yapılış, tamam ama hiç bugüne kadar dokunulmamış. Dolayısıyla 
burada ciddi bir yenilemeye, ciddi bir renovasyona ihtiyaç var. Bunların hepsini inşallah 
ruhsatımızla birlikte, bu önümüzdeki döneme hazırlayarak sizlerin hizmetine sunacağız. 
Mecidiyeköy’deki binamız, bildiğiniz gibi, burayı bir konut projesine dönüştürerek, bugüne 
kadar yaklaşık 1,3 miyar lira gelir elde ettik. Şu zamana kadar da 126 bağımsız bölüm satıldı, 
elimizde şu anda 61 tane bağımsız bölüm var. Satışı bekleyen 61 tane bölüm. Hepinizin bildiği 
gibi, buradan elde ettiğimiz parayla, buradan elde ettiğimiz fonla, biz Florya’daki 45 dönümlük 
araziyi satın aldık. İlave olarak, demin de ifade ettim. 1,1 milyar liralık bir ek hasılat daha 
bekliyoruz, elimizde bulunan ticari alanların ve bekleyen dairelerin satışıyla. 
Hepimizin önünden geçtiği, inşaatın içerideki faaliyetler devam ederken, dışı kaplı olduğu için, 
ne vaziyette olduğunu görmek mümkün değil. Bugüne kadar sarkmasının sebebi, uzamasının 
sebebi inşaatın, çalıştığımız şirketin, yaptığımız anlaşmanın koşullarına uymaması ve bu konuda 
bize zorluk çıkarmasından kaynaklanıyor. 
Hatta o kadar ki, geçenlerde silah çekilmesine kadar giden tatsız bir olayı da burada yaşadık. Bu 
yaşanan olay, bize bu işlerin ne kadar yorucu ve hassas idare edilmesi gerektiğini tekrar 
hatırlattı. İçinde bulunduğumuz koşullar nedeniyle, böyle tatsız hadiselerle de ilgilenmek 
zorunda kalıyoruz ve ne yazık ki bunları da çözmek durumundayız. 
Şimdi biraz sonra, sevgili kardeşim Sedat’a da söz vermek istiyoruz, özellikle şeyle ilgili, 
Mecidiyeköy binası ile ilgili, çünkü içeride bayağı bir faaliyetimiz var, fakat yapılan sözleşmeye 
uyum göstermeyen müteahhidin çıkardığı zorluklar ve yeniden ele alınması gereken bir konuyu 
da ele aldık, şu anda olaya son derece hakimiz. Ama bu uzama sebebiyle de işlerimiz biraz gecikti 
orada.  
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Florya’da yani önemli bir konularımızdan birisi de Florya, Florya’da kulübümüzün kendi 
imkânlarıyla aldığı arazinin, konsolide bütçemize değerleme olarak büyük bir katkı yaptığını 
görüyorsunuz. Bu durum bile bu katın alma kararının ne kadar doğru olduğunu bize gösteriyor, 
değerli arkadaşlar. Bildiğiniz üzere, ihale süreci bağımsız bir komisyon tarafından sürdürülüyor. 
Oradaki değerli arkadaşlarımız, ince eleyip, sık dokuyarak, ihale şartnamesini son haline 
getiriyorlar. Önümüzdeki günlerde ihaleye çıkacağız ve sonucunu da bekleyeceğiz. 
Diğer bir husus, Kemerburgaz’daki tesislerimiz, evet, Kemerburgaz’da bir gecikme yaşadık 
değerli arkadaşlar, ben bu durumdan dolayı da son derece üzgünüm. Planımız, sezon başı orada 
başlamaktı. İlk antrenmanımızı da orada yaptık, ama futbolcular açısından daha rahat olacağı 
için bir süre daha Florya’da çalışmalarımıza devam ettik. Bu durumun sebebi, oradaki firmanın 
konkordato ilan etmiş olması ve bundan dolayı işlerin durma noktasına gelmiş olmasıdır. Bu 
sorunu çözmek amacıyla hızlı bir şekilde çalışmaları, kulüp olarak devam ettiriyoruz. Bu 
çalışmalar bitmek üzere, size Kemerburgaz artık hazır demeyi, en çok ben istiyorum. Ekim ayı 
içinde inşallah Kemerburgaz’a da geçeceğiz. Orası da bizim gözbebeğimizi olacak, buna da 
yürekten inanıyorum. 
Diğer bir önemli projemiz, Aslantepe’deki stadımızın hemen altında bulunan, uzun süreli 
kullanım hakkını aldığımız arazimiz, burayla ilgili, plan çalışmaları bitti. Burayla ilgili bir plan 
çalışmasının yapılması, bir sürü yerden, zemin etüdünden tutun, bir sürü evrağın 
tamamlanmasına bağlı. Bunların hepsini tamamladık. Amacımız, yaptığımız işin, uzun vadeli 
hiçbir hukuki sorunu olmayan bir şekilde yapılması. 
Geçmişte yaşadığımız olayları dikkate alırsanız, yapılan şeylerin bazen hukuki temellerinin zayıf 
olması, ilerideki yönetimlerin başına dert açıyor, büyük işler açıyor. Şimdi burada neyi 
planlamıştık, değerli Galatasaraylılar, hepiniz hatırlayacaksınız. Daha önce de bahsettim. 
Amatör sporları burada toplamak istiyoruz. Bugün basketbol için evet Abdi İpekçi’de, A 
takımımız orada oynayacak, kız takımımız başka bir yerde oynayacak. Alt yapı için hâlâ 
bakıyoruz, yer bulmaya çalışıyoruz. Onun için tesisleşmenin bitirilmesi lazım Galatasarayda, eğer 
Galatasaray daha önümüzdeki yüzyıllara taşımak istiyorsak, tesisleşmenin tamamlanması lazım. 
Benim gayretim bu yönde. Onun için Galatasarayın bütün imkânlarını kullanarak, Aslantepe’deki 
vadimizde, basketbol salonu, voleybol ve yüzmeyi de içerecek tesisin tamamlanması ve 
kompakt bir hale geleceğiz. 
Kompakttan kastım şu, futbol, stat, futbol antrenman tesisleri, yaklaşık araba ile 7 dakika 
mesafede olması, bunların yönetiminde büyük kolaylık sağlayacağını düşünüyorum. Onun için 
Aslantepe projesi Galatasaray’ın önündeki dönemdeki en önemli projelerinden bir tanesidir. 
Bugünkü dağınıklığı engelleyecek, çünkü özellikle salon sporlarımız başka yerde, farklı farklı 
mekânlarda şey yapılması, icra edilmesi yönetimini de zorlaştırıyor ve pahalı hale getiriyor.  
Değerli hazirun, biraz da sportif başarılardan konuşalım istiyorum. Son 2 senenin şampiyonu, bu 
senenin lideri bir futbol takımımız var, amatör şubelerde hem oyuncu yetiştirip, hem de başarılı 
olmayı başarmış önemli şubelerimiz, aldığımız sayısız madalya ve kupa var. Ayrıca mağazacılıkta 
rekor cirolara ulaşmış vaziyetteyiz. 1 milyon forma hedefimiz var şu anda, bu sezon için. Sezon 
başladığından bugüne kadar da 300 bin forma sattık. Günlük ortalama, 2 bin forma satıyoruz, 
değerli arkadaşlar, 3 aylık ciromuz yaklaşık 800 milyon TL, bu geçen seneki cironun tam 2 misli. 
Bu rakamın daha da artacağına inanıyoruz. Şimdi değerli hazirun, gelelim bugün ne durumdayız, 
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bugünkü durumumuza da biraz değinmek istiyorum. Son dönemde haksız şekilde itham 
edildiğimiz bir süreç yaşadık. Bu süreç şu anda yargıya intikal etmiş vaziyette. Biz konuyu takip 
ediyoruz, size buradan bir kez daha söz veriyorum. Eğer bir suçlu varsa, babamın oğlu da olsa 
cezasız kalmayacak. Ama eğer bu iddialar boş çıkarsa, bu suçlamalarda bulunanların da bu 
camiaya bir hesap vermesi gerektiğine inanıyorum. 
Burada iyi niyetli yaklaşımlar dışında, temel amacın, bu yönetimi iş yapamaz hale getirmek 
olduğunu düşünüyorum. Değerli arkadaşlar, günün sonunda benim ve yönetimdeki diğer 
arkadaşlarımın şu anda verdiği emek, tümüyle kalpten gelen, Galatasaray aidiyeti ve bir gönül 
işi. Biz hiçbir çıkarımız olmadan, sadece Galatasaray sevgisi ile bu kulübe katkıda bulunmak için 
bir araya geldik. Siz bize inandınız, yaklaşık 3 ay önce, Galatasaray tarihinin rekor oyuyla bizi bu 
onurlu görevi yapmaya layık gördünüz. 1,5 ay önce de bizi yapacağımız, biraz önce bahsettiğimiz 
projelerle ilgili yetkilendirdiniz. 
Şimdi bizi yapmak istediklerimizden alıkoymaya çalışanların, Galatasaraya ne kadar zarar 
verdiklerini hepimizin görmesini istiyorum. Değerli hazirun, tüm bunlara rağmen, yine de aynı 
hedefle çalışmaya, aynı hedefe ulaşmaya devam edeceğiz. Size yapacağımız dediklerimizi 
yapmaya devam edeceğiz. Şeffaf olmaya, fikirlerinizi almaya, yapıcı eleştirilerinizi dinlemeye 
devam edeceğiz. Galatasaray son dönemlerde kavgalardan, çekişmelerden çok çekti. Bunların 
hiçbirisi camiamıza iyi gelmedi. Bunu en iyi bilenlerden birisi benim. Bu yüzden kalbi 
Galatasarayla atan, Galatasarayı kendisinin bile önüne koyan herkesi, sevmeye devam edeceğiz. 
Hepinizi sevgi ve saygıyla kucaklıyorum, Değerli Galatasaraylılar.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Başkanımız Dursun Aydın Özbek’e teşekkürler. Yönetim sunumlarına devam etmeden 
önce, toplantıya girerken, kapımızda Türk kadın basketbolunun efsane ismi Işıl Alben 
kaptanımızı gördüm. Ve orada bir stant açılmış durumda. Saygıdeğer hazirun, malumunuz, kadın 
basketbol ve kadın voleybol kombinelerimiz satışa sunulmuş durumda, sizlerin de arzu eden 
üyelerimizin değerli katkılarını bekliyor. Bu sene, bu sezon kadın basketbol takımımız Sinan 
Erdem salonunda, kadın voleybol takımımız ise, Burhan Felek salonunu kullanacak. Arzu eden 
üyelerimiz, toplantı bitiminde, bu lansman masasında, katkılarını sunabilirler. Ben bunu 
hatırlatmak istedim. Şimdi saygıdeğer yönetimimizden, herhalde. Evet, buyurun, mali sunumu 
yapmak üzere Muhasip üyemiz Sayın İbrahim Hatipoğlu konuşacak. Buyurun. 
 
Yönetim Kurulu Muhasip Üyesi İbrahim Hatipoğlu 
Sayın Divan Başkanım, değerli heyeti, Sayın Kulüp Başkanım, Yönetim Kurulu, çok değerli 
saygıdeğer Divan Kurulu üyelerimiz, kulüp üyelerimiz, hepinizi saygıyla selamlıyorum.  
Bugün sizlere kulübümüzün mali tablolarıyla ilgili, önce bütçe, daha sonra kulübün konsolide 
gelir tablosu ile ilgili bilgiler vermek üzere huzurlarınızdayım. 
Öncelikle çok zorlu geçen bir yılın ardından, böyle güzel bir tabloyu sizlerle paylaşmaktan, sizlere 
sunmak duyduğum gururu başta iletmek istiyorum. 
Yapmış olduğumuz bütçe çalışmasında, geçen sene Mart ayında onaylanan, Genel Kurulda 
onaylanan bütçede, 24 milyon TL faaliyet kârı, dipte de yaklaşık 1 milyarlık bir zarar 
öngörmüştük. Ancak gerçekleşen rakamlara baktığımızda, hepimizi son derece mutlu eden, 334 
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milyon TL lik bir faaliyet kârı, dipte de maalesef 1,2 milyar TL lik bir zararımız gerçekleşmiştir. 
Burada faaliyetlerimizde, bütçelediğimiz gelirimiz 478 milyon TL iken, 1,2 milyar TL lik bir 
gerçekleşme sağlanmıştır. 
Bu artışın temel sebebi, stopaj gelirlerimiz ve sponsorluklardaki, amatör branşlardaki isim 
haklarında elde ettiğimiz gelirler oluşmaktadır. Giderlerimiz nispeten, enflasyona ve kur artışına 
rağmen, dengede gitmesine rağmen, faizlerdeki yüksek artış nedeniyle, dip toplamda maalesef 
bütçelediğimiz 1 milyar TL nin bir miktar üstünde 1,2 milyar TL bir zarar ortaya çıkmıştır. Bu 
zararı oluşturan temel sebeplerden bir tanesi, Sportif A.Ş.’nin kulübe kesmiş olduğu, faiz 
faturalarıdır. Bir diğeri ise, 2014 yılında sportif ile kulüp arasında imza edilen minimum hasılat 
anlaşmasının getirmiş olduğu bedeldir. 
Bütçe ile ilgili bu bilgileri verdikten sonra, kulübümüzün konsolide 1 Haziran 2023 – 31 Mayıs 
2024 gelir tablosu ile ilgili sizlere bilgiler vermek istiyorum. Burada da hepimizi gururlandıran, 
8.959 milyar TL lik bir hasılata ulaşmış olmamızdır. Bir sonraki slaytta bu oluşan 8,9 milyarlık 
hasılatın nerelerden geldiğini sizlerle paylaşacağız. Bu satışların maliyeti 8,47 milyar ve tekrar 
gururla söylüyorum, brüt olarak 483 milyon TL kâr elde edilmiştir. 
Aynı tablo, geçtiğimiz yılın ilk 5 ayında, burada şunu da hatırlatmak istiyorum. Geçmiş yıl 5 ay 
olarak görünüyor. Bu yıl, biliyorsunuz yıl bir takvim değişikliğine gidildi. Artık kulübümüzün gelir 
ve gider tabloları, 1 Haziran – 31 Mayıs arasında öngörüldüğü için, geçen yılın sadece bu döneme 
denk gelen ilk 5 ayı tablolara esas olarak alınmıştır. 483 milyon TL lik bir brüt kâr elde edilmiştir. 
Ancak yine özellikle kur farklarından ortaya çıkan, faaliyet olarak 2,2 milyar TL lik bir zarar 
görünmektedir. Tablonun altına indiğimizde, enflasyon muhasebesinin uygulanması sonucu, 5,5 
milyar TL lik bir kazanç elde edilmiş, yatırım faaliyetlerinden 3,8 milyar TL lik bir gelir 
oluşturulmuş, bunlar futbolcu satışları ve gayrimenkullerin enflasyonla yeniden 
değerlenmesinden oluşan değerler olmuş.  
Finansman giderlerimiz 1,8 milyar TL, vergi giderlerimiz de 58,7 milyon TL olarak tabloya 
yansımış durumda. Dip kârda da üzerine basa basa 5,2 milyar TL Sportif A.Ş.’nin kâr elde ettiğini, 
enflasyon muhasebesi uygulaması sonucu bu rakama ulaştığımızı tekrar sizlerle paylaşmak 
istiyorum. Enflasyon muhasebesi kulübün bütçesinde uygulanmayan, ancak Sportif A.Ş.’nin 
bütçelerinde mecburen uygulanması gereken bir konu. Şunu da açıklıkla söylemek gerekir ki, 
eğer enflasyon muhasebesi uygulanmasaydı dahi, Sportif A.Ş. bu yıl yine kâr açıklayacak 
durumdaydı.  
Bir sonraki slaytta, 8,9 milyar TL’lik hasılatımızın nerelerden elde edildiğini sizlerle paylaşıyoruz. 
Burada en önemli gelirimiz 2,3 milyar TL ile sponsorluk isim hakkı ve reklam gelirlerinden 
oluşmakta, daha sonra loca, vip ve kombine satışlarından elde ettiğimiz 1,6 milyar TL lik bir 
gelirimiz, yayın haklarından 344 milyon TL, mağazacılık faaliyetlerinden 2,4 milyar, sporcu 
transfer, kira ve yetiştirme gelirlerinden 218 milyon, UEFA gelirlerinden 1,2 milyar TL ve diğer 
gelirlerden 776 milyon TL olmak üzere, toplamda 9 milyara yakın bir gelir elde edilmiştir. Diğer 
gelirlerle ilgili de en önemli kalem, stopaj gelirlerimiz olduğunu vurgulamak istiyoruz. 
Giderlerimiz tarafına baktığımızda da oluşan 8,4 milyar TL’lik giderin, 3,8 milyarı sporcu 
ücretlerinden, 1,2 milyarı amortisman ve itfa paylarından, futbolcu kiralamadan, 57 milyon, 
satılan ticari malların maliyetlerinden 1,2 milyar TL, personel giderlerimiz 344, teknik direktör, 
antrenör ücretleri, 405. Bunu açıklıkla söylemem gerekir ki, bu tüm Galatasaray spor 
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kulübündeki teknik direktör ve antrenör ücretlerini kapsamaktadır. Bir yanlış anlaşmaya mahal 
vermemek için bilgilendirmek istedim. Buradaki tabloların tamamı, tüm kulübü ilgilendiriyor, 
sadece futbolla ilgili bir tablo değil. 
Müsabaka gelirlerimiz 250 milyon, spor malzemeleri giderleri 55, deplasman giderlerimiz 254, 
sporcu ve teknik kadro, menajer, kira giderleri, 465, güvenlik 13 milyon, aidat, ceza 33 milyon, 
futbolcu yetiştirme tazminatları 20 milyon, diğer dediğimiz, doğal gaz, sağlık, bakım, seyahat 
gibi giderlerimiz de 281 milyon TL bir rakam oluşturmaktadır. Bu gelir ve gider dengesi 
sonucunda, Galatasaray Spor Kulübü 1 Haziran 2023 – 31 Mayıs 2024 arasında dip toplamda 5,2 
milyar lira kâr elde etmiştir. Saygılarımla. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Muhasip üyemiz, Kulüp Muhasip Üyemiz Sayın İbrahim Hatipoğlu’na teşekkürler. Bu bahsedilen 
tablolar, kendi de bahsetti, tam konsolidasyon esasına, kulüp ve bağlı şirketlerin raporudur. 
Detaylı kulübün biliyorsunuz 12 ekimde yıllık Genel Kurulumuzu yapacağız. Bendeki mali 
takvime, raporlama takvimine göre, Genel Kurul ilk toplantı tarihinden yani 12 Ekim, 5 Ekim’den 
2 hafta önce, bu Cuma 20 Eylül Cuma gece yarısı, kulüp konsolide ve solo, 31 Mayıs 2024 faaliyet 
raporu, imzalı rapor, yani imzalı rapor sunulacak. Genel Kurulumuz 12 Ekim’de, 18 Ekim bütün 
Sportif A.Ş.’lerin KAP a bildirdikleri deadline, 18 Ekim’di ama ondan muhtemelen Genel Kurula 
yetişecek şekilde, Sportif A.Ş.’nin konsolide, solo olarak, 31 Mayıs 2024 bağımsız denetçi imzalı, 
SPK raporu da KAP a bildirilecek olan yayınlanacak. 
Dolayısıyla aslında bir biz bu enflasyon muhasebesi dolayısıyla, aslında 9 Ağustos tarihinde 
normalde bütün halka açık Sportif A.Ş.’ler kamu aydınlatma platformuna yıllık finansallarını 
yayınlayacaklardı ama bir defaya mahsus, geçmişe yönelik enflasyon muhasebesi dolayısıyla bu 
raporlar Ekim ayına kadar sarkmış durumda, şimdi yönetimden başka bir katkı olacak mı? Ben o 
zaman Sicil Kurulumuzun başkanı Sayın Gürkan Eliçin’e söz vermek istiyorum. Malum, üyelik 
değerlendirme sürecindeyiz. Başvurular bitti, onunla ilgili herhalde bir, hazirunu bilgilendirecek. 
Buyurun Sayın Gürkan Eliçin. Ondan sonra da genel müzakere açacağız. 
 
Sicil Kurulu Başkanı Hayri Gürkan Eliçin 
Sayın Divan Kurulu Başkanı, Divan Başkan Heyeti, Sayın lise müdürüm, Sayın Kulüp Başkanım ve 
Yönetim Kurulu, Divan Kurulumuzun değerli üyeleri, kıymetli Galatasaraylılar, hepinizi saygıyla 
selamlıyorum. Yine bir üyelik alım dönemindeyiz, bu bağlamda an itibariyle camianın en aranılan 
kişisi olmanın keyfini çıkarıyorum. Ama çok değil, yaklaşık 1 ay sonra ise, herhalde yüzüme de 
arkamdan da en çok konuşulan kişisi olmaya da adayım. Yapacak bir şey yok. Bu işin doğası 
böyle. 
Bugün size 2024 yılı için üyelik başvurularıyla ilgili özet bir sunum yapmak istiyorum. İlk slaytı 
alalım. Ekrana yansıyan tablodan görmüş olduğunuz gibi sevgili Divan Kurulu ve Galatasaraylılar, 
kulübümüze üyelik başvuruları hız kesmiyor. A grubu, yani Galatasaray lisesinde okumuş olan 
adaylarımızın sayısı 274, C grubu, yani tüzüğümüzün şartlarını uygun bulduğu, eski sporculardan 
üyeliğe başvuran adaylarımız 11, D grubu, yani eş ve çocuklarımız, üye eş ve çocukları grubu, 
634 ve diğer E grubu, 1487 olmak üzere, toplam 2406 başvurumuz oldu, askıya çıktı, sizlere de 
ulaştı. 
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D grubu bir açmak istiyorum, bir kez daha dokunalım şeye, 634 üye çocuğu ve eşinin aslında 551 
adedi, üye çocuğu, 83 adedi de üye eşi, ortadaki gördüğünüz hem üye eşi, hem üye çocuğu, o 
yüzden topluyoruz ama gördüğünüz gibi, %83’ü, 84 ü D grubunun üyelerimizin çocuklarından 
oluşmakta.  
Hepiniz biliyorsunuz ama yansıtayım ben yine de, tüzüğümüzün 8 inci maddesi, biliyorsunuz 
sayıları, üye alım sayılarını belirleyen maddesi ve son bendinde, her durumda 1 yılda kabul 
edilebilecek toplam üye sayısının 400 ü aşamayacağı amir bir hüküm olarak belirtilmiş durumda 
ve tüzüğümüzün 7 nci maddesinde de sözü edilen B grubu, yani Sayın Başkana ayrılmış 
kontenjan, takvim yılında üyelik sürecinden bağımsız olarak istediği anda kullanılabilen 
kontenjan da bu Sayının içinde olduğu için, ondan düşmek lazım 400 den 15 i, dolayısıyla bu 
durumda, sadece kullanılan 385 kontenjanımız var anlamına geliyor ve yine tüzüğümüzün 8 inci 
maddesinin, yani şu anda görmekte olduğunuz maddenin son bendinin amir hükmüne göre de 
A ve C grubundaki adaylar için, pardon ilk bendinin amir hükmüne göre, A ve C grubunda bir 
sınırlama yapılamıyor. 
A ve B grubunda toplam başvuru adedi 285, dolayısıyla 385 ten 285 i düştüğünüzde, üye 
çocukları, üye eşleri ve diğerleri için, yani toplam 2121 başvuru için alabileceğimiz, 
kullanabileceğimiz kontenjan sayısı sadece 100, şimdi bu gerçekleri hepimiz biliyoruz ama ben 
bir kez daha dile getirmek istiyorum. Çünkü bilmiyormuş gibi davranıyoruz, yani bunlar yokmuş 
gibi davranıyoruz ama bunlar var ve tüzüğe aykırı bir işlem söz konusu bile değil. 
Şimdi tabii ironik bir durum ortaya çıkıyor, bütün bu kalan kontenjanın tamamını, yani 100 kişilik 
kontenjanın tamamını, üye eş ve çocukları için kullansak dahi, 534 üye çocuğunu ya da eşini 
alamamış olacağız. 
Yani bu tablodan herkesi memnun eden bir sonuç çıkması mümkün değil, o yüzden başlangıçta 
dediğim gibi, 15 Ekimi bulduğumuzda, herhalde en sevilmeyen Galatasaraylı ödülü, bana takdim 
edilecek. Bu tablodan ne yönetimimizi ne üyelerimizi ne Sicil Kurulumuzu ne de Sayın 
Başkanımızı memnun edecek bir sonuç maalesef çıkmaz. 
Sicil Kurulumuz hem Galatasaray’ımıza yararlı hem de adil bir çözüm için, bazı ölçütler koymaya 
çalışıyor ve yoğun mesai harcıyor. Koyduğumuz ilk ölçüt, başvuruların kaçıncı kez olduğu, ama 
ardışık olarak kaçıncı kez olduğu. Son 10 yılın rakamlarını hesaplayabiliyoruz. Son 10 yıl içinde, 
ardışık olarak B grubundan, şu anda gördüğünüz, kaç başvuru olmuş? Örneğin son 10 yılda, 7 
kez ardışık şekilde başvuran 4 aday var. D grubu, üye çocuğu. 6 kez başvurmuş olan 3 aday var. 
Ardışık olarak 5 kez başvurmuş, 18 aday var. Şimdi devamını zaten okumuyorum, görüyorsunuz. 
Bu kadar yoğun bir D grubu başvurusu içerisinde de tek ölçütün yeterli olmayacağını görüyoruz 
ve o zaman ikinci bir ölçüt daha koymak gerekiyor. Bu ikinci ölçüt de bu adaylarımızın üye olması 
için, tüzüksel kaynak teşkil eden yakınları, yani ebeveyni ya da eşi, acaba Galatasaray’ımıza ne 
kadar ilgi gösteriyor ne kadar devam ediyor?  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Gelene kadar ben anonsumu yapayım, 14.17 itibariyle, oturumumuzda 147 divan üyemiz ve 27 
kulüp üyemiz bulunmaktadır. Tamam mıyız, değerli hazirun, kaldığımız yerden devam ediyoruz. 
Sayın Gürkan Eliçin buyurun. 
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Sicil Kurulu Başkanı Hayri Gürkan Eliçin 
Vallahi korkarak konuşuyorum. Tam çuvaldızı, pardon iğneyi kendimize batıracakken, ufak bir 
sabotaj oldu, latife tabii, sabotaj filan değil, arıza her zaman olur. Koridordaki üyelerimiz 
gelmiyorsa, kapıyı kapatabilirsek, çok teşekkür ediyorum. 
Evet kaldığımız yer, D grubunda şu anda devamlar değil mi bu? Şimdi D grubu, yani üye eş ve 
çocuklarının kaçar kez üst üste başvurduklarını gördük. Çocuklarımızın, eşlerimizin üye olmasını 
istiyoruz ama Galatasaraya çok da devam etmiyoruz. Şu şekilde size özetlemek isterim. Son 6 
Genel Kurula katılımı izledik, daha geriye de gitsek, daha kötü olacaktı. Üstelik de son 6 Genel 
Kuruldan biri, seçimli Genel Kurul olduğu için, katılımı doğal olarak yüksek olan bir genel, yani 
pozitif anlamda rakamları çevirecek olan bir datayı da medyan olarak içine koymuş olmamıza 
rağmen, son 6 Genel Kurulun hepsine katılan ve benim çocuğum ya da eşim üye olsun diyen 
adaylardan, pardon üyelerimizin sayısı, sadece 15. Yani 634 üye çocuğu ve eşi başvurusu var. 
Teorik olarak bir bu kadar da üye var demektir. Belki biraz daha az, bazısının hem eşi hem 
çocuğu, vesaire gibi durumlar var ama, 600 bile desek kabaca, bunun sadece 15 kişisi, sevgili 
Galatasaraylılar, son 6 Genel Kurulun hepsine gelmiş. 5 adedine katılanın sayısı ise 31. Şimdi bir 
kez daha ilerleyelim. En altta gördüğünüz, biraz açıklamaya muhtaç olan bir sayı, 6 da 0 çeken, 
onun içerisinde vefat etmiş üyelerimiz de var, vefat etmiş üyelerimizin de yakınları sonuçta 
başvurabiliyor. Artı, tüzük 122 nci madde nedeniyle, Galatasarayda veya bağlı ortaklıklarında, 
bordrolu çalışanların üyelikleri, dondurulması gibi bir durum var. Onları da düşersek eğer, 634 
kişiden, 172 si, yani %30’dan fazlası, son 6 Genel Kurulun hiçbirine katılmamış, 6 da 0 çekmiş. 
Sözün özü, Genel Kurullara gelmiyoruz, belki bu vesile olur, çünkü biz de çocukları üye yaparken, 
ebeveynlerinin Genel Kurul katılımına bakıyoruz. O yüzden, buradan tüm üyelerimize, çağrı 
yapıyorum. Galatasaraya sahip çıkmak, zaten üye olmanın, tüzüğün size getirdiği bir 
yükümlülüğü, bu gün burada duyduğunuz üzere, bir de vicdani yükümlülüğünüz var, 
çocuğunuza, eşinize karşı, eğer üye olmasını istiyorsanız. 
Kurulumuz D grubundan yapılan bu başvuruları dediğim gibi, 2 ölçütle yapacak. Aksi halde 
kurumsallığın çok uzağında, tabirimi mazur görün, ahbap, çavuş ilişkisi içerisinde bir üye seçimi 
söz konusu olur. Üyelik başvurularının tüzüğümüzde nasıl yapılacağı açık bir şekilde anlatılıyor 
olmasına rağmen, bazı üyelerimizin çocuklarının ve eşlerinin başvuru formlarını özellikle Sayın 
başkanımıza vermek istemeleri, bu motivasyondan kaynaklanıyor olsa gerek. Sayın Başkanımız 
nezaket ve zarafet içerisinde reddetmiyor bu formları alıyor, ama onun alıyor olması, bu mevcut 
tablonun vahameti içerisinde kimseyi çok ümitlendirmemeli bence. Bu tabloyu gören hiçbir 
Galatasaraylının kendisine bir ayrıcalık talep edeceğini de düşünmüyorum. 
E grubunun durumu, o da vahim, son 10 yıl içinde, ardışık olarak 7 kez başvurmuş, 8 aday var, 6 
kez başvurmuş 5 aday var. 5 kez ardışık olarak başvurmuş, 32 aday var. Biz bu adayları 
çağırıyoruz. Mülakata alıyoruz, çünkü sadece başvuru sayısı, özellikle E grubu için, bir kriter 
olmaya yeterli değil. Mülakat yapıyoruz, Galatasaray değerleriyle, Galatasarayın ve ülkemizin 
kurucu değerleriyle, ilişkilerini görüyoruz. Aynı zamanda da referans imzalarının da takibini 
yapıyoruz, yani referansları Galatasaraya ne kadar devamlı, ne kadar Genel Kurullara geliyor, ne 
kadar Galatasaraya katkı yapıyor? Bunları da izliyoruz ve buna göre bir değerlendirme yapıyoruz. 
Şimdi size bir tablo daha göstermek istiyorum. Bu geleceğimizi ilgilendiren tablo, deminden beri 
üye çocuklarından bahsediyoruz. Üye çocuklarının son 5 yılda başvuru adetlerinin geldiği nokta, 
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bakın 5 yıl önce 242 olan D grubu, yani üye çocuğu ve eşi başvurusu, bugün 634. En iyimser 
ihtimalle, bu dönemde 50 kişisini bile alsak, seneye 750, iki sene içerisinde 1000, sonrasını siz 
tahmin edin. 
Geldiğimiz noktada en büyük sorunun, üye çocuklarının başvurularındaki yığılma olduğunu 
kabul etmeliyiz. Yöneticilik sorumluluğunu üstlenenler, kronikleşmiş sorunları teşhis 
ettiklerinde, çözüm önerisi getirmekten geri durmamalıdırlar. Mevcut bu sorun, 
Galatasarayımızın demografisini ve dengelerini bozmadan çözülmelidir. Ama bu ancak bir tüzük 
tadiliyle mümkündür. 
Şöyle bir çözüm önerisi geliştirilebilir, her yıl A artı C yani Galatasaray lisesinde okumuş olanlar, 
artı eski sporcular, artı kaydı açık üyelerin %3’ü, ama bu yeterli değil, devam edelim. Bu kaydı 
açık üyelerin %3’ünün de en az yarısının D grubundan, yani üye çocuklarından alınması 
önerilebilir. Bu en az yarısı, şu demek. İstenirse, %100’ü bile D grubundan alınabilir. Kaydı açık 
%3’ün, dolayısıyla birkaç yıl içerisinde hızlı bir şekilde eritilebilir. D grubunun düşük başvuru 
olduğu bir dönemde de E grubunun yüksek şekilde üye yapılabilir olma riskini azaltır. Dolayısıyla 
emniyet sübabı da düşünülmüş olan bir formül, ama mutlaka başka formüller de geliştirilebilir. 
Değerli Galatasaraylılar, fizikte hepimizin bildiği bir kural vardır. Birleşik kaplar, bu kuralın 
toplum bilimde de karşılığı vardır. Toplumun genel düzeyi, o toplumun tüm kurumlarına yansır. 
Bu olguyu ülkemizde de mutlaka hepimiz kişisel olarak da gözlemleyebiliyoruz. Ancak 
Galatasaray ülkemizde bu toplumsal kuralın istisnasıdır. Toplum yozlaşmaya inat, Galatasaray, 
Atamızın hedef gösterdiği çağdaş uygarlık düzeyini temsil ediyor Türkiye'de. Bu tespit yalnızca 
bizim tarafımızdan değil, yalnızca dostlarımız tarafından değil, rakiplerimiz tarafından bile artık 
yapılır hale gelmiştir. Bu durumu Galatasarayımızın bir eğitim ve kültür ocağından doğmasına 
borçluyuz. Bu değerli, genetik mirası korumak hepimizin görevidir. Bu nedenle üyelikle ilgili bir 
tüzük değişikliği, çok hassas ve kritik önemdedir. Galatasarayımızın demografisini ve dengeleri 
korumak derken, kastetmek istediğim de, tam da budur. Lafı hiç başka türlü eğip bükmeye gerek 
yoktur. 
Konunun derinlemesine tartışılarak, ortak akılla çözüleceğine de inancım, tamdır. Beni 
dinlediğiniz için hepinize saygılarımı sunarım. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sicil Kurulu Başkanımız, Sayın Gürkan Eliçin’e teşekkürler, detaylı açıklamaları için. 
Tüzüğümüzün söz almada öncelik maddesini düzenleyen maddesine göre, denetim kurulundan 
Sayın Çağatay Aras Uçkun’a bu konuda söz vermek istiyorum. Buyurun. 
 
Denetim Kurulu Üyesi Çağatay Aras Uçkun 
Sayın Başkan, saygıdeğer Yönetim Kurulu üyesi, değerli hazirun, Gürkan abi zaten bize dataları 
sundu. Sıkıntılardan da bahsetti. Çözüm önerileri, tabii ki de herkes tarafından düşünülebilir, 
tüzük tadili zaten Genel Kurulun takdirinde, eğer gerekmesi durumunda bir tüzükte değişiklik 
yapılır ve yeni sistemde üye alımına devam edilir ama Gürkan ağabeyin sunumunu izlediğimizde, 
biz denetim kurulu olarak bazı hususlara katılmıyoruz. Şöyle ki, tüzük maddesini incelediğinizde 
şunu göreceksiniz. İki tane sınır var. Her yıl en fazla alınabilecek üye sayısıyla ilgili, bunlardan ilki, 
geçen seneki yıl sonundaki aktif üye sayısının %3’üdür. Bu sene, yaklaşık 320, 321’e tekabül 



13 
 

ediyor. İkinci sınırsa, her ne koşulda olursa olsun, 400 den fazla üye alınamıyor der. Bu ikinci 
sınır, 400 sınırı. Aslında gelecek için konmuş bir sınırdır, yani eğer aktif üye sayısının %3’ü 400’ü 
aşarsa, siz en fazla 400 üye alabilirsiniz der. Zaten tüzük maddesini incelerseniz, şunu 
göreceksiniz. Bu sınırlar aslında Yönetim Kuruluna en fazla alabileceği üye sayısını belirtmek için 
kullanılmıştır. Yani Yönetim Kurulu aslında daha az üye de alabilir. Buradaki tek istisna da A ve 
C grubu için koyulmuştur, der ki tüzüğün 8’inci maddesinin ilk fıkrası, A ve C grubundan başvuran 
üyelere herhangi bir sayısal sınırlama uygulanamaz. Burada da maddenin diğer bentlerinden de 
anlaşılacağı üzere, Yönetim Kuruluna bir sınırlama getirilmiştir. Bu bentle. Yani Yönetim Kurulu 
A ve C kategorilerindeki başvurulara bir sınırlama uygulayamaz denmiştir. Bizim Denetim Kurulu 
olarak görüşümüz eğer aktif üye sayısının %3’ü 400’ü geçmiyorsa, %3’ü kadar üye alınması 
gerektiğidir. İlgili bentte çünkü açıkça alınacak toplam üye sayısının %3’ü geçemeyeceği 
belirtilmiş, ayrıca bir Denetim Kurulu olarak önceki senelerin faaliyet raporlarını da 
incelediğimizde, bildiğiniz üzere, bu tüzük 2011 de yürürlüğe girdi, 2011’den beri uygulanmakta, 
2011 ile 2017 arasında zaten %3’lük bir alım gerçekleşmiş. 2017’den sonra ise, 400’e çıkmış, 
yani aslında şu anda son 12, 13 seneye baktığımızda, 6, 7 sene, 6, 7 sene şeklinde ikiye ayrılan 
bir uygulama var. Bununla ilgili ben Gürkan ağabeye de zaten katılıyorum. Hani bu üyelik 
alımıyla ilgili bir sürü sıkıntı var, tüzüğün yorumlanması da bunlardan bir tanesi, zaten 
Galatasaray Genel Kurulu, kamuoyu da bununla ilgili takdirini kullanacaktır ilerleyen dönemde. 
Teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Denetim Kurulunun anladığımız kadarıyla, 400 değil, %3’ün katı bir şekilde uygulanması 
konusunda bir şeyi var. Bir karşı görüşü var. Bu konu tabii ki değerlendirilecektir ama bugünün 
konusu değil. Yani bu toplantının konusu değil. Şimdi ben genel görüşme maddesiyle devam 
ediyorum. Birleştirdiğimiz, mali raporlar üzerindeki tabii konuşulabilir. İlk 3 konuşmacıyı, 3’er, 
3’er anons etmek istiyorum. Birinci sırada Sayın Turcan Bolayır’a söz vereceğim. İkinci sırada, 
Sayın Taner Aşkın, 3’üncü sırada, Sayın Işın Çelebi. Toplam 13 konuşmacı kayıt verdi. Buyurun 
Turcan hocam. 
 
Turcan Bolayır 
Sayın Başkan, Divan Yönetim Kurulları, saygıdeğer divan üyeleri, hepinizi en içten duygularla 
selamlıyorum. Çok fazla başınızı ağrıtmayacağım. Şunu arz edeyim, önce. Ben konuşmalarımda 
hiçbir zaman ferdi konuşma yapmıyorum. Sokakta rastladığım, yolda giderken bazıları tanıyor 
yahut bizim oturduğumuz yerdeki, sitedekiler. Hocam şunları da söyler misin, bunları da söyler 
misin? Onun için, o bakımdan giriyorum o konulara. Birinci maddede, sponsorluk anlaşmasıyla 
ilgili bir konuşmam vardı, fakat Sayın Başkanımız bu mevzuda yeterli bir bilgi verdi. Onun için o 
konuya girmiyorum. 
Yalnız televizyonlarda saatlerce bunun hikayesi devam ediyor. Ne zaman susarlar bilemiyorum. 
Üzülüyorum. Başka münderecat bulamıyorlar herhalde. O arada Sayın medya mensupları, 
hepinize de ayrıca saygılar arz ediyorum.  
Benim konuşmalarımda ne var? Daha çok Galatasarayda futbol takımı ve sportif şeyler, 
faaliyetler. Çünkü dışarıdaki seyirci, mali durumuyla ilgilenmiyor, ne kadar borcu var? 19 milyar. 
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Tamam, ödesinler kardeşim diyor. Filanca futbolcuya bu kadar vermeseydi, ona bilmem ne 
vermeseydi, zannediyorlar ki, işler kolay. Değil. Rakipler futbolcu alırsa, sen de mecbursun 
almaya, çünkü seyirci bunu istiyor. Yalnız bizim paramızın değeri, maalesef şimdi Euro 37’ydi, 
38’e gidiyor. Oseensene verilen 6 milyon, Türk parası, 246 milyar, 988 milyon, milyar, 875 bin 
lira idi. Hesaplatmıştım, şimdi onu 38 üzerinden çarparsanız daha fazla markaja girdi olay. Şimdi 
bunları söyleyince, biz kulübün aleyhinde filan değiliz, 11 yaşında girdim ben Galatasaraya, 80 i 
aşmış yaşlardayız. Binaenaleyh öyle, onu bunu dedikodu edecek halimiz kalmadı. Ama 
mecburuz, ben çünkü takip ediyorum. Uzakta oturduğum için maçlara gelemiyorum. 
Televizyondan seyrediyorum. İyiyi kötüyü, ayırt ediyorum.  
Takım iyi gidiyor, fazla bir şey söylemeyeceğim. Ancak boyuna hücum hattına alındı, müdafaa 
liberodan başlamak üzere, libero diyorum, şimdi ne diyorlar bir şey diyorlar ona, 5 numaradır 
eskiden, ana şeydir, merkez, bütün düstribiye eder, dağıtır şeyleri, pasları. Oraya bir tane doğru 
düzgün bir adam gelmesi lazım. Muslera bence görevini yaptı. 50 metreden gol yiyor, Muslera 
gibi bir futbolcu, kaleci 50 metreden gol yemez. Şimdi şöyle bir durum var, takım iyi gidiyor ama 
yaptığımız maçlar, ligden düşmemek için çabalayan takımlarla, şimdi asıl imtihanı Cumartesi 
günü Fenerbahçe’ye karşı vereceğiz. Takımın çok iyi, psikolojik açıdan yöneltilmesi lazım. Onları 
daha başka türlü, ne bileyim ben, fazla üzerlerine gitmeden, biraz alıştırmak lazım. Bu arada 
birkaç futbolcu var, onları da görüyorum. Kendi çapımızda top da oynadık zamanında, şimdi 
Kerem’i yolladık, bahtı açık olsun, ucuza gitti. Ben çok beğeniyordum o çocuğu. İnşallah daha iyi 
olur. Icardi sakat, Icardi sakat oldu, efendim şimdi işte burada tedavi olacak, bir baktık 
Arjantin’de, Buenos Aires’te, ailevi problemleri varmış, halleder inşallah. Ama dışarıdaki 
futbolcu, seyirci, Galatasarayın Cumartesi günü galip gelmesini arzu ediyor. Keşke o yeni gelen 
futbolcu ile beraber ikisi yan yana oynasalardı, acaba ne olurdu? Barış Alper var, güzel. 
Hatırlayacaksınız, Boey diye bir futbolcumuz vardı, sattık. Bir divan toplantısında dedim ki, bu 
çocuk temerer, affedersiniz, Fransızcaya gidiyor hep böyle aklım, cengâver, şeye tehlikeye 
kendini atan manada konuştum. Yakında sakatlanmasın, inşallah olmaz. Çok güzel oynuyor ama, 
o futbolcular maalesef milli maçta da gösterdi, maalesef atıldı, hakemler tolere ediyor, ama bir 
raddeye kadar, bir anda gelir olmaz. Osimhen denilen futbolcuyu söyledik. İnşallah, şöyle bir 
hipotez var. Ben ona hipotez diyorum. Böyle futbolcular tek başına maç alır. Dünyada 
görülmemiş ya tek başına maç almak ne demek ya, futbol kollektif bir oyun, sana yandan 
arkadaşların top atmazsa, sen hiçbir şey yapamazsın. Fiziki yapın kuvvetli, kafaya çıkarsın, 
masken de var, atarsın tamam. Ama sana yandan, ortadan top gelecek. Oynayamazsın 
kardeşim. Süpüremezsin. Bunların hepsini, neden söylüyorum? Görüyorum, futboldan da biraz 
anlıyorum ben. Kitaplar da okudum bu mevzuda. Rahmetli Mehmet Ali hocamızdan, Güntekin 
hocamızdan, çok şeyler öğrendik, burada Galatasarayda talebeyken, diğer taraftan, inşallah 
Muslera beni yanıltır, Avrupa maçlarında 3 maç oynayamayacak, 2, 3 maç. Yedeği var mı? Onu 
da söylemiştik daha evvel, buna bir yedek alın diye, maalesef alınmadı yahut alamadık.  
Turgay ağabeyinin arkasında, rahmetli Turgay Şeren ağabeyin arkasında, Yüksel diye bir kaleci 
vardı, Pendikli, ben Pendikli olduğum için, kendini ayrıca tanıyorum. Senelerce bekledi. Onun 
gibi başka biri daha, ama ikisi de vazife yapabiliyorlardı. Onun acısını çekmeyelim. Çünkü 50 
metreden gol yemez, Muslera denilen bir futbolcu. Gelelim fazla uzatmayacağım, çok şeyler var. 
Icardi’nin sakatlığı geçiyor mu, ailevi problemlerini halleder. Ama böyle ecnebi futbolcular 
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sakatlandığı zaman, ikide bir memleketlerine gidecek, ya burada Türk doktorları var, bunlara 
hakarettir ya, bütün hastanelerde MR’lar, Memarlar, en son Amerika’da bilmem ne, Cleveland 
hastanesinde bulunan bütün tomografi aletlerinin hepsi Türkiye'de var. Niye gidiyorsunuz 
kardeşim oralara, döviz harcayıp duruyorsunuz. Kendi cebinizden veriyorsanız ona karışmam. 
Gidemezsiniz siz, burada görümüzün, herkesin gözünün önünde, ameliyat şey, olun. 
Ameliyatınızı da burada yaptırın, fiziki tedavinizi de burada yaptırın. Ben buna karşıyım. Meydanı 
boş bulmamaları lazım. Gelelim Gürkan kardeşim, sicil heyeti başkanı. Söylemeyecektim, 
şimdiye kadar hiçbir şey söylemedim. Galatasarayla ilgisi olması iktiza edermiş, üye olmak için. 
Benim hanımım, yemin ettirdi bana söyleme diye, öyle bir kadındır. 17 yıl burada tarih hocalığı 
yaptı, üniversite mezunu. 4 kez de, 5 kez müracaat ettik, maalesef refüze edildi. Bunu 
söylemeyeyim mi, neymiş, kocası her zaman Pendik’ten kalkıyor, buraya divanlara geliyor, 
Galatasarayla ilgili bir kişi, kendisi de Galatasaray’da, Eray’ı bile okuttuğunu tahmin ediyorum. 
Yüzlerce talebe yetiştirmiş bir insan. Koynunuza alamadınız bu kadını? Şimdi milyonlar verseniz 
zaten olmaz. Hepinize saygılar, sevgiler. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Turcan Bolayır’a teşekkürler. Sayın Taner Aşkın, buyurun. Yardımcı olabilir miyiz?  
 
Taner Aşkın 
Sayın Divan Başkanım, Sayın Divan Heyeti, değerli spor kulübü başkanım, değerli Yönetim Kurulu 
üyeleri, muhterem hazirun, hanımefendiler, beyefendiler, değerli basın mensupları, hepinizi 
saygıyla selamlıyorum. 
Sözlerime başlamadan önce, özellikle şu anda içinde bulunduğum durumun bir hayli zor 
olmasına rağmen, buraya kadar gelmek lüzumunu hissettiğim için daha önce birkaç toplantıya 
da katılamama rağmen, burada bulunmanın zaruri olduğunu, bana bir görev verilmişse, bunu 
yerine getirmenin idraki içerisinde tekrar huzurlarınıza gelmeyi ne pahasına olursa olsun göze 
aldım.  
Kusura bakmayın, bir ağrı içerisinde konuşuyorum, ufak tefek bir şeyler yanlış da söyleyebilirim. 
Ama bir ricam var, çok rica ediyorum. Gerek Divan Kurulu Başkanımızdan gerek Sayın 
Başkanımızdan ve Yönetim Kurulu üyelerimizden beni lütfen dinleyin, sesimi kesmeyin, bugüne 
kadar aldığım mobingler yeter, konuşulması gereken hiçbir şeyi, buranın ve Genel Kurulun 
dışında konuşmayan bir insanım, ne olursa olsun, bildiklerim benimle mezara gider veya burada 
herkes tarafından öğrenilir. 
Onun için, sizden istirham ediyorum lütfen yanlış anlamayın, ben 14 yaşında Galatasarayın 
kapısından içeriye girmiş, bugün 86 yaşında bir insanım. Bir ömrü buraya adadım, bir ömrü. Bir 
tek menfaat gözetmeksizin, üzerime düştüğü zaman, elimde olan imkânların nihayetini 
zorlamak kaydıyla, ne geldiyse, ne emir verildiyse, ne istendiyse yapmaya çalıştım. Ama bunu 
hiçbir zaman bir reklam malzemesi olarak kullanmadım, gerek bana, gerek Galatasaraya 
yakışmayan bir husustu. Daima uzak durdum. Muhterem hazirun, kusura bakmayın, ben 
bugünkü konuşmamda, eskilere biraz değineceğim, çok zamanını almam, alamam zaten, 
sıhhatim dolayısıyla. Ama lütfen dinleyin, lütfen dinleyin. Çünkü söylenecek ve ibret alınacak 
birçok şeyleri size burada arz etmek zorundayım, söylemek zorundayım. Bunlar bu camiada 
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bilinmesi gereken hususlar, sonucu ne olursa olsun, beni bu yaştan sonra kulüpten atsanız da, 
hapishaneye attırsanız da, benim için değişecek hiçbir şey olmayacak. Bu kadar açık ve net 
söylüyorum. Muhterem arkadaşlar, bu kulüp yıllar önce kuruldu, kuruluş yeri burası. Neresi? 
Galatasaray lisesi. Galatasaray lisesinde doğan bu kulübü, ister liseli olalım, ister olmayalım, 
eğer Galatasaraylı isek, asla ve asla hiç kimseye muhtaç etmeden, ayakları üstünde, ellerimiz 
üstünde taşırız. Bu kadar net, bu kulüp burada doğdu, bu kulübün buradan aynı şekilde, hatta 
daha daha ileri gidip, bizim koyduğumuz hedeflere ulaşması için hep beraber gayret etmek 
zorundayız. Bu bizim görevimiz. Şimdi çok uzaklara gitmeyeceğim. Sayın Başkan, bir zamanlar 
bir zaruri kurulan bir Yönetim Kurulunda, Başkan Yardımcısı olarak görev aldılar ve kısa bir süre 
sonra, Duygun ağabey başkandı vefat etti, pardon vefat etti diyorum, bıraktı. Ve geçiş hükümeti 
kuruldu, o geçiş hükümetinde Sayın Başkanım, ben adayım dedi. Evet, bizler de kendisine 
inandık, güvendik, kabul ettik. Başkanımız göreve başlamış oldu ve açık söylüyorum, o kadar 
sevindim ki, o kadar sevindim ki, ben Dursun başkanı tanımıyordum, Dursun başkanı gördükten 
sonra, ya artık yüzler değişiyor, bir ilerleme var, bir şeyler var, bir hareket var, bir kıpırdama var 
diye, her iki projede de hem Riva’da hem Ali Sami Yen projesinde kendisine acayip bir destek 
verdim. Çünkü inandım, müspet ilim insanı, inandım, bakın tekrar altını çiziyorum ve güvendim. 
Evet, yanlış yapmadığımı düşünüyordum fakat bir süre sonra, Sayın Başkan, ilk dönemini kendi 
kendine kapattı, ben dedi, bu şartlar altında devam edemeyeceğim dedi, ikinci kez seçime girdi, 
o seçimde, ben de kendisinin listesinde yer aldım. Başkana çok güvenmiştim, çok inanıyordum. 
Ben de yer aldım. Fakat bir süre sonra, bir süre sonra, Sayın Başkanın bu seçimi kazanmak 
istemediğini, o kadar net fark ettim ki ve bunun kefaretini maalesef hâlâ bugün ödüyorum, hâlâ 
bugün ödüyorum. Türker kardeşim öldü, Allah rahmet eylesin, nur içinde yatsın, Cengiz Özyalçın 
hayatta ama hastanede, her ikisi de, her ikisi de özellikle Cengiz hâlâ benimle dahi konuşmuyor, 
telefonlarıma çıkmıyor, sadece mesaj atıyor. Neden? Sebebini de şöyle söyleyeyim. Bir seçim 
yemeği, Kalamış’tayız, Sayın Başkan hatırlayacak, biz, Sayın Başkanla beraber, otelindeyiz, 
ofisindeyiz, bir arkadaş gelecek, bir hukukla ilgili bir arkadaşımız gelecek, Paris’ten gelecek 
arkadaşımız, bekliyorum, uçakla, doğru mu başkanım? Doğru olması, %100 doğru. Çünkü 
kayıtlar var. Bekledik, saat 6 oldu, 7 oldu, 8 oldu, gelen yok. En nihayet, ben dedim başkanım 
orada bekleyenler var, ne yapacağız? Çünkü ikide bir Türker telefon ediyor, Cengiz telefon 
ediyor, dedim ki bir dakika geliyoruz filan, neyse, ben dedim ben bari gideyim oraya, gittim, saat 
10 a kadar kimse gelmedi. Çadırda yemek hazır. Her şey hazır ve bekleyen 800 kişi var çadırda, 
biz yediğimiz küfürleri bir kenara koyduk. İnsanları, yani ne diyeyim, ikna edebildiğimiz kadar 
ikna ettik ve yolcu ettik. Ondan sonra ertesi gün, zaten bir gün sonra seçim vardı, girdiğimizde 
de maalesef seçimi kazanamadık. Uzun bir süre geçti, Sayın Başkan tekrar talip oldu bu göreve, 
tekrar geldi. Bu Galatasaray tarihinde bir başkana yapılan en büyük lütuflardan, en büyük ne 
diyeyim, prestijlerden bir tanesidir. Tabak içinde sundular. Buyurun, biz de ben de dahilim. 
Orada da yürümedi bu iş. Neler olduysa, oldu. Yani evet, takım iki kere şampiyon oldu, fakat ben 
aslanın profiline şöyle bakıyorum, Sayın hazirun, benim için aslanın profili, sadece başı değil, 
başı değil, aslanın diğer organları da var. Ayakları da var, elleri de var. Yani iç organları da var. 
Çok önemli şeyler. Bunları siz görmemezlikten gelip, popülaritede bir kulüp pardon takım, her 
şey buradan geçer, her şey buradan olur dersek, işte bugünkü hallere geliriz. Ben mali konular 
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biraz evvel açıklandı. Benim elime gelmedi, dolayısıyla o konularda hiçbir şey söylemek 
durumunda değilim. Tetkik ettikten sonra, gerekirse onlar hakkında da fikir mütalaa edebilirim.  
Ama açıklıkla söylemem gerekiyor ki, net burası. Galatasaray futbol takımı, Galatasaray kültür 
müessesesinin bir parçasıdır. Bir parçasıdır. Lokomotifi değildir. Lokomotifi burasıdır, 
arkadaşlar, burası. Bu kadar net. Kendine münhasır bir arkadaş da geldi, Galatasaraya yapıştı. 
Tayinle geldi, yani şöyle söyleyeyim, mehter marşıyla geldi, İzmir marşıyla gitti ama şu anda 
Galatasaraya verdiği zararın haddi hesabı yok. Neden yok? Şöyle söyleyeyim, biraz evvel, göz 
ucuyla baktığımda gözüküyor ki, Galatasarayın bütçesi, aşağı yukarı 250, 300 milyon Eurolar 
civarında, doğrudur. Nakit akışı diye yıllarca yalvardım, nakit akışı, nakit akışı, nakit akışı. Vallahi 
gelmedi, Katina’nın nakışı geldi, ama nakit akışı gelmedi, maalesef. Üzüldüğüm en büyük 
şeylerden bir tanesi. Bir elim cebim, bir elim kasa, bu şekilde burayı yürütemeyiz arkadaşlar, 
böyle olmaz. Buranın bir müessese olduğunu, buranın bir kurumsal yapıyla yürütülmesi 
gerektiğini artık hepimizin anlaması lazım, hepimizin kabul etmesi lazım. Bunun ötesi yok. Bakın, 
biz milyonlarca Euro ciro yapan, Avrupa kulüpleriyle aynı masaya oturuyoruz. Sadece kareyi 
tamamlıyoruz. Adam 200 milyona futbolcu alıyor, benim 250 milyon cirom var, bütçem var. 
Nasıl olacak bu iş? Nasıl yapacağız? İnşaatlarla mı yapacağız bunu? Geçin. Böyle bir şey olması 
mümkün değil. Şimdi bugüne geldik. Sayın Başkan biraz evvel anlattı. Yani şöyle söyleyeyim, 
dinledim Sayın Başkanı, çok teşekkür ediyorum. Özellikle bir, bu askıya almış olduğunuz sponsor, 
şeyle, pardon affedersiniz, sponsorlukla alakalı, bir yerde teşekkür ediyorum, askıya aldınız, ama 
Sayın Başkanım şöyle bir şey söyleyeyim. Galatasarayın forması için, hiç almasaydınız, 
Galatasarayın bu marka değerini hiç düşürmeseydiniz, daha iyi değil miydi acaba? Çok daha 
iyiydi. Size bilmiyorum, ama bana gelen enformasyon değil, bana gelen direk söylenen bir şeyi 
söylüyorum size, Beşiktaş kulübünün Sayın Divan Başkanı, Tevfik bey, Yamantürk, bizim Divan 
Başkanımız, Sayın Aykut beyle yapmış oldukları bir toplantıda, size kendileriyle itilaflı olan ve iki 
senedir devam eden bir mahkemede, kendilerinin dolandırıldığını, o şirketin hiçbir şey 
olmadığını, 4 tane araba lastiğinden başka bir şeyi yakalayamadıklarını, 5 kere, 10 kere icraya 
gittikleri halde, boş şeyler olduğunu söylemesine rağmen ve lütfen bunu başkanınıza söyleyin, 
bu insanlarla mukavele yapmasın, duydum ki böyle bir şey, yanlış da olsa, ortaya çıkmış 
durumda demesine rağmen, siz oturdunuz, bu insanlarla, bilmiyorum bu size geldi mi, gelmedi 
mi? Aykut bey onun cevabını verecek. Ama şunu söyleyeyim, ne olursa olsun, o kadar yanlış ki 
Sayın Başkanım, Galatasaray’ın arması, bilmem kimin 3 kuruşuyla değişilmez Sayın Başkanım, 
yapmayın, gözünüzü seveyim, öyle bir şey varsa, gelin biz yardım edelim, biz yapalım bu işi. 
Yapmayın. Galatasarayın arması, bu şekilde pazarlanamaz. Böyle bir şey olmaz, kabul 
ettiremezsiniz bana, burada bar bar bağırırım sabaha kadar, kusura bakmayın. Şimdi tabii çok 
enteresan, 3 gün sonra, adam ben dedi konkordato ilan ediyorum. Niye? Galatasaraya 40 milyon 
para verdim dedi. Ya para falan vermedi, yalan. Adam kendi reklamını yaptı, imzayı da attı 
burada, hahayla, mahayla, şaşaayla, geçti, gitti. Peki, soruyorum şimdi. Bu dava ne oldu? Böyle 
bir dava açtık mı? Şikâyet var mı, bir tazminat davası var mı? Bunun peşinde miyiz? O zarar ne 
oldu? O zarar Galatasaray’ın prestijinden gitti Sayın Başkanım, yapmayın, yanlış, son derece 
yanlış. Başka bir şeylere daha gelelim. Riva, en büyük destekçilerinden bir tanesi benim. En 
büyük, yani ukalalık olacak belki ama, müsaadenizle, kusura bakmayın, söyleyeyim, artık burada 
tevazu göstermeyeyim, o seçim, o kongre yapılırken, galiba, 4’üncü konuşmacı olarak, Cengiz 
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Bey geldi bana Özyalçın rica etti. Ortalık biraz karışıyor, senden rica etsek, yatıştırır mısın dedi. 
Ne istiyorsun dedim. Dedi ya bu çıksın, Galatasarayın kurtuluşu burada, bu Riva problemi 
olmasın, muhakkak çıksın bu dedi.  
Peki, Cengiz, 4 üncü konuşmacı, sıra bendeyse, çıkar konuşurum, sorun yok, ağzımdan geleni de 
söylerim dedim. Yemekten sonraydı bu olay. Metin bey yönetiyordu, Metin Ünlü bey 
yönetiyordu kongreyi, çıktık, konuşuyoruz, konuşma esnasında, ben Dursun beyi öyle bir 
destekledim ki, daha doğrusu, Projeyi destekledim. Yani ben de müspet bilim insanıyım, benim 
de mesleki bilgilerim ona o kadar açık bir ufuk gösterdi ki, tamam dedim ya yırttık, biz 
Galatasaray olarak buradan çıkarız bu şartlarda. Arkadaşlar, olmadı. 15 dakika sonra kongre bitti 
ve kabul edildi. Proje kabul edildi, geçti. Bütün istenilen yetkileri aldı yönetim. Seneye 
bakıyorsunuz, o sene bu sene, üstünden kaç sene geçmiş, inşaat 2022 de bitmesi lazımdı 
Riva’nın, bizim şu anda Riva’da aşağı yukarı 50, 60, bilemedin belki de 160, ne olduğunu 
bilemiyoruz. Yapılmamış, bize teslim edilmesi gereken, bugüne kadar kaba inşaatları olan 
inşaatlarımız var, orada bir paramız var bizim, neyin peşindeyiz, bu para niye gelmiyor? İnşaatlar 
niye yapılmıyor? Bunun takipçisi kim? Lütfen, bunları ben soruyorum, bunlar esasında şöyle 
soruyorum, o kadar rahatım ki, 4 kere bu hususlarla ilgili iki arkadaşımla beraber, ama 
arkamızdaki 100 kişiyle beraber oturduk, konuştuk ve bizler yönetime, denetime hatta divana 
bunları yazılı olarak verdik ve yazılı olarak cevap istedik. 1,5 sene oldu arkadaşlar, bir tek cevap 
yok. 
Bir tek cevap yok. Sayın Başkan, kusura bakmayın, kusura bakmayın. Yönetim, yönetim özellikle 
bir kamu kuruluşunun yönetiminde, üzerinde durulması, ben öyle bakıyorum, burası bir nevi 
kamu kuruluşu diye düşünüyorum. Çünkü halka mal olmuş bir müessese burası. En önemli şey, 
itimat. Güven. En önemli şey güven ve söz. Yapamayacağınız hiçbir sözü vermeyin, vermeyin. 
Şimdi sırayla sıralayacağım. Neler göreceksiniz. Riva’dan başladım, Riva’dan başladık orada. 
Öbür tarafta Mecidiyeköy’e gelelim. Mecidiyeköy’de, ne var Mecidiyeköy’de? Yani neydi, 
nereye geldi, ne oldu? Bir lansman yapıldı. Yer yerinden oynadı statta, onlar bunlar, şunlar. Evet. 
Netice itibariyle şu anda elimizde 60 tane, 70 tane yer var. Bilemiyorum tabii. Biraz evvel siz 
söylediniz, 60’ın üzerinde. Neyse, ne yapıldı? Ne zaman bitecek, nasıl bitecek? Dava var, şu var, 
bu var. Davada bir de istinaf da var. Yani bu da var. İstinafa gittiği zaman zaten Allah vermesin, 
nereye gittiği belli değil, bir gayya kuyusuna gidiyor.  
Geçelim, orayı da bıraktık, Hasnun Galip, Hasnun Galip, neler yaptık biz Hasnun Galip’te. Alel 
acele oteller yaptık, odalar yaptık, deprem zedelere yer açtık, buraya gelin arkadaşlar, buyurun, 
burada yerimiz var diye. Arkadaşlar bir bakın gidin, bir bakın, lütfen rica ediyorum. Ne halde? 
Bir bakın, lütfen. Şimdi çok önemli bir husus, zengin olabilirsiniz, hatta hatta şöyle söyleyeyim, 
paranızın hesabını da bilmeyebilirsiniz. Çok büyük bir titre sahip olabilirsiniz. Zatınız için 
söylemiyorum, genel anlamda söylüyorum, kusura bakmayın. Ama çok önemli bir şey var. Bütün 
bunlara rağmen, bütün bunlara rağmen, siz yaptıklarınızla anılırsınız. Bir sürü şeyden 
bahsediliyor, hepsi gecikmiş, geciktikçe, üstüne maliyetler binmiş. Borçlar almış başını gitmiş. 
Kimin ne yaptığı belli değil, yani kimin ne yaptığı belli değil derken, geliyorum şimdi sırayla. 
Çünkü biraz evvel Sayın Başkan bir şey söyledi. Onu da şöyle söyleyeyim Sayın Başkanım, yeri de 
geldi burada söyleyeyim. O konuyla ilgili girmeyeceğim devreye, ama zatıalinize çok özel bir şey 
anlatacağım. Çok özel bir şey anlatacağım, madem siz diyorsunuz ki, bana gelin anlatın, onu da 
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anlatacağım size, bu kamuoyuna değil, şöyle söyleyeyim, artık adalete intikal etmiş bir konu, 
dolayısıyla bu konuya girmeyeceğim. Bilet konusundan bahsediyorum, karaborsa biletten. 
Girmeyeceğim, ama şunu söyleyeyim, biz hiçbir zaman, bunlara riayet etmedik, zannettik ki, bu 
kulüp benim kulübüm, bizim kulübümüz değil, bizlerin kulübü değil, kamuya mal olmuş bir 
müessese de değil burası, zannettik ki biz, ne istersek onu yaparız, asarız, keseriz, yok böyle bir 
şey arkadaşlar. Yok böyle bir şey. Yok böyle bir şey. Bir elin sesi yok, ama çok oldukça o ses 
artacak. Sayın Başkan, devamlı şikâyet ediyor. Ya Sayın Başkan bir şeyi çok iyi biliyor. Yani bir 
kere şunu kabul ediyorum. Hiç istisnasız söylüyorum, bakın. Kendine de bunu lütfen, yani benim 
ağzımdan duyuyorsunuz Sayın Başkanım, çok yüksek IQ’nuz var, çok yüksek. Benim şahsen sizin 
IQ’nuza yetişme şansım yok. Şahsen yok. Kusura bakmayın. Aynen söylüyorum. Yani o noktada, 
o noktada acizim ki sizin bu yaptıklarınızda yani bir şey bulamıyorum söylemeye, kusura 
bakmayın. Riva. Bitti. Mecidiyeköy bitti. Şimdi nereye geldi sıra? Nereye geldi? Florya’ya geldi. 
Koyalım Florya’yı da bir kenara, dursun orada. Önce burayı iyi dinleyin yalnız, lütfen. Önce 
Kemerburgaz, niye çünkü Florya’yı aldık. Orada da huzurlarınızda Sayın Mustafa Cengiz’e Allah 
rahmet eylesin, nurlar içerisinde yatsın, böyle bir şeye müteşebbis olarak, teşvik etti, ortaya 
çıkarttı. Gani, gani rahmet eylesin, nurlar içerisinde yatsın. Onu da bu arada söylemiş olayım. 
Şimdi orada hemen söylemem gereken bir şey var. Orada inşaat yürüyor, yürümüyor, ben bir 
şeyden habersizim. Bir gün bir zarf geldi, içini açtım, kulüpten geliyor zarf. Bir komite kurulmuş, 
ihale komitesi, siz de burada görevlisiniz. Sayın Başkanın imzası var altında. Galatasaray görev 
vermiş, ne yaparsınız? Gideceksiniz, çareniz yok. Yine böyleyim yani, ama daha kötüyüm o 
anlarda, neyse, gittik. Oturduk, Cuma günü evet, Cuma günü sabahleyin, Perşembe günü geldi 
bu mektup bana. Ben Cuma günü sabah kulübe gittim, girdim, kim ilgileniyor bu işle filan dedim. 
Mehmet Akif Bey ilgileniyor dediler. Tamam dedim, bir konuşalım. Mehmet Akif Bey geldi, 
dedim ki, ihale komisyonunda, ha dedi, başkan bey söyledi dedi, doğru haklısınız, ama iki 
arkadaşımız daha var, Sedat Bey gelecek dedi, ondan sonra, bir de aklıma gelmedi, çıkmadı, 
kusura bakma senin ismin. Ümit bey gelecek dedi. E, peki, bekleyelim dedim. O arada ben dedim 
ki, ne yapacağız? Nasıl bir şartname hazırlayacağız, nedir? Biz dedi şartnameyi hazırladık, e, ilana 
da çıktık dedi. Pardon. Ne ilanı ya dedim, nasıl çıkarsın ilana. Ben dün aldım bu tebligatı, bugün 
buraya geldim, teşekkül etmiş bir komisyon var mı, yok mu? O yok ama sen ilandan 
bahsediyorsun, nasıl yaparsınız bunu? Vallahi dedi, ben, bana verilen talimatı yapıyorum Taner 
Bey dedi. Sonra arkadaşlar geldiler, dedim ki, böyle böyle bir durum var. Burada bir yanlışlık var, 
kalkın gidelim başkana, bu işi düzeltelim. Bakın en, internet sitesinden davet şekliyle ilan 
veriliyor. İnternet sitesi üzerinden, davet şekliyle ilan veriliyor. Bunların bütün belgeleri kulüpte 
var, hepsi var. A’dan, Z’ye hepsi mevcut. Peki, ne yapacağız? Düşündük. Ümit abi, Ümit 
kardeşimiz gidelim başkana, tamam, gittik, yürüdük başkana gittik. Dedik ki başkanım böyle 
böyle bir sıkıntı var, sonra biz bu 105 dönümün hepsini yapmak zorunda mıyız? Böyle bir 
mecburiyetimiz mi var? Yani bizim arsamız burada 105 dönüm, Florya’da yani idman yaptığımız 
yer 5, 6 bin metrekare, bilemedin 10 bin metrekare, size 20 bin metrekare bir yer yetmez mi? O 
niye olmasın dedi, başkan. Tabii ki yeter dedi. O zaman ona göre bir. Dedim ki Sayın Başkan, 
problem orada değil. Bakın ilana çıkılmış, ilana çıkıyoruz Cumartesi günü saat 11 de teklif 
istiyoruz, pazartesi günü saat 5 te beyler. Bakın dikkat edin, dikkat edin. Eğer böyle 
yönetilecekse bu işler, ben o işin içerisinde olmak istemedim. Bir yere kadar getirdik, son 
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istihkak çıktı ortaya, ben imzalamadım o istihkakı, bir mobinge uğradım, bunu daha önce 
anlatacaktım, nerede anlatacaktım? Kemerburgaz’ın açılışında anlatacağımdan, orada öyle bir 
mobing yedim ki, televizyondaki mobingin lafı bile olmaz yani, lafı bile olmaz. 1.85 boyunda bir 
adam, böyle şurada oturuyor, orası da divan kürsüsü. Bir akşam evvel konuşmuşuz, benim 
konuşmacı olarak söz alacağım bana teyit edilmiş, ben de gelmişim, oturmuşum bekliyorum. 
Aynı salon içerisindeyiz. Biri çıktı, ikisi çıktı, üçü çıktı, beşi çıktı, altısı çıktı, yedisi çıktı, Allah Allah 
ben bakıyorum, benim şeyim yok, yani adım yok ortalıkta. Neyse, bir ara verildi galiba, yemek 
lafı ortaya çıktı ortaya, yemek çıkınca, tabii millet salonu boşalttı, yürüdü gitti herkes bir tarafa. 
Ben Sayın Başkana gittim, dedim ki Sayın Başkan affedersiniz, sizden bir şey rica edebilir miyim? 
Beni lütfen bu görevden alın dedim. Abi dedi, sen hastasın zaten, istersen sen dedi istifa et dedi, 
Sayın Başkanım, siz beni alsanız, siz atadınız, sizin almanız daha doğru olur dedim. Ondan sonra. 
Baktım ki başkan oralı değil, ben yürüdüm Aykut beye geldim, Divan Başkanına, ya dedim ben 
burada duruyorum. A, biz sizi görmedik dedi. Allah, Allah. Salonda belki 50 kişi geldi, benimle 
tokalaştı, konuştu, halimi, hatırımı sordu, ama ne hikmetse ben o divanda görülemedim. Ondan 
sonra da kusura bakmayın, saat 2 miydi, neydi yahut 1.5 tu. Ben arabaya bindim, tekrardan eve 
gittim. Ama şunu söyleyeyim, yani bunları, bunları ben hak etmedim arkadaşlar, asla hak 
etmedim. Bir şey söylüyorsam, bir şey söylüyorsam, Galatasarayın bir neferi olarak söylüyorum. 
Buraya emeği geçmişliği kabul etmiyorum, vazifesini yapmış bir insanın gönül rahatlığı içerisinde 
söylemesi gerekenleri söylüyorum. Hiç kimseden şu kadar bir çekincem yok, şu kadar da bir 
korkum yok, dolayısıyla bunlar artık Galatasarayda konuşulması gereken konular. Bunların hiç 
birisini hasır altı edemeyiz, hiç birisini. Sayın Başkan geliyor, ya söylüyor, söylüyor, söylüyor. E 
işte birleşemiyoruz. Birleşemiyoruz. Sayın Başkanım, bu şekilde birleşemeyiz. Birleşemeyiz, siz 
ayırıyorsunuz, buraya geliyorsunuz, diyorsunuz ki, o şöyle, bu böyle. Tabii ki Galatasaray 
başkanlığı yapmak, Türkiye'de cumhurbaşkanlığı yapmakla eşit, bunu ben kabul ediyorum, 
biliyorum. İçinden gelmiş geçmiş bir insanım, biliyorum bunların hepsini, ama şöyle söyleyeyim, 
lütfen her şey, aynı söylemeyin, bakın diyorsunuz ki Ekimde geçeceğim. Haydi hodri meydan, 
geçin bakalım Sayın Başkan. Geçin. Geçemeyeceğiz. Yapmayın, söylemeyin. Bakın eksiklerimiz 
var. En azından, kanunsal, yapısal, değil, kanunsal. Yapısalı bir kenara koyuyorum. Onlar da 
eksik. Yaptık, yıktık. Niye? Proje yok çünkü ortada, bize gelen bir proje yoktu. Biz sadece kabaya 
çıktık. Kabanın üstünü bilmiyorum, ne olduğunu. Ama şunu söyleyeyim. Ne oldu şimdi? Siz söz 
veriyorsunuz burada, Eylülde belki yetişir. Yetişmez Sayın Başkanım, söylemeyin. Yetişmez. Sizin 
alacağınız resmi evrakların aşağı yukarı süreci nereden bakarsanız bakın, yılbaşını bulur. 
Yapmayın. Niye kendinizi riske ediyorsunuz, niye, yani insanları bu hale. Ya Fenerbahçe yapmış, 
Beşiktaş. Beni alakadar etmiyor Sayın Başkanım, ben sadece burayla ilgili konuşuyorum. Sadece 
Galatasaray, benim her şeyim Galatasaray için, o kadar. Onlar yapmış. Yaparsa yapsın, beni hiç 
ilgilendirmiyor. Ama şunu söylemek istiyorum. Net açık söylüyorum. Yani ağlama duvarıyla karşı 
karşıyayız, lütfen sizden istirham ediyorum, bakın, her zaman, her zaman size destek olmaya 
çalıştım elimden geldiğince, bugün de elimden geldiğince yine aynı şekilde devam etmeye de 
hazırım. Ama lütfen, lütfen dinleyin Sayın Başkanım, dinleyin. Dinleyin. Temas edin, bakın. Yani 
biz birbirimizle olan ilişkilerimizi kaybetmişiz ya, arkadaş arkadaşı görüyor, arkasını dönüyor 
gidiyor. Ne demek bu ya, ben böyle bir şey görmedim Galatasarayda. 14 yaşında kapıdan girdim, 
yani 4, 5 sene yurt dışında kaldım, tahsil dolayısıyla kaldım, döndüm geldiğimde, herkes 
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boynuma sarılıyordu. Yok ya, ben hiç böyle bir şey görmedim yani, görmedim. Yani bu sicildi, 
bilmem neydi, bunları geçelim. Bunlar ikinci planda, üçüncü planda olacak şeyler. Esasında 
Galatasarayın buradan çıkışı, Sayın hazirun, bana göre, bana göre her şeyi toplayacak, bir 
sistemle mümkün. Sistemsiz Galatasarayı yürütemeyiz. Benim düşüncem de, benim 
şirketlerimde de, benim fabrikalarımda çalışan insanların başında daima bir insan var. Ama ben 
yokum. Ben o insanla muhatabım, bir yönetici arkadaşımız gelmiş, bilgisi şöyleymiş, böyleymiş, 
hayır arkadaş. Onun başında bir başkası olacak, o yönetecek, sen ondan hesap soracaksın, ben 
senin oraya sabah 8 de gelip, akşam 18 de gitmeni kabul etmiyorum. Öyle bir şey yok. Bunun 
adı yöneticilik değil, bunun adı yöneticilik değil, kimse kusura bakmasın. Böyle bir yöneticilik 
yok. Eğer yönetecekseniz, siz sistemi yöneteceksiniz. Sistemi yöneteceksiniz. Ondan sonra o 
başka bir şey söylüyor. O diyor benim haberim yok. Buna soruyorsun, benim haberim yok. Böyle 
bir şey olmaz. Neyse ben daha fazla uzatmayayım, ağrım da son derece arttı, kusura bakmayın, 
özür diliyorum. Sayın Başkanım, yani yanlış anlamayın bir kere daha tekrar ediyorum. 
Söylediklerimin hepsini bir kere daha dinleyin, teypten mi dinlersiniz, televizyondan mı 
dinlersiniz, kayda mı aldınız bilmiyorum. Ama çok önemli şeyler söylediğimin farkındayım, en az 
sizin kadar Galatasaraylı olduğumu da unutmayın.  
Arkadaşlar hepinize, saygılar, sevgiler, hoşça kalın. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Taner Aşkın’a teşekkürler. Sayın Işın Çelebi. Buyurun. Işın beyden sonraki konuşmacılar, 3 
konuşmacıyı anons ediyorum. Sayın Ömer Tümay, 4’üncü sırada, Sayın Şahin Kasal 5’inci sırada 
ve Sayın Murat Turgut, 6’ncı sırada. 
 
Işın Çelebi 
Sayın Divan Başkanım, Divan Yönetim Kurulu üyeleri, Sayın Başkanım, değerli Yönetim Kurulu 
üyeleri, değerli üyeler, hepinize saygılar sunarım. Sayın Taner Aşkından sonra konuşmanın çok 
zor olduğunu biliyorum. Ve zor bir konuşma olacak anladığım kadarıyla, kendi adıma 
söylüyorum. Her şeyden önce Galatasaraya emek veren ve büyük çabalarla Galatasarayın 
kurumsallaşmasında gayret eden herkese de yürekten teşekkür ederim. Benim gördüğüm, şu 
anda Galatasaray konusunda bazı sorunların hukuk ve yargıya yansıması nedeniyle, geçmişteki 
son birkaç aydır yaptığımız tartışmaları buzdolabına koyup, problemleri Ocak ayına kadar 
ertelemeyi ve Galatasarayın bir huzur içinde önümüzdeki ayları geçirmesinin çok gerekli olduğu 
kanaatindeyim. Bunu çok çeşitli kurumları yönetmiş bir insan olarak söylüyorum. Çünkü 
Galatasaraya karşı sistematik bir saldırı olduğu kanaatindeyim ve bunu söylerken de bilinçli 
olarak söylüyorum. Fenerbahçe üzerinden çok ciddi bir dalga geliyor ve bunu kamuoyuna 
hakikatmiş gibi sunmaya çalışılıyor ve Galatasaray bu anlamda kendi üyeleri tarafından bile 
tereddütle karşı karşıya kalıyor ve sistematik bir saldırının etkisi içinde yaşadığımız 
kanaatindeyim. Benim ricam şu, Aralık sonuna kadar bütün bu tartışmaları donduralım, ligin 
ikinci yarısı başlayana kadar bu tartışmaları yok varsayalım, içimizde konuşalım ama 
kamuoyunda bir huzur ve sükûnet havası verelim. Çünkü burada x ve y diye iki isim 
zikredeceğim, biri, x dediğimi tahmin ediyorsunuz. Başkan. Y dediğim arkadaş da, televizyonu 
olan bir başka arkadaş ve bunlar çok sistematik bir stratejik yönetim mantığı içinde bir kurumu 
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içten çökertmenin çok ciddi bir operasyonunu yapıyorlar. Bu ciddi bir bilim dalı, stratejik 
yönetim mantığı içinde ve onu çok net gören bir insan olarak benim tekrar belirtiyorum. Bu 
tartışmaları, yargıya da intikal etmiş konular dahil, bir huzur ve sükûnet ortamı yaratmak için 
kapatalım, Ocak ayında sezon arasında ara verilecek, o zaman arzu ediliyorsa, yeniden 
konuşulur ama Yönetim Kurulu Mayıs’ın sonunda seçildi. Sayın Başkan ve Yönetim Kurulu, bu 
anlamda bir komisyon kursunlar, onlar kendi aralarında bu problemin nasıl çözüleceğine karar 
versinler ve Yönetim Kurulunu da tam yetkili olarak bu çözümünde yardımcı olalım. Bunu önemli 
olduğunu düşünüyorum ve önemli bir nokta, bir başka nokta, bizi Galatasaray kurum ve tarihsel 
bir geçmişi var, ama görüyorum ki, son bir iki yıldır Galatasaray şampiyon olduğu sürece ve 
önümüzdeki dönemde de şampiyon olma ihtimaline karşı ciddi bir itibarsızlaştırma kampanyası 
yapıldığını görüyoruz. Bu itibarsızlaştırma kampanyasına karşı, bizim panzehrimiz olması lazım. 
Birincisi ne? Kendi aramızdaki birlik, bütünlük. İkincisi ne? Futbolda, basketbolda, voleybolda, 
şampiyonluğa oynamak ve güçlü durmak. Üçüncüsü ne? Galatasarayın geçmişine sahip çıkmak, 
Tevfik Fikret’e sahip çıkmak, Tevfik Fikret yılı yapalım diye, geçen toplantıda, divan 
toplantısında, olağanüstü divandan önceki divan toplantısında bir ricada bulunmuştum ve Tevfik 
Fikret yılını çok ciddi biçimde kutlayalım, konferanslarıyla, seminerleriyle, sergileriyle, 
Galatasarayın köklerinin nereden geldiğini ve Galatasaray lisesinin, kuruluşunda görev almış 
olan Tevfik Fikret’in, nasıl Atatürk’e de fikri düzeyde bir baz teşkil ettiğini, kamuoyuna anlatıp, 
Galatasarayın kurumsallaşmasının temel direklerini anlatmayı sağlayalım. Bu konuda ciddi bir 
çalışma yapmaya ihtiyaç olduğu kanaatindeyim.  
Şimdi mali kongre öncesi, Ekim 12 Ekimde yapacağız. Burada rakamları dikkatle takip ettim ve 
Galatasarayın enflasyon muhasebesi sistemiyle, konsolide bütçesinin 5,5 milyar civarında kâr 
göstermesi, bir başarıdır ve bunu bu açıdan değerlendirmek lazım. Ben bu işi gerçekleştiren 
arkadaşlara teşekkür ediyorum. Çünkü ben aynı zamanda, yeminli mali müşavir ve bağımsız 
denetçilik şeyleri olan, belgeleri olan bir insan olarak bunu söylüyorum ve birçok şirketi de 
yönetmiş bir insan olarak söylüyorum. Enflasyon muhasebesi sistemi geçerli, bunun geçmiş 
yıllarla karşılaştırmasını da yapmak koşuluyla da baksanız, bence Galatasarayın bilançolarının 
artı yazması, pozitif bir olay düşüncesindeyim. Kur zararından da 1,5 milyar lira gelmiş ve bu kur 
zararı, o tablolardan gördüğüm kadarıyla, kompanse edildikten sonra bu kârlılık çıkıyor. Bunun 
değerlendirmesi elbette yapılacak. 
Şimdi, iyi yönetim ve iyi yöneticilik, transparan olmaktan geçiyor. Kurumsallaşma çok önemli, 
kurumsallaşmanın temellerinden biri, açık ve şeffaf olmak, ikincisi de hesap verebilir olmak, 
onun için, 12 Ekim’de, mali kongre yapacağız, ama ben görüyorum ki, tüzük, değişen tüzükte 
aksayan yönler var. Mali kongrenin bütçenin Nisanda yapıldığını ve bunun mali kongresinin 12 
Ekimde yapılması tabiatın akışına ters. Bu çok yanlış. Şimdi biz, mayıs ayında sezonu kapatıyoruz 
ve Haziranda başlıyoruz, rakamlar da öyle verildi zaten dikkat ederseniz, çelişkili bir durum 
çıkıyor ortaya. Hiçbir yönetim kendi hazırladığı 12 aylık bilançosunu sonuçlarıyla değerlendirme 
şansını bulamaz bu yapıda ve bunun değiştirilmesi lazım. Mayıs ayında Mali kongre olmalı ve 
bütçe ile beraber değerlendirilmeli, 12 ay bir bütün değerlendirilmeli, tüzükte mutlaka bir 
değişiklik yapmak lazım. Tüzük bu maddesi yanlış. Ben bunu söyledim. Ben kendimden söz 
etmeyi sevmiyorum ama bir iktisat profesörü olarak da söyleyeyim, yıllarca bu ülkede bütçe 
yapmış bir adam olarak da söyleyeyim. Bu baştan sona yanlış bir tüzük hükmü. Bunun rakamları, 
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bize gerçekleri yansıtmamaya başlayacak ve karşılaştırma yapma imkânını kaybedecek. Bunun 
Mayıs sonunda yapılmasının şart olduğunu düşünüyorum. Bu anlamda eğer bu tüzük yeniden 
hükümleri gözden geçirilecekse, bu bütçe ve ekonomik maddelerin mutlaka ele alınması 
gerektiği inancındayım. Çünkü bugün verilen rakamlar doğrudur ama yarın verilen rakamların 
doğru olup olmayacağını bilemeyiz. Oysa karşılaştırmalı olarak bu rakamları analiz etmemiz 
gerektiğini düşünüyorum 
Diğer bir konu, biraz önce tartışıldı. Üye sayısı 400 ama bir arkadaşımız dedi ki, biz bunun 321 
olmasını istiyoruz. %3’ü Genel Kurula katılanların, %3’üne bakıp, 321 üye ile sınırlanmasını 
istiyoruz. Biz, Galatasarayın temellerini güçlendirmemiz gerekiyor. Türkiye'de herkes 
Galatasaray kulübü üyesi olmak istiyor, görüyoruz rakamlardan, Sicil Kurulu Başkanımız anlattı. 
Biz burada çok değerli insanları da seçip almamız lazım. Benim düşüncem şu, Galatasaray lisesi 
mezunları üye olsun, onların hepsini alalım, artı 400 üye yapalım, sicilde değişiklik yapalım ve 
hem ailelerin, anne, baba, çocuklarının üye olmasını kolaylaştıralım, hem de Türkiye'de çok 
değerli ve fikir üreten, proje üreten çok kıymetli insanların, sorunlarını da çözelim. Mesela, 
Galatasaray para diye bir yeni uygulama çıktı. Haberiniz var mı ve Finansbank’la beraber 
yapılacak bir işlem ve çok değerli bir işlem. Yılda 5, 6 milyon dolar Galatasaraya para 
kazandıracak. Bu işlemi yapan insanlara, Galatasaraya gel, davet edip, üye yapmak lazım. Bunlar 
çok kıymetli insanlar ve çok önemli beyinler. Biz beyinler kazanmamız gerekmez mi?  Onun için 
o üyelik meselesini daraltıcı değil, küçük bir dünyaya sığdırmaya çalışacak şekilde, ele almamak, 
daha vizyonu geniş, daha yaratıcı, daha geleceği düşünen bir şekilde, Sicil Kurulunun 
gözetiminde, bu üyelik meselesini bir vizyon içinde 21’inci yüzyılın ikinci yarısında, 2030 da 
Türkiye nasıl olacak, Galatasaray nasıl olacak? UEFA’nın aldığı karar, ben Mayıs ayındaki 
kongrede söyledim. UEFA çeşitli kategoriler yapacak ve Galatasaray gibi kulüpler tasfiye olacak. 
Merkez, 5 ülke olacak. Buna karşı Galatasarayın kendini hızla yenilemesi, mali açıdan kendini 
kuvvetlendirmesi gerekir dedim. Bu bakımdan, Galatasarayın oturup, bir vizyon koyup, bir 
projeksiyon yapıp, 2030’a kadar Türkiye nasıl gelişecek? Galatasaray nasıl gelişecek? 2035’e 
kadar ne olacak ve biz nasıl yeni beyinler kazandıracağız Galatasaraya? Bunun müzakeresini 
yapmakta yarar olduğunu düşünüyorum. 
Ben ayrıca Taner Aşkın’ı, sever sayarım, çok değerli bir arkadaşımızdır ve kendisiyle de beraber 
aynı Yönetim Kurulunda beraber çalıştık, uzun zaman. Eleştirilerini bir özeleştiri niteliğinde 
kabul edip, oturup konuşup, kendisinin çok rahatsız olduğunu da görüyoruz. Ona bu problemleri 
çözecek formüller üretmemizde yarar olduğunu düşünüyorum. Bir arkadaşınız olarak bu 
öneride bulunuyorum. Benim konuşmam bu kadar, fazla zamanınızı almayacağım, hepinize çok 
saygılar, sevgiler sunuyorum. Başarılar diliyorum, Cumartesi günkü maçta. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Işın Çelebi’ye teşekkürler. 14.52 itibariyle, 155 divan üyemiz ve 32 kulüp üyemiz bu 
oturumda kayıt vermiştir, bilmiyorum kaç tanesi kaldı? Şimdi, Sayın Ömer Tümay, 4’üncü 
konuşmacımız. Buyurun. 
 
Ömer Tümay 
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Sayın Divan Başkanım, değerli heyeti, Sayın Kulüp Başkanım, Yönetim Kurulu üyeleri ve değerli 
hazirun, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Evet, şimdi, tatsız gelişmeler yaşadık, kabul. Buna bağlı 
birtakım eleştiriler de oldu. Onu da kabul. Ama her şeyin bir dozajı var. Şimdi burada bir Yönetim 
Kurulu var. Bu Yönetim Kurulu 3 ay evvel seçilmiş, hem de büyük bir farkla seçilmiş. Genel Kurul 
iradesiyle gelmişler, oturuyorlar. Çekip gitmemişler, kaçıp da gitmemişler. Orada oturuyorlar. 
Burası pazar tezgâhı değil, hadi toplayın, yarın başkası gelecek, başka bir Yönetim Kurulu 
gelecek, başka bir başkan gelecek. Yok böyle bir şey. Biz Yönetim Kuruluna sahip çıkmalıyız. 
Gerekirse destek olmalıyız. Ama biz rakip kulüplerin ekmeğine yağ sürmekten, değirmenlerine 
su taşımaktan vazgeçmeliyiz. Biz kendi kendimizi vuruyoruz. Biz kendi kendimize vurduğumuz 
vakit de, maalesef Yönetim Kurulu da hatalar yapabilecek pozisyona geliyor. Düşünün çok büyük 
bir baskı var üstlerinde. Büyük bir baskı altındalar. Baskı demek, kişileri, kurumları hataya sevk 
edebilecek bir durum demektir. Biz bunu yapmayalım. Bu kadar, bir empati yapalım. Kendimizi 
onların yerine koyalım. Hem bu kadar uğraşın, hata mı? Tabii olur. Daha evvel hiç Galatasarayda 
hata olmadı mı? Ne hatalar oldu. Şimdi oralara gelmeyelim. Şimdi de olacak, bundan sonra da 
olacak ama biz yönetimimize sahip çıkmalıyız. Biz yönetimimize vuruyoruz ya, böyle bir şey, 
hakikaten anlamak mümkün değil. İki gün evvel televizyon seyrediyorum, o kanalı pek 
seyretmem, tesadüfen denk düştüm. Sevgili Niyazi Yelkencioğlu’na, çok da eski arkadaşımdır, 
çok da severim, çok da değerli bir insandır, büyük beyefendidir. 3 kuruşluk adamlar, çok net 
söylüyorum buradan, insafsızca, terbiyesizce, ahlaksızca yerden yere vurdular. Yerden yere 
vurdular. Bu adamlar nereden güç alıyor? Eğer biz kendi içimizde yönetimimize bu kadar 
saldırırsak, birilerinin de ayranı kabarıyor. Bunlara dikkat etmek zorundayız, yapmayalım. Yani 
biz Galatasaraya zarar veriyoruz. Bu şekilde ağır konuşmalar, ithamlar, yok o, yok bu, yok savcılık 
filan derken, evet çıksın ortaya çıksın, ben saklansın demiyorum. Ama bütün bunlar çıksın 
derken de yönetimimizin üstüne taş yüklemeyelim. O ağırlığın altında kalmasınlar. 
Biz seçtik, Genel Kurul seçti. Yani 3 ayda ne oldu da bu kadar şey oldu? Evet, hatalar oldu mu? 
Oldu. Biz de yaşamak istemezdik bu olayları. Eminim ki onlar da yaşamak istemezdi ama yaşandı. 
Ve biraz da belki talihsizlik, belki bazı şeyler üst üste geldi. En son bu sponsorluk da bunlardan 
bir tanesi, ama bunlardan tekrar bizi çıkaracak olan bu yönetim. Yarın gitmeyecekler, buradalar. 
Dolayısıyla bizim onlara destek olmamız lazım. Bu gerilimi, Genel Kuruldaki bu gerilimi düşürmek 
lazım. Herkes üstüne düşeni yapacak, yönetim de yapacak, bizler de yapacağız. Bu gerilimi 
düşürmezsek, çıkamayız buradan ve Galatasaray büyük bir sarmala sürüklenir. Çok tehlikeli 
yerlere gider iş. Tahmin, tasavvur edemezsiniz. Bu yönetimin yaptığı doğru işler var. Örneğin, 
futbolda lideriz. O kadar yerden yere vurduk, ki ben de çok eleştirdim. Sayın Başkanla da özel 
olarak bu konuyu birkaç defa da konuşmuşluğum var. Ben de eleştiriyorum ama neticede günün 
sonunda lider gidiyoruz bu hafta Kadıköy’e, çok da önemli bir maçımız var. 
Gelelim voleybola, voleybolda ilk defa bu sene, hem kadında, hem erkekte, şampiyonluğa 
oynayacağız. Lütfen o şubeye bir katkı sağlayın, 3 lira, 5 kuruş, çok da pahalı değil, kombinelerini 
alın, gelin şu voleybol maçlarına, biz gidiyoruz. Basketbol derseniz, basketbolda da bir hamle 
yaptık, Ekrem Memnun, Türkiye'nin en iyi hocalarından. Bayan basketbolu onlara emanet ettik. 
Yani iyi şeyler var ya, bu iyi şeyleri nasıl görmezden gelirsiniz. Tamam, hata varsa, hataları yine 
kim yaptıysa, o düzeltecek. Toparlaması kolay. Son bir sözüm var. Sicil için. Sevgili Gürkan 
başkan, burada mı, gitti mi? Hah, orada tamam, pardon. Arka sıraya bakmışım biraz. Evet, doğru 
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söyledikleri, fakat bu tüzükte üye kaydı kanayan yaradır. Hakikaten yıllardır kanayan yaradır. 
Şimdi bir dönem ben de tüzük tadil komisyonundaydım. Zaten o komisyon o kadar çok el 
değiştirdi ki, hepimiz neredeyse, bir kere görev aldık oralarda. Gidip, gelip bir yerde kitleniyoruz. 
Bu üye alımında. Üye alımında, eskiden bizim önerdiğimiz isimler, bizim çocuklarımız filan, tak 
diye üye olurdu. Şimdi ben herhalde torunumu üye yapmam mümkün değil. Gördüğüm 
rakamlara göre, biz böyle 4 jenerasyondur, Galatasaraydan gelen bir aile olarak, bizim 
torunumuz üye olmayacak mı? Bu şartlar altında olamayacak. O zaman ne yapmak lazım? Bence 
Galatasaray mektebinden gelenlerin, hiç bu 400 rakamına sokmamak lazım. Onların zaten hakkı, 
onları dışarıda tutup, Galatasaray mektebinde okumuş olanların, bu sınırlama olmaksızın 
girsinler. Bence aynı sınırlamayı şeyden de kaldırmak lazım, üye çocuklarından da. Çünkü 
Galatasarayda aileden gelir, Galatasaraylılık, çok önemlidir. Yani bizim Galatasaraylıların 
çocukları, Galatasaraylıdır ve bu kulübe sahip çıkarlar, çünkü hep babalarından, dedelerinden 
bunu öğrendiler, bunu gördüler. Bu iki grubu dışarıda tutalım, onun dışında gelenlerde bir sayı 
koyalım. Özellikle E grubu için, E grubu evet, yanlış hatırlamıyorum. E grubu. Özelikle E grubu 
için. Bunun dışında bakalım. Yoksa, hakikaten bu işin içinden çıkamayacağız. Benim kaç senedir 
yapmak istediğim, oğlumun çok yakın bir arkadaşı var, zaten bir tek o olmadı, hepsi üye. O 
çocuğu yapamıyoruz üye, olmuyor. Sıra gelmiyor. Gelmiyor sıra yani, o kadar ricalar, minnetler 
olmuyor. 
Yani buna nasıl çıkacağız bu işin içinden bilmiyorum. Zor bir konu bu, üyelik konusu. Ama 
çıkmamız lazım. Yani yoksa, olmuyor yani. Evet, beni dinlediğiniz için teşekkür ederim, saygılar 
sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ömer Tümay’a teşekkürler. Sayın Şahin Kasal, buyurun. Daha önce anons etmiştim. Ondan 
sonra da Sayın Murat Turgut’a söz vereceğim. 
 
Şahin Kasal 
10652 Şahin Kasal. Değerli yönetim, yönetim başkanım, değerli Divan Kurulu ve Divan Başkanım, 
hepinizi saygıyla selamlarım. Sizleri de hazirun saygıyla selamlıyorum. Gayet kısa sürer benim 
konuşmalarım. Bu da kısa sürecek inşallah. Şimdi biraz ileri, geriye doğru sarıyorum makarayı, 
değerli Dursun başkan, ilk başkanlığında çok güzel bir proje üretti. Biz de üyeler olarak ona 
destek verdik. Neydi bu proje? Florya ve hayır, Kemerburgaz. Hayır, hayır, hayır. Riva. Riva. Ve 
buna onay verdik. Çok seneler önce, başkanımın ilk başkanlığı döneminde, bayağı 
heyecanlandık, iyi paralar gelecek, borçlarımız bitecek dedik. 
Gayet de düzgün bir bütçe ile, gayet düzgün bir çalışma ile bu iş yürüyecek dedik. Ne olduysa, 
ne olduysa, o arada kulüpte başka bir alevlenme başladı, bir konuşmalar başladı. Bir şeyler 
başladı. Bir şey yok. Genel Kurul karar verdi, Genel Kurul yetki verdi ve yetkiye göre de alınan, 
yapılan, planlanan, projeler onaylanıp yürüyor. Ne olduysa, kulüp, karmaşalık, bir karışıklık. 
Seçim dönemi, Dursun başkan yok. Proje kimin? Dursun başkanın hazırladığı proje, e, ne olacak? 
Her proje mutlaka kayıtlıdır, bir, bir bütün maddeler yazılıdır, ne yapılacağı bellidir. 
Fakat bazı hani derler ya, seramik fırıncısı, bir püf der, işte o projelerde püfler var. O püfler de 
başkanla beraber gitti. Gidince de Florya da, Riva da gitti. Gitmedi ama, gitti. Allah razı olsun, 
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rahmetli Mustafa başkan, Mustafa Cengiz başkanım, Florya’yı geri aldı. Kısa kesiyorum. Geri aldı, 
güzel aldı. Allah razı olsun, mekânı cennet olsun, ışıklar içinde yatsın. Ona minnettarım, umarım 
hepiniz de minnettarsınızdır. Sonra Mustafa başkandan sonra tekrar Dursun Bey başkan oldu, 
ortada bir sürü bir maddi durumlar var, yani günde o zaman denilen 1 milyon 100 bin liraydı, 
tahmin ediyorum şimdiki rakamlara göre 1 milyon 500 bin lira faiz ödüyoruz, herhalde. Bilmem 
doğru mudur? Yani o zaman 1 milyon 100 deniyordu, bundan birkaç ay önce, bir 6, 7 ay önce. 
Şimdi 1 milyon 500 olmuştur, bu rakamlarla.  
Bunlara son verebilmek için, Dursun başkan ve heyeti yeni projeler ürettiler. Yeni projelerle 
ortaya çıktılar. Florya’nın arazisinin bir kısmının tapularını aldılar, birleştirdiler, güzel bir proje. 
Gördük ve ona da onay verdik.  
Dikkatinizi çekiyorum, birincide de onay verildikten sonra, ortalık karışmıştı. Buna da onay 
verdikten sonra, ortalık karıştı. Şimdi malum ortada dolaşan bir hadise var, savcılığa, 
incelemeye, hukuka girmiş bir konu. Bahsetmek istemiyorum. Birden bire bu hortladı. Birileri 
bunun altına odun atmaya başladı, alevlendirdi. Geldi şimdi mali Genel Kurul, bu mali Genel 
Kurulda, işte ibra etmeyiz, etmeyiz filan sazları çalınmaya başladı. Biraz kaba konuştum özür 
dilerim ama böyle. Peki, ne olacak şimdi? İbra edilmeyecek, ortalık karışacak, az evvel benden 
önceki konuşmacının söylediği gibi, e, gidecek mi? Hayır, yine orada. Haydi yeni bir seçimler 
yapılacak, yeni bir insanlar gelecek. Bu projelerin hepsi de kadük olacak. Kendine göre o 
fırıncının püf dediği noktayı, uygulayamayacaklar ve o işler de ele yüze bulaşacak. Beyler, rica 
ediyorum. Biraz sağ duyulu olalım, ileriyi görelim. Bizim acil, toparlanabilmemiz için, maddiyata 
ihtiyacımız var. Hiç, futbolun veya diğer sporların getirileri, götürüleri karşısında zayıf kalıyor. 
Onun için bu götürüleri karşılayabilecek projelere sahip çıkalım.  
Benim bu konudaki fikrim, söyleyeceğim bu kadar. Fakat bir şey daha söylüyorum. Bu son olarak 
söylüyorum. Bu sosyal medya, korkunç bir şey. Yani birisi yazıyor, yazmış işte orada adam öyle 
yazmış, o onun fikri. Biz bir kişi değiliz ki, biz 10 bin kişiye yakın bir üyesi olan değil Türkiye'nin, 
dünyanın sayılı topluluklarından biriyiz. O bir kişinin yazdığı bizi bağlamamalı. Son olarak, en son 
kelimemi söylüyorum. Çoğu toplantılarda bulunuyorum. Bazı toplantılarda, orada söylediğim 
söz şu. Dünyayı iki tane tehlike korkutuyor. İki tane tehlike, dünyanın başında Demokles’in 
kılıcından daha fazla sarsılıyor, b ile başlayan kelimeyi kullanmak istemiyorum. Ne bu, iki tanesi? 
Birisi, su, biri plastik. Bir üçüncüsü daha oldu, o da sosyal medya. Artık bu üçünden korkmamız 
lazım. Lütfen sosyal medyaya bakmayalım. Kendimizin düşüncelerimiz var, düşüncelerimize, 
önümüzdeki programlara bakalım. Beni dinlediğiniz için çok teşekkür ederim. Saygılarımla. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Şahin Kasal’a teşekkürler. 6’ncı sırada anons ettiğim Sayın Murat Turgut, konuşma 
hakkından feragat etti. Kendisine müteşekkiriz. Sayın Ayhan Özmızrak’a söz vermeden önce, bu 
hafta sonu oynayacağımız derbi maç için bir iki kelam etmek istiyorum. 
Saygıdeğer hazirun, öyle bir asimetrik saldırı altındayız ki, hafta sonu bir derbi maç var ve 
derbinin bir futbol şenliği şeklinde geçmesini umarken, bütün televizyon kanallarında bir 
düğmeye basılmışçasına işte, şu kulüp şu kadar faul yaptı, şu kadar sarı kart gördü ve liste başı 
biziz. Burada ciddi bir saldırı var. Sahada yenemeyeceklerini anlayanlar, birtakım acemi oyunlara 
girişiyorlar ve bunun başında da dünyada kendini kabul ettirmiş ama Türkiye'ye gelince, bir 
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alaturka tavırlar sergileyen, tercüman hocalarıyla ben demin üstü örtülü şey yapan, daha önce 
bir Kulüp Başkanı ve yancısı konusunda, daha önce kelamlarım olduğu için, burada da burası da 
onun yeri değil. Onları söyleyerek de buradaki Galatasaray Divan Kurulu gündemini işgal etmek 
istemiyorum ama bu konuda camiamızın yeterli duyarlılığı göstermediğini maalesef, bu sadece 
yönetimlerin işi değil, bu sadece bizim teknik direktörümüzün işi değil. Bu sadece bizim 
seçtiğimiz, saygıdeğer başkan ve Yönetim Kurulu üyelerinin işi değil. 
Galatasaray camiası bu konuda kenetlenmelidir. Hafta sonu gündeminde bizim oyuncularımıza 
son oynadığımız dünkü maçtan itibaren, anormal saldırılar, işte şu kırmızı karttı, şu penaltıydı, 
şurada işte elini uzattı, sarı karttı, şu kırmızı karttı biçiminde, hakemleri de manipüle edecek 
şekilde, anormal, futbolun doğasında olmayan bir saldırı sezinliyorum. Bu konuda söylemek 
lüzumu hissettim. Teşekkür ederim, dinlediğiniz için. Sayın Ayhan Özmızrak, buyurun. 
 
Ayhan Özmızrak 
Değerli Galatasaraylılar, hepinizi saygıyla selamlarım. Önce biraz önce sunulan mali tabloların 
gayet, bize gösterilen, gördüğümüz kısmıyla gayet olumlu olduğunu, tebriklerimi sunarım. Yalnız 
hani eskiden televizyonlarda yazardı. Alıcılarınızla oynamayın diye, siz de Cuma akşamı, bu 
detaylı geldiği zaman, oradaki 2003 sonu rakamlarıyla, elinizdeki geçen sene verilen 2003 
rakamlarını karşılaştırıp, ya ben mi bulamıyorum demeyin, birbiriyle tutmayacak. Enflasyon 
muhasebesinden dolayı, o rakamlar da farklı olacak. Oradan dolayı, şaşırmayın. 
Önce bir, bir şeyi söyleyeyim, biz 6 Temmuz’da bir olağanüstü Genel Kurul yaptık ve bir vekalet 
verdik, bu vekaletin ne metinde olacağı toplantı çağırısında vardı. Fakat daha sonra bazı 
değişiklikler yapıldı, demokratik şekilde birleştirildi, yeni bir metin ortaya çıktı ve biz o çerçevede 
bir vekalet verdik. Ama ben vekalet veren olarak, vekaletnamenin örneği bende yok. Yani şunu 
söylemek istiyorum. Nihai, uzlaşılan metin nedir? Hangi vekaleti verdik, ne konuda yetkili kıldık, 
bunun hiçbir şekilde daha sonra ne resmi sayfamızdan açıklandı ne bize, üyelere bildirildi. 
Bilmiyorum bunu hiç olmazsa, bu 20’sinde mali raporları verirken, onun da dibine bunu 
eklerseniz, hiç olmazsa, verdiğimiz vekaletin ne olduğunu bilelim. 
İkinci ricam, Denetim Kuruluna olacak, şu, bize şimdi gelecek raporlarda, önümüzdeki yılların 
mali, daha doğrusu, nakit akışıyla çok ilintili olan önemli bir kalem, şarta bağlı sporcu alacakları, 
mayıs sonu itibariyle gözükecek. Ancak tüm transferler Mayıstan sonra yapılıyor ve daha yeni 
15’inde kapandı, benim ricam, geçen sene de rica etmiştim ama, gerçekleşememişti. Hiç 
olmazsa, o şarta bağlı sporcu alacaklarının, 15 Eylül 2024 itibariyle, tek sayfa halinde, hiç 
olmazsa, Genel Kurulda verirlerse, memnun olurum, ne olduğunu daha detaylı görebiliriz. Şimdi 
bugün, geçen divanda da söylemiştim. Biraz sonra Mecidiyeköy’le ilgili bazı şeyleri, bendeki 
bilgileri paylaşacağım, ne yapalım, 25 soru sorduk, cevap alamayınca, kendi sorumuza, kendimiz 
cevap buluyoruz. Araştırıyoruz, bir şeyleri, hiç olmazsa, onları sizlerle de paylaşırım, eksiğimi, 
yanlışımı da tabii ki yönetim düzeltir. Gelecek sene, divan toplantısında da Denetim Kurulunun 
Mağazacılıkta yaptığı denetimle ilgili, bazı soruları sizlerle paylaşmak, onların cevabını almak 
istiyorum. Şimdiden söylüyorum, denetim o konuda da bir hazırlık yaparsa, mesela istediği 
tarihten itibaren, tüm evrakları alıp inceleyebildi mi? Yoksa sadece mağazacılığın verdiği belirli 
bir tarihten sonrakileri mi inceledi? Gibi, noktalar var. Bunları gelecek ay tartışacağız ama bir 
hazırlık yapılırsa iyi olur. 
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Şimdi gelelim, evet, şimdi Mecidiyeköy Rezidansla ilgili, ben size Eylül başına kadarki durumu 
anlatacağım, Eylül’den sonraki durum, zaten Sayın Başkan da anlattı. Sonu, resmen story bir 
şeye geldi. 2 Ocak 2024’te, True a.ş. diye bir firma ile bir sözleşme imzaladık. Sözleşme konusu, 
Leo Rezidansın, çelik, mekanik, elektrik, ince inşaat işlerinin, götürü bedel, birim fiyat usulüyle 
yapılması. Yani şu, biz dedik ki, biz bu işe para vermeyeceğiz. Al bu işi sen bitir, binayı, onun 
karşılığında biz sana malla ödeyeceğiz, daire ile. Evet. Bu işte binanın cephe kaplamasının 
revizesi ve eksiklerinin giderilmesi, bu sözleşme kapsamında da değildi. O ayrıca, eğer 
gerekiyorsa, başka bir müteahhide verilecekti.  
Bu işin tutarı, yani yukarıda söylediğim çelik, mekanik filan işlerinin tutarı, 430 milyon artı KDV 
olarak hesaplandı. O tarihlerde de 1 dolar, yaklaşık, benim baktığımda 30,36 işte, alış-satış 
merkez bankası, efektif filan gibi farklar var. Ben 30,36 aldım. 430 milyon da bu durumda, 
yaklaşık o tarihte 14 milyon 163 bin dolar eder. Peki, biz bunu ödemeyeceğiz dedik. Karşılığında 
biz mal, ne vereceğiz dedik? Bu bedel, 28 daire ve 3 dükkânın hak edişler karşılığı peyderpey 
True’ya devredilmesi ile ödenecek şekilde anlaşılmış, yani bu 430 milyon karşılığı, 28 daire ve 3 
dükkân vermeyi taahhüt ettik. Bunlar adamın hak edişleri gerçekleştikçe peyderpey ona 
devredilecek. 28 daire, 1911 metrekare, 3 dükkân da 338 metrekare. Tabii bu daireler bir artı 1 
var, 4 artı 2 var, muhtelif. 28 muhtelif katlarda, muhtelif daireler, toplam 31 birim ve 2250 
kabaca metrekareyi vermeyi taahhüt ettik. Şimdi bundan sonra bir şart daha var benim 
dikkatimi çeken. İlaveten, 4 tane 15 milyon da avans vereceğiz dedik. Şimdi biz paramız yok, bu 
işi sen yap diyoruz. Adam tamam, ben yapacağım diyor. Şunu anlayabilirim. İlk başlarken, tüm 
ihtiyaçları alacağım, işte ithal edilecek şeyler var, nakit ihtiyacım var. Bana hemen bir de avans 
verin, diyebilir. Bu 15 milyonluk taksitler, Ocakta imzalanan sözleşmeye rağmen, Martta 
başlıyor, Mart, Nisan, Mayıs, Haziran. Yani mutlaka bir nedeni vardır, mutlaka bir sebebi vardır 
ama yani benim pek mantığıma oturamadı. Bilmiyorum bunlar, adamla biz mahkemelik olunca, 
hak edişler bu avanslar ödendi mi? Hak edişlerden, bunlar geri alınabildi mi? Ne kadar alındı? 
Bilmiyorum. Evet. Geçelim. İşin tamamlanma süresi, imza tarihinden itibaren, Pazar ve resmi 
tatil günleri hariç, 180 gün. Yani Ağustos ortası, şimdi bayramlar filan da giriyor işin içine. İşte 23 
Nisan, 19 Mayıs var, şeker var, kurban bayramı var. Ağustos sonu, itibariyle, sonuna doğru, 
oturup tek tek hesaplamadım ama, 2 Ocaktan hesaplayabilirsiniz. Ağustos sonuna doğru bu işin 
de bitmesi gerekiyordu. Gecikme cezası da gün başına 50 bin liraydı. Eh, buraya kadar her şey 
normal. Yani bir anlaşma yapılmış, şartlar öyle gerektirmiş ki, öyle yapılmış. Bunun karşılığında 
da, Ağustosta da artık bina her şeyiyle bitmiş olacak, almış olanlara vereceğiz, işte Halk 
bankasına, yerini vereceğiz, biraz gecikme olabilir. Her inşaat işinde, her işte olur. Türkiye'nin 
ekonomik şartlarında, onda da işte cezası var, falan, filan. Derken, sonra ne oldu? Ağustos 
sonuna doğru, şirkete sözleşme fesih sürecinin başlatıldığı ihbar edildi. Edildi ama, adam sen 
ihbar et baba, ben devam ediyorum dedi. Sahayı boşaltmadı. Boşaltmadığı gibi, başında bir 
şantiye şefi, mesul mühendis, bir mimar, olmadan imalata devam etti. Bir şey daha, kontrolör 
firma var, bizim orada, bu projeye uygunluğunu, hem mimari açıdan, hem teknik açıdan takip 
eden, ona da dedik ki sen True ile muhatap olma kardeşim, biz onunla mahkemeliğiz, fesih 
sürecine girdik, sen onunla muhatap olma. Böylelikle o sürede yapılan işlerin projeye 
uygunluğunu da kontrol edemez noktaya geldik. O ne kadar sürdü, bilmiyorum. Ama yani çok 
gerekiyorsa onu da biraz araştırırım, inşallah gelecek ay size söyleyebilirim. Ama mühim olan, 
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bir süre orada inşaat kontrolunun dışında ve hatta başında bir yetkili olmadan sürdü. Sonunda 
Eylül başında, yanılmıyorsam 5 Eylülde polis zoruyla orayı boşalttık, kendi mülkümüzü teslim 
aldık. Olaylar bitti mi? Bitmedi. Çünkü, onun yani, bizim True’nun taşeronunun alacakları 
nedeniyle, True’dan, bizden değil. Adamlar Sayın Başkanımın söylediği gibi, geçen Perşembe 
oraya geldiler, biraz işte çatapat filan falan patlatıldı. Yine olaya polis müdahil oldu. Şimdi durum 
yeniden herhalde yeni bir müteahhit mi arıyoruz? Biz mi yapacağız? Neyi yapacağız. Şimdi 
burada benim aklıma şu geliyor. Sayın Adnan Polat, Florya için ne dedi, biz dedi, en ucuz verene 
vermeyeceğiz dedi. Biz en iyi yapacağa vereceğiz, güveneceğimiz, bu işi yapabilecek ehliyetli, 
dirayetli, şimdi Kemerburgaz’ı birine verdik, konkordato ilan etti, gitti. Bunu birine verdik, 
mahkemeliğiz. Florya’da ne olacağız? Allah muhafaza etsin. Hepinize saygılar sunarım. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Evet, Başkanımız bahsetmişti ama, herhalde Sayın Sedat Artukoğlu şu anda söz hakkını 
kullanacak. Buyurun. 
 
Yönetim Kurulu Üyesi Sedat Artukoğlu 
Sayın Divan, Sayın Divan Kurulu, değerli Divan Kurulu üyeleri, Ayhan ağabeyin yapmış olduğu 
Mecidiyeköy’le ilgili sunumun açıklaması için söz almış bulunuyorum. Aslında yapılan 
açıklamanın başlangıç bölümü, tabii ki bazı matematiksel gerçekleri içeriyor. Tabii sonunda, 
bundan sonra ne oldu kısmı var. Ben bununla ilgili daha çok bilgi vermek istiyorum.  
Başında sayılan sözleşme, Ocak, teminat, işte daire karşılığı, barter, 28 daire artı 3 dükkân, yani 
bunların hepsi, evet, o günün koşullarında bu rezidans projesini gerçekleştirebilmek adına 
kulübün en uygun şart olarak öngördüğü ve oturulup anlaşılan, konuşulan bir yöntem ve yine 
belirttiği gibi, Ayhan ağabeyin bir avans da var. Bu mobilizasyon için, başlangıç için, 60 milyon 
TL tutarında. Bu da Mart ayı itibariyle ödenmeye başlayacaktı. Ancak daha ilk gününden, söz 
konusu şirket yaptırımlarında zorlanmaya başlayınca ve projede ilerleme kaydedilmeyince, 
Galatasaray yönetimi ve teknik ekibi, biraz tedbirli davranıyor ve bu avansları haklı olarak 
ödememe yoluna gidiyor ve bunu da ilerle, biz sana ödemeyi yaptıralım şeklinde bir görüşme 
başlıyor. Bu tabii normal koşullarda böyle bir anlaşmayı yapan, bir taşeron firmanın belki 
başlangıç için bu paraya ihtiyacı olabilir ama esasında bu projeyi bitirmesi için de çok ciddi 
kaynağının olması lazım. Sonradan anlaşılıyor ki, şu anda benim kanaatim de o ki, evet bu firma, 
maalesef bu projeyi bitirmeye muktedir kaynaklara sahip değil. Bunu biz de anlıyoruz, kulüp 
yönetimi olarak ve bu nedenle de bu avansları ödememeye başlıyoruz, iş tabii orada daha da 
biraz sarmala giriyor. Yönetim değişiyor. Yönetim değiştikten sonra, yeni yönetim de Mayıs’ın 
sonunda, Yönetim Kurulumuz, Sayın Başkan, bu konuda beni yetkilendiriyor, ben de mesleki 
tecrübe olarak, hani proje yönetimi ve inşaat konusunda uzmanlığım var. Ve bununla ilgili de 
tabii projenin nasıl bugüne kadar geldiğini ve bundan sonra nasıl ilerlemesi gerektiği konusunda, 
ilgili arkadaşlarla görüşmelere başlıyorum. Bilenler, takdir edecektir. Bilir. Yani bir projeyi 
yapmak için, önce elinizde detaylı bir projenin olması lazım. Yani mimari ve mühendislik 
projelerinin olması lazım. Maalesef bu projelerin de olmuş fakat revizyonlar nedeniyle, henüz 
birbirleriyle çakıştırılamamış olduğunu öğreniyoruz. Ve bu durumda, nasıl ilerleyeceğimizi, 
aslında, müteahhit firmaya da son bir şans vererek, gel bak, burada yaptırımlarını yerine 
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getiremiyorsun, elinde proje de yok, söylüyorsun ya da birtakım aksaklıklar var. Biz sana 
bunların hepsini sağlayalım, gel burada devam et, biz de sana gerekli desteği hem teknik 
anlamda, hem de mali anlamda sağlayalım diyoruz. O süreçte, bir hareketlenme oluyor, biz de 
birazcık ona destek olmaya çalışıyoruz. Fakat bakıyoruz, görüyoruz, yine olumlu bir ilerleme yok 
ve Ayhan ağabeyin belirttiği gibi, süreç artık öyle bir noktaya gelince, biz de sözleşmeyi feshetme 
kararı alıyoruz, sözleşmeyi feshetme kararı aldıktan sonra da, bu kişileri, bu şirketleri, evet, 
şantiyeden çıkarıyoruz. Şu anda oluşan hadise, bu taşeronun kendi alt taşeronlarıyla aralarında 
olan alacak-verecek hadisesinden kaynaklanıyor. Yani biz doğrudan, bu son hafta yaşanan 
sorunlara taraf değiliz. Aralarındaki bu anlaşma devam ettiği müddetçe de bizim orada birtakım 
sıkıntılar yaşadığımızı gözlemliyoruz ve geçen hafta, Şişli ilçe emniyet müdürlüğüne giderek, 
durumun düzeltilmesiyle ilgili gerekli müracaatları yaptık ve önümüzdeki hafta içerisinde de, 
buranın daha temiz bir şekilde bize teslimini sağlayacağız. Eğer sorunuz, Mecidiyeköy bundan 
sonra ne olacaksa? Mecidiyeköy’ü iki başlık altında değerlendirin, bir tanesi, idari ve hukuki 
sorunlar, bir tanesi de teknik sorunlar. Bu idari ve hukuki sorunları çözdüğümüz takdirde, ben 
size dediğim gibi, bu konuda tecrübeliyim. Teknik olarak burada aylarla sayılabilecek bir işimiz 
var. Projelerimiz tamam, malzemelerimiz tamam, o taşeronlar olmadı, başka taşeronları bulmak 
çok kolay, proje yönetimini biz yapabilecek durumdayız, kulüp olarak. Dolayısıyla burada sonu 
görmekle ilgili, teknik anlamda hiçbir sıkıntımız yok. Bir problemimiz var. Bu idari ve hukuki bir 
problem, ta baştan bugüne geldi. Çözmek için elimizden geleni yapıyoruz. Müteahhide de şans 
vermeye çalıştık, onu da başaramadı. Dolayısıyla şu süreci tamamladıktan sonra, teknik olarak 
bu işin sonuna en kısa sürede geleceğiz. Teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Yönetim Kurulu üyemiz Sayın Sedat Artukoğlu’na, detaylı açıklamaları için, teşekkürler. Yönetim 
masasından başka bir katkı olacak mı acaba? Sıradaki konuşmacımız, Sayın Kerim Sucu, ondan 
sonra Sayın Ertay Örmen’e söz vereceğim. 
 
Hikmet Kerim Sucu 
Sayın Divan Başkanım, 7936 Hikmet Kerim Sucu, öncelikle Divan Başkanımı ve Yönetim 
Kurulunu, sevgili Yönetim Kurulu başkanımız ve Yönetim Kurulunu ve sevgili divan üyelerini ve 
Galatasaraylı üyelerini, sevgi ve saygıyla selamlıyorum. Benim amatör spordan geldiğim için, 
belki koşmamdan da anlamışsınızdır. Yönetimsel şeylere girmeyeceğim, bazı kendi kendime 
düştüğüm notlar var. Fazla da konuşmayı sevmiyorum, burada uzun konuşmalardan da zaten 
birçok üyeleri kaçırıyoruz. Kısa ve öz konuşma yapmaktan hoşlandığım için, hemen notlarımı 
alıyorum. Birincisi benim Kalamış konusu, ben orada doğdum, 70’li yıllardan bugüne kadar, 
Kalamış’a, Ada’da kimse denize giremiyor, Kalamış’a denize gelen bile bir Galatasaraylı 
göremiyorum. Eskiden masalarda yer bulunmazdı, kimse gelmiyor. Şikâyet neydi? Çok pahalı. 
Barış diye bir kardeşimiz var, orayı. Galatasaray liseli bir kardeşimiz, elinden geldiğince yapıyor. 
Ben en çok eleştirilenden biriydim, yüz yüze konuştum, nedir, hayat şartları, şudur, budur diye. 
5 tane masa vardı Kalamış’ta, ki orada böyle 500 kişinin yemek yediği günleri hatırlıyordum. 
Torpille masa ayıranları bile hatırlıyorum. Ama şimdi maalesef öyle bir şey yok. 5 masa olduğu 
için çok şanslıyım dedi. Bunun önerisini düşündüm, orada Levent diye bir idareci kardeşimiz var. 
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Ne yapabiliriz, ne edebiliriz? Sevgili Yönetim Kurulumuz buradan senede atıyorum 200 bin lira 
aylık alıyor, 2 milyon 400 yapar, ben diğer abilerim gibi çok fazla matematiğe giremem, ama 
bakkal zekasıyla konuşmak istiyorum. Mesela Mayıs ile Ekim ayındaki kiraları alın, kışın almayın, 
onlar da daha iyi garson bulsunlar, daha iyi servis yapsınlar, daha ekonomik, bize hizmet etmeye 
çalışsınlar. Yani taşın altına hep beraber elimizi koyalım. 100 liraya Galatasaray Kalamış 
tesislerinden faydalanıyoruz, otopark parası 100 lira. Böyle bir şey olur mu? Yani kulüplerin giriş 
aidatlarına bakın, büyük kulüp efendim, naçizane yani keyif olsun diye söylemiyorum. 1,5 
milyona üye oluyorsunuz, 600 lira da denizine giriyorsunuz. Moda deniz kulübü öyle, İstanbul 
yelken vesaire, e Galatasarayın da bir bence güneşin en güzel battığı yere sahibiz ama maalesef 
keyifle batıramıyoruz, kimse yok ortalıkta. Çünkü pahalı diye gelmiyorlar. Yakındaki pastaneden, 
pastaları, kekleri alıyorlar. Askeri kamptan bile daha değişik bir ortamda, koskoca Galatasaray 
kulübünün Kalamış tesisleri, yaşamaya çalışıyor, bunun için yönetim, yani biliyorum çok 
sıkıntılarınız var, dedikodular var, şunlar var, bunlar var. Ama Kalamış bizim gözbebeğimiz ve 
sporcu yetiştirdiğimiz bir merkeziz. Ben orada var oldum ve orada da ölmeyi planlıyorum, Allah 
uzun ömür verdiği müddetçe, sporuma da devam ediyorum. Lütfen oranın yani bir kararla, Bora 
beyle bir toplantı yaptık, Kalamış’ı daha iyi yapalım diye, oradaki idareci de kendi kendine 
birtakım şeyler, düzeltmeler yaptı, iyi niyetle, gerçekten oranın kirasını biraz, yarı yarıya 
düşürün, onlar da gayet güzel, garsonlarını daha iyi seçsinler, yemek ücretlerini düşürsünler, 
zaten sporculara hizmet ediyorlar, bir de gelenlere. Dolayısıyla yok garsoniyermiş, bilmem ne 
parasıymış deyip herkesin o kazıklandım duygusunu, gerçi memleketin her yerinde 
kazıklanıyoruz, yalnız Galatasaray kulübünün Kalamış tesislerinde değil, fırında, orada, burada, 
her yerde. Bu memleket sorunu. Burada çözemeyiz. Ama biz kendi içimize dönüp, Kalamış’ı 
yaşanır hale ve üyelerin hadi Kalamış’a gidelim, eski günlerimizi analım diye, gidecekleri bir yer 
olacak hale getirmemiz için yönetimin de bu konuya ve üyelerin de el atması lazım, söz gelimi 
Galatasaray tesislerinden faydalanmak 100 lira olur mu? En azından 1000 lira yaparsınız, o 
parayı orada tutarsınız. O parayla, orayı çevirmenin, daha iyi hale getirmenin yolları aranabilir. 
Dolayısıyla bu benim, bu konudaki Kalamış’la ilgili düşüncem, ikincisi, oğlum ve kızım da üye, 
eskide onlar da spor yaptılar, sutopu oynadılar ve yani aileden dolayı üye oldular. Dolayısıyla 
ben diyor 2, 3 senedir babacığım diyor, maça gitmek istiyorum, Galatasaray üyesi olarak, bilet 
bulamıyorum, kombine bulamıyorum. Lütfen yine yönetimden rica ediyorum. Galatasaray üyesi 
olanlara, bunlar çıkarken öncelik verilmeli ve onlara da bilet ve kombine vermekte yardımcı 
olunmalı. Nasıl olduysa, oldu. Bu son 3, 4 maçtır, biletler bulunabiliyor. Kim yaptıysa, Allah 
ondan razı olsun. Herkes bileti bulabiliyor. Bunun dışında başka bir önemli konum daha var. 
Heyecanımı maruz görün, çok fazla çıkmadığım için, efendime söyleyeyim. Alt yapı ile ilgili bir 
şey söyleyeceğim. Gazetelere yani sosyal medyaya fazla değinmeyin diyorsunuz ama, alt yapıda 
bulunan bir fatura olayı gündeme geldi, yurt dışında turnuvada çocuklara bir hoca tarafından 
ödetilen bir fatura, çocuklar ödedikten sonra, yırtılıp atılmak yerine, hoca tarafından kulübe 
getirilip, iş avansına düşürülmek suretiyle, çok ciddi bir usulsüzlüğe, hatta o kelimeye 
varmayacağım, atılmıştır. Hele, hele, çocuklar yapmış. Ben ödedim diyerek, verip, suçu iftira 
etmek, kabul edilmiştir. Bu bir, böyle bir, kulübümüzün bu olaya, alt yapımızdaki çocuklarımızı 
emanet ettiğimiz ve çok saygın Atatürk’ün kurtuluş savaşını kazanmasında, en önemli 
insanlarından biri olan, devlet demiryollarının Behiç Erkin’in biliyorsunuz, torunu orada Emir 
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Kıvırcık kardeşimiz, ortaya çıkarttı, resmi siteden paylaştı, yüzlerce çocuğun bize emanet 
edildiği, akademimizin Galatasarayın itibarını zedeleyecek bu olaya, müsaade etmeyen, 
edilmemesi gerektiğini düşünüyorum, sözün özü olarak da şuna geleceğim. Biraz hızlı gittim, 
kusura bakmayın. Vaktinizi almamak için, Osmanlının son dönemi, Cumhuriyetin 100’üncü yılına 
yetiştirdiğimiz insan kaynaklarıyla, damga vuran camia, Tevfik Fikret’in bu salonunda, herkese 
oturmak nasip değil, ben ağabeyim 38, 28, 50 yılını doldurmuş, Özhan Canaydın’lı, sınıf 
arkadaşım, onun sayesinde Galatasaraylı oldum, sporculuktan üye oldum ama lisesiyle de gurur 
duyan biriyim. Buradan mezun olmadığım için içim içini yiyor, ama bu dengeyi de sporcusuyla, 
liselisiyle, dışarıdaki insan kaynaklarıyla, iyi değerlendiremediğimizi düşünüyoruz, bu kadar üye 
girmek istiyor, 400’de duvar örüyoruz. Burası, Berlin duvarı mı ya, Galatasaray, ne kıymetli 
insanlar var, dışarıda üye olmak isteyen. Bu insanları alamıyorsak, yanlış yapıyoruz. Bu konuda 
da bir şey yapalım. Sözlerime, Mevlana’nın şu şiarı edinerek söyledim, efendim, önce 
şükredelim, sonra da hep beraber sabredip, sonundaki güzellikleri seyredelim. Sevgi ve 
saygılarımla. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Kerim Sucu’ya teşekkürler. Kalan konuşmacıları anons etmek istiyorum. Sıradaki 
konuşmacımız, Sayın Ertay Örmen, ondan sonra Sayın Aykut Uzunoğlu’na söz vereceğim. 
Sırasıyla, kalan konuşmacılar da Sayın Serhat Özalemdar, Sayın Mehmet Bilen ve Sayın Murat 
Gönenç, buyurun. Bu arada girişteki masada, 3 basketbol ve 2 voleybol kombinesine talep 
olmuş. Bilgi mahiyetinde. 
 
Ertay Örmen 
Sayın Divan Başkanım, Sayın Başkan, Sayın üyeler, Sayın saygıdeğer hazirun, şimdi konuşmama 
başlarken ben her zaman, bir şeyi şiar edindim, Ali Sam Yen’i bu Galatasaraylılık tanımını ben 
uzun zamandır koyuyorum ve son dönemlerde de bu tanımın esasında ne kadar önemli hale 
geldiğini görüyorum ve bence Galatasaraylılık, diyorsak Ali Sam Yen’i ve Tevfik Fikretleri takip 
etmemizde ve onları yaşatmamızda büyük yarar görüyorum. Çünkü onlar bizden başka hiçbir 
camiada yok. Bu okul da, bizden başka hiçbir camiada yok. Başka camiaları örnek göstererek, o 
onu yaptı, bu bunu yaptı, herkes her şeyi yapabilir ama Galatasaray yapamaz. Çünkü, 
Galatasarayın kendi etik ilke ve değerleri vardır. Ben bu etik ve ilke değerleri, ilk önce, bizim 
Fransa Galatasaraylılar derneği yayınlamıştı, bir değerler kitapçığı olarak ve geçen gün de 
divanın sitesinde gördüm, güncellenmiş haliyle, ama herhalde çok okumuyoruz. Yani divanın 
sitesini ve etik ilke ve değerlerimizi, çok fazla göz ardı ediyoruz, yani tabii her şey futbol değil, 
futbolda lideriz deyince her şey bitiyor mu? Bitmiyor. O zaman şöyle bir örnek vereyim. Bütün 
amaç, futbolda şampiyonluk, şampiyonlar ligine gitmek. Güzel, son iki sene şampiyon olduk. İki 
sene de şampiyonlar ligine gittik. Birinde, gruptan çıkamadık, akabinde, ilk Avrupa ligi maçında, 
yenilip 200 milyon euroluk takımımızla, mevcut ligimize geri döndük, şampiyon olduk tekrar, 
tekrar şampiyonlar ligine gittik ve takımımızın herhalde 3 te bir fiyatında değerinde olan bir 
ekibe tekrar yenildik. Tekrar Avrupa ligine düştük ve bu arada şampiyonlar liginden elendikten 
sonra, inanılmaz paralar harcayarak, takımın değerini 280 milyon Eurolara filan getirdik 
herhalde. Şimdi şampiyonlar liginde ilerleyemeyeceksek, bu lig için, bu takım çok fazla. Şimdi 
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bunu açık konuşmak gerekiyor. Yani Euro ligini kazansak, kaç para alacağız, 25 milyon Euro filan 
alacağız. Bu ligi kazandığımızda ne alıyoruz, 9, 10 milyon dolar, işte reklam gelirleri diyelim ve 
bu sene de şampiyon olduk, seneye hadi girdik, direk giriyoruz, belki 30 milyon dolar, 30 milyon 
Euro verirler. Yani şu UEFA, Avrupa ligini alsak, bu ligde şampiyon olsak, önümüzdeki sene de 
direk katılıp, hiçbir şey yapmadan 30 milyon Euro alsak, zannederim bu sene harcadığımız parayı 
belki çıkartırız, belki çıkartmayız. Şimdi, bu etik ilke ve değerler derken, tabii ben geçen 
konuşmamda, en son mali konuda sıkıntılar yaşıyoruz, idari konuda da sıkıntılar yaşamaya 
başladık, acaba seçimi düşünür müsünüz diye son cümlemi bitirmiştim ve onun üstüne, son bir 
ayda ciddi olaylar yaşandı. 
Ben o olaylarda değilim, ama o olayların Galatasaraya itibar olarak verdiği zararlardayım. Çünkü 
bir sürü kişinin ağzına malzeme verdik. Hiç yoktan. Onlar benim için hiç önemli değiller, benim 
için önemli olan Galatasaray, Galatasarayın markası, Galatasarayın itibarı ve ne yapıyorsak, 
bence ilk önce sadece Galatasarayın itibarını korumak için yapmalıyız. Şimdi ben, şimdi 
belirsizlik, yani bilgisizlik ve belirsizlik, insanda şüphe ve endişe yaratıyor. Şimdi bu bendeki 
şüphe ve endişeler ve güven sorunu, nereden kaynaklanıyor? Biraz oraya gideceğim, oraya 
gitmek için de ben geçen sefer bir tablo yapmıştım, o tabloyu şimdi biraz detaylandırdım ama 
böyle sonlara kaldığımız için, çok özet geçeceğim. Sonlara kalınca, çok fazla çünkü, ben rakam 
konuşması yapıyorum genelde, ama bu saatlerde rakamlar çok çekilir gibi değil, dolayısıyla belki 
Ekim’e bırakırım, ama Ekim’e ben bıraktığım zaman, Aykut başkan böyle yine en sona koyarsa 
çok fazla uyku getirmek istemiyorum. 
Peki, teşekkür ederim. Şimdi 2015-2018 dönemi, Sayın Başkanın ilk dönemi ve bence çok büyük 
beklentilerle seçildi. Ben çok kısa bir özet koydum, o dönemde ne oldu diye, Riva-Florya satıldı, 
burada bir not düştüm, 170 milyon dolar gelir elde edildi diyor başkanımız, haklı olabilir ama 
ben bir türlü o 170 milyon doları, hesaplayamadım, çünkü zaten, elimizde çok da bilgi yok. Ama 
elimdeki kısa bilgilerle bir özet çıkardım, onu daha sonraki slaytta göreceğiz ama orada varsa, 
eklemesi, çıkartmayı istediği şeyler, ben onları eklemeye, çıkartmaya hazırım. Kemerburgaz 49 
yıllığına alındı, geçen sefer orada küçük bir şey yaşamıştık ama içinde madenci, mandra ve 
yüksek gerilim hattı, benim burada yüksek gerilim hattı ile ilgili bir ricam olacak. Oraya 
taşınmadan önce, hani sağlık bakanlığı ve elektrik mühendisliği odasından esasından bir 
uygunluk raporu alsak, oraya gitmeden, iyi olur diye düşünüyorum. Yani çünkü ben şahsen, öyle 
bir ana yüksek gerilim hattının altında spor tesisi olması, olabilir tabii ki, ama herhalde bununla 
ilgili bir rapor olursa, çok daha iyi olur. O dönemde, Florya’dan, Kemerburgaz’a taşınmak için, 3 
yıl, taahhüt, taşınacağız diye taahhüt edilmiş, bu 2019’a denk geliyor, esasında Florya geri alındı 
bizden, o dönemde, 2019 da. Sportif A.Ş., 147 milyon Euro zarar etti. UEFA dan ceza aldık onun 
için ve Financial Fair Playe girdik. Yani çünkü, zaten artılar çok konuşuluyor olabilir ama, eksi 
değil bu yani biraz da madalyonun öbür tarafını göstermek açısından ise, burada naçizane bir 
Riva tablosu koydum, benim hesaplarım, elde ettiğim bilgilerle ve ben maksimum 125 milyon 
dolara gelebiliyorum. Buradaki sağ kolonun ortasında, 92 milyon dolar var. Eğer onunla tabii 
aşağıda bir 76 milyon dolar var, o da Sayın Başkanın, o aldığı 341 milyonla, yaptığı, işte kredi 
kapamadan 20 milyon dolar kazandık, SMH’ından 41 milyon dolar kazandık, bir de galiba son bir 
satış gelirinden 15 milyon dolar bir gerimiz var. Yani onları toplarsak, aşağı yukarı orası 170 
milyon dolar yapıyor, ama benim şeyimde, biz o arada Florya’yı geri aldık, Florya için masraflar 
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ödedik. Bir de artı 31 Ocak 2022 ye kadar hani Riva’dan gelen gelirler gelmedi, çünkü o sırada 
bir kredi kullanıyorduk ve onun faizine mahsup edildi. O da aşağı yukarı 19 milyon dolar yapıyor, 
dolayısıyla bunları böyle birbirinden mahsup edince, aşağı yukarı 125 milyon dolar bir rakam 
kalıyor. Ben yanlışsam düzeltebilirim. Sorun değil ama benim bulduğum, ulaştığım rakamlar 
bunlar. Ha bu rakamın da nereden geldiğini de söyleyeyim. 2022 Şubat’ında Sayın Burak Elmas 
bir gayrimenkul webinarı yapmıştı, o webinarda kendi sunumlarından aldığım rakamlardır. 
Kasa kolaylığı, kasa kolaylığı bizim enteresan bir şeyimiz, bu aynı ülkeye giren sıcak para gibi bir 
şey, yani girerken, refah sağlıyor, çıkarken ciddi kriz çıkartıyor. Şimdi Sayın Başkan o dönemde, 
kasa kolaylığı yapmıştı, doğrudur. Fakat oradaki sıkıntı bence, kasa kolaylığı yapmasından çok, 
bunu teminatlandırmasında da sorun yok ama teminatlandırırken, Galatasaray etik ilke ve 
değerlerine bence aykırı bir teminatlandırma yaptı, kendisi de biliyordur zaten nasıl olduğunu, 
ben aldığı senetlerde değilim, hakkıdır, verdiği borç karşılığı almıştır. Ama alış şekli çok 
Galatasaraya uymamıştır. Burada o tablo var ama onu geçeceğim. Çünkü o 2018 Ocağındaki o 
işlemlerden sonra, 2019 da bir problemler yaşadık. Kendisi de biliyor, TL ve Euro senetleriyle 
icraya getirip, o senetlere 2 milyon 200 bin civarında bir Euro da icra faizi işledi, gerçi daha sonra, 
onunla beraber almaktan vazgeçti, 1,6 milyon Euro, futbolcu cezalarından mahsup etti, geriye 
de belli bir miktar kalmıştı, ona da ileride geleceğim. 
Şimdi sonra Mayıs 2022 ye geldik, bir seçim yapıyorduk, 2 adaylı, bir anda seçimde bir 
değişiklikler oldu, seçim karıştı, iptal oldu. Haziranda bir anda yine 2 adaylı bir seçime gittik ama 
adaylardan bir tanesi değişti, yerine Sayın Başkan geldi. Ve beraberinde de kıymetli Sayın Erden 
Timur vardı. Şimdi beraber birtakım vaatlerde bulundular. Bu vaatlerin ana şeyleri, 
gayrimenkulleri geliştirme projeleriydi. Güzel projeler. Ada, Mecidiyeköy, Kemerburgaz ve 
Florya ile ilgili ve bunun esas anasını, söyleyeyim, esas anası, Florya’yı geliştirip, satıp, oradan 
edilen, elde edilen gelirle, Bankalar Birliğinden çıkmak ve o gelirden kalan parayla da bir fon 
kurup, o fonla Galatasarayın 20, 25 senesini kurtarmaktı, düşünce süper. Yani o düşünceye saygı 
duyarım. Ama, düşünce güzel de biz bunu nasıl aksiyona geçirdik? Ona da bir bakalım. 
Galatasaray Adası açıldı, evet, ama kısmi olarak açıldı, yani havuz kısmı açıldı ama arka kısmı 
hâlâ sıkıntılı duruyor. O dönemde. Mecidiyeköy satıldı, evet doğru. Kısmi olarak satıldı, zaten o 
kısmi olarak satılan kısımla, gidildi, Florya’daki 41 dönüm arazi alındı. Mecidiyeköy’de şu anda 
başkanın en son sunumundan buldum, 56 dairemiz ve 5 dükkanımız var. Gördüğüm kadarıyla. 
Florya’da 41 dönüm araziyi satın aldık, orayı 63 dönüme çıkardık ve onun satışını yapmak için 
yetki aldık, satamadık. Bankalar Birliğinden de çıkacağız dedik, çıkamadık. O bölüm öyle. Burada 
bir örnek olarak söyleyeyim, çünkü hepsi var burada, koydum. 2022 Temmuz ve 2024 
Temmuzunda, gayrimenkul projeleri ile ilgili ne vadetmişiz, ne olmuş? Neredeyiz? Onları buraya 
koydum ki, herkes bir görsün, 2022-2024 arasını, dolayısıyla burada Galatasaray var. 
Kemerburgaz var. Mecidiyeköy var. Ve Florya var. Şimdi Florya burada bir öne gelirsek, geri 
gitmeyeceğim. Sadece orada kafama takılan bir şey oldu, yani birçok şey var kafama takılan ama, 
ada ile Kemerburgaz’ın finansmanında, stopaj iadelerinden kaynak sağlanacaktır diyor ama 
herhalde oraların spor tesisi olarak kullanılması düşüncesiyle bu söylendi. Ama benim bildiğim 
stopajlar amatör şubeler için kullanmak üzere geri veriliyor, herhalde orada amatör şubelerle 
ilgili bir faaliyet yapacağız. 
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Florya’nın bu tablo, o kitapçıklardaki tablo, fakat Sayın Başkanın yetki Genel Kurulunda farklı bir 
tablo, koydu. Şimdi ikisi arasında, çok az nüans farkı var ve Sayın Başkanın koyduğu bu tabloya, 
bir geri gel. Bu tabloya istinaden, bu şey olan tablo, %50, 50 paylaşımlı tablo. 500, 400 milyon 
dolar bize para kalıyor. Bugünkü rakamlarla. Şimdi yani buraya tabii, aşağıya ödemeyeceğimiz 
faiz konmuş. %50’yle hesaplanmış büyük ihtimal o faiz, ama %27 ile present value’si alınmış, o 
faiz oranları arası biraz bana şey geldi, hani 50 ile alsak, geriye para kalmayabilirdi belki, onun 
için TSKB 27 ile yaptı. Sonra bir sonraya geç. Şimdi burada Sayın Başkan bir tablo daha koydu. 
Dedi ki, biz totalde tüm bu şeylerden, 18,6 milyar TL kazanacağız, bankalar birliği 2,3 düşünce, 
bize 16,3 milyar para kalacak dedi. Şimdi, bir sonrakine geçer misin? Şimdi bunu söyleyeyim, 
yani çok kısa, hızlı geçiyorum. Esasında bunların hepsi, kendi içerisinde ayrı bir derya ama şimdi 
konuşmayacağım çok fazla. Bu Sayın Adnan Polat’ın 14 Ağustostaki konuşmasından, bizim 
galatasaray.org’daki konuşma metni.  
Çok şeye gerek yok. Ben sadece, kırmızı bölümleri aldım, Sayın Adnan Polat diyor ki, biz burayı 
300 milyon dolara satarız, işte 70 milyon düşer, ama 70 milyon düşerse, işte 100 milyon faiz 
ödemeyeceğimiz için bu 400 sayılır. Ez cümle 220 milyona getiriyor rakamı. Sonra diyor ki, 
buradan gelen gelirlerle, krediler kapanır diyor. Yani şimdi 220 milyondan sonrasını 
konuşuyoruz. Belki diyor, gelecek yıllar anlaşmalar var, sporcuların şarta bağlı anlaşmalarını da 
koymuyoruz içine, yani bundan çıkmıyor a, ama cari borçlar, banka borçları, her türlü borcu 
düşüyoruz ve Galatasarayı diyor, belki tarihteki ikinci defa, borçsuz duruma getiririz diyor. Şimdi 
ben o 220 milyon dolardan bunları düşünce, geriye kaç dolar kalacak, onu çok merak ediyorum, 
e o parayla da biz nasıl bir fon kuracağız? Aşağıya geliyorum. Diyor ki, bu diyor, 3, 4 sene sürecek, 
aşağı yukarı proje diyor. Gelecek sene diyor, 2025’te bir kaynak beklentisi içine girilmemesi 
gerekiyor diyor ve buna göre de bütçe yapılsın, para gelmeyeceğine dair diyor ve şu anda diyor, 
inşaat sektörü, konjonktür olarak kötü bir durumda diyor. 
Fakat şimdi ben 2025 te bir geriye gel, bir tane daha gel. Şimdi burada bakıyorum, 2025’te Sayın 
Başkanın prezantasyonunda, 2025’te biz 4 milyara yakın bir para bekliyoruz, aşağıda var, 
toplamlarda. Ya herhalde başkanla, Sayın Adnan Polat çok detaylı konuşamadı, yani Adnan Polat 
ya sizin söylediklerinizi farklı anladı. Ben sadece kafalardaki soruları netleştirmeye çalışıyorum. 
Yani burada bir, sizin verdiğiniz rakamla, Adnan başkanın geldiği rakam arasındaki farkı. Sonra 
2024 ü böyle, pardon, 2022-2024 ün devamında, pardon, ikinci şeyde, ben daha önce de 
söyledim, bu bizim şirketlerdeki Yönetim Kurulu üyelikleri. Ya bizim şirket Yönetim Kurulu 
üyelikleri, böyle 8, 10 kişiden oluşuyor. Geçen sene Sportif A.Ş. 12 kişiye çıktı. Bu seneki teklif 
de 16 kişi. Yani 16 kişi, Sportif A.Ş.’de, ya da şu ana kadarki 12 kişi, Sportif A.Ş. ne yaptılar, onu 
bilemiyorum. Ama daha önce 7 kişiydi ve diğer bütün şirket Yönetim Kurulu üyeleri de 5’er 
kişiydi. Ve biz buradan nasıl bir yani bunu nasıl bir artıya çevirdik, nasıl bir bize getirisi oldu. Bu 
kadar kişi, evet bir, Galatasarayda evet, bir yönetim koltuklarına sahip oldular ama hani 
Galatasaray’a ne kattılar, ya da ne gibi bir şeyleri oldu? Bilmiyorum. Dolayısıyla o Yönetim Kurulu 
üyeliklerinin bence, sadeleştirilmesinde fayda var. Yani şey yapmak, yönetmek için. Kulübün 
sportife olan borcu diyorum. Bu borç gitgide artıyor, elimizde en son bir Mart 2023 rakamları 
var. Ya da Şubat pardon, 2024 Sportif A.Ş.’nin rakamı var. 3, 3,5 milyarlara gelmiş durumda. Bu 
seneki bütçede de kulüpten sportife ödenecek faiz gideri aşağı yukarı 1,7 milyar TL, yani aşağı 
yukarı bankalar birliğine yakın bir parayı, kulüp bir senede sportife borçlanmış durumda olacak. 
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Yani esasen rakamı biraz toplarsak, bu sene sonunda 5 milyarlara dayanacağız. Yani 5 milyar 
rakamı, küçük gelmesin, 2 defa, Bankalar Birliği demek.  
Kulüp konsolide finansallarını, evet alamıyoruz, bugün de alamadık, ben finansal bir sunum 
yapmayacaktım, çünkü elimize gelmedi, Ekim’e kaldı büyük ihtimal, dolayısıyla bu finansalları 
almakta ciddi sıkıntı yaşıyoruz. Dolayısıyla hani belki sadece yönetim biliyor ama bizler kulübün 
ve şirketlerin nereye doğru gittiği hakkında hiçbir bilgimiz yok. Şirketler hakkında hiçbir bilgimiz 
yok. Altta zaten bizim kangren olmuş bir Haziran 2023 te verdiğimiz 25 soru var. Hâlâ cevap 
alamadığımız, işte biz de bunlara kendimiz cevap vermeye çalışıyoruz gibi oluyor böyle şeylerde. 
Ve geldik 3’üncü bölüme, bu da ayrı bir ve 2022-2024 döneminde, Galatasaray hesaplarından 
silinen eski yöneticilerden olan bir alacaklar, 31 Mayıs 2023’te bu rakam 1.785 yani 1.8, 7 milyon 
Euro civarında ve 1.5 milyon TL’ydi, ama bu 30 Kasım 2023’te terse döndü ve kulüp 1.1 milyon 
Euro borç ve artı 1.5 milyon TL borçlu hale geldi. Şimdi burada da bana göre yine etik ilke ve 
değerlere aykırı bir işlem olmuştur. Ben gerçi bir sonraki sayfaya geç. Başkandan hani bunu 
düzeltmesini rica ettim ama başkanla sonra görüşemedik.  
Bu da 30 Kasım 2023 teki bağımsız denetim raporundan bir alıntıdır. Geçebiliriz. Ve tekrar 
seçime gittik, Mayıs 2024 oldu. Başkan en şimdiye kadarki rekor oyla seçildi, doğrudur. Buradaki 
vaatlerimiz, yine projelere devam, yine Florya’nın satışı söz konusu, Bankalar Birliği 
anlaşmasından çıkış, şimdi ben Florya ile ilgili bir şey söyleyeceğim. Florya 2016’nın Haziran’ında 
sözleşme yapıldı, satılması için, Riva, Florya beraber. Florya sanırım dayanamadı, 2019 da geri 
geldi bize. Sonra biz 2022 de tekrar yetki aldık, yani almadık, Sayın Başkan aldı, tekrar satacağım, 
dedi. 2022-2024 arasında tekrar satamadı. Şimdi 2024 de tekrar, şimdi bu biraz şeye döndü 
böyle, biz Florya’yı satmaya çalışıyoruz, o sattırmamaya çalışıyor, biz satmayı, bence orada bir 
şey var, satmasak daha iyi gibi. Yani bir süre bekleyelim. Zaten Sayın Adnan Polat da inşaat 
sektörü kötü durumda demiş, yani biraz inşaat sektörünün iyileşmesini mi beklesek, Florya’yı 
bir an önce satmasak mı, elden mi çıkartmasak? Biraz acele mi ediyoruz? Çünkü zaten Bankalar 
Birliği kadar parayı, biz bu sene de harcadık. Yani demek ki paramız var. İstesek çıkarız. Onun 
için bence, Florya’dan, şu an için Florya’yı satmaya gerek olduğunu düşünmüyorum. Bu benim 
düşüncem. Dolayısıyla Galatasarayın bu son dönemde, hesapsız yapılan transferlerle yeni borç 
yüküne sokulması, beni rahatsız etti, şampiyonlar liginin olmadığı bir şeyde, çünkü şu anda böyle 
bir gelirimiz olmayacak. Bu kadar, transferin maliyetini çıkartacak. Ama son olaylar, yani son bir 
ayda gelişen olaylarda, Galatasaray Spor Kulübünün itibarının zedelendiğine şahit olduk veya 
ben öyle düşünüyorum. Dolayısıyla ben bir an önce yönetimin, Galatasarayın itibarını, tekrar 
kazanması için elinden geleni yapmasını rica ediyorum. Galatasarayın itibarı, bizim için çok 
önemli. Bizim için, hiç kimsenin, hiçbir rakibin önemi yok. Bizim için tek önemli, Galatasaray Spor 
Kulübüdür. Teşekkür ederim, sağ olun. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ertay Örmen’e teşekkürler. Yönetim masasından bir cevap hakkını kullanacaklar. Buyurun 
Sayın İbrahim Hatipoğlu. 
 
Yönetim Kurulu Muhasip Üyesi İbrahim Hatipoğlu 
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Sayın Divan Başkanım, değerli heyeti, Kulüp Başkanım, Yönetim Kurulu ve Galatasarayın 
saygıdeğer divan üyeleri, biraz önce Ertay Bey, transferlerle ilgili, hatta son slaytta, çok bence 
haksız bir ithamda bulundu. Onun için bir cevap hakkını kullanmak için huzurlarınızdayım. Bu 
sene 6 tane yabancı, 1 tane de 19 yaşında genç bir oyuncu transfer ettik. Toplam harcamış 
olduğumuz bonservis bedeli, 34,2 milyon Euro ve 4 yıla yayılmış ödemelerle. Bu yıl elde 
ettiğimiz, giden oyunculardan, bonservis ve kira gelirleri, toplamı 30,350 milyon Euro, farkı, 3 
milyon 850 bin eurodur. Toplam transfer harcamalarımızda, kulübe oluşan 3,8 milyon eurodan 
oluşmaktadır. Bu oyuncular için ödediğimiz sabit maaş ücretleri için ise, şöyle bir bilgi vereyim. 
Sezon sonu, Mayıs ayı itibariyle, Galatasarayın futbolcularına ödemiş olduğu sabit maaş ücreti, 
50 milyon Euro iken, şu andaki takımımız, toplam maaş ücreti, 45,9 milyon liradır. Dolayısıyla 
burada 4 milyon euroya yakın maaşlarda bir tasarruf sağlanmıştır. Gelen oyuncularımızın yaş 
ortalaması, 24,7’dir. Bu oyunculara harcamış olduğumuz bonservis bedellerinin tamamı, ileride 
satılarak, daha fazla bedellere satılarak, kulübümüz için önemli bir gelir konusu olmaya da büyük 
bir oranda adaydır. Ayrıca şampiyonlar liginden elenmeden önce, bu transferlerin 3 tanesini 
gerçekleştirmiştik. Sadece 3 transferimizi, ki bunlardan bir tanesi kiralık bir oyuncu, 3 
transferimizi, şampiyonlar liginden elendikten sonra giden oyunculara bağlı olarak 
gerçekleştirdik. Evet Şampiyonlar ilginden elendik, bu hepimiz için üzüntü vericiydi. Ama yeni 
statüsüyle, Avrupa Ligi de Galatasaray için çok önemli bir fırsat. Kaldı ki, bu yıl 25’inci 
şampiyonluğumuz ve 5’inci yıldızımız için mücadele ediyoruz. Biz yürekten inanıyoruz, bu sene 
sonu itibariyle, şampiyon olacağız, 25’inci şampiyonluğumuzu kazanacağız ve 5’inci yıldızımızı 
takacağız. Üstüne de Avrupa liginde başarılı olacak bir kadromuz var, sonuna kadar gideceğiz ve 
final oynayacağız. Hepinize saygılar sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın İbrahim Hatipoğlu’na teşekkürler. Gerçek beşinci yıldızın, gerçek 5’inci yıldız vurgusunu 
özellikle camiamızın dikkate alması gerek. Samanyolu yıldızları değil, gerçek 5’inci yıldız. 
Sayın Aykut Uzunoğlu’nu beklettik. Buyurun. Son 2 konuşmacımız, Sayın Serhat Özalemdar 
feragat etti. Sayın Mehmet Bilen ve son konuşmacımız, Sayın Murat Gönenç. Buyurun. 
 
Aykut Uzunoğlu 
Sayın Divan Başkanım, Sayın Divan Kurulu, değerli başkanım, değerli Divan Kurulu, değerli 
hazirun, 10426 Aykut Uzunoğlu. Bugün 3 konuyla ilgili ben konuşmak istiyorum. Birincisi alt yapı 
ile ilgili, daha önceki toplantılarda da konuşmuştum. Birkaç bilgi vermek istiyorum, görüşlerimi 
paylaşmak istiyorum. Diğeri, Florya projesi ile ilgili bir kısım düşüncelerim, endişelerim var, 
onları yine paylaşmak istiyorum. Sonuncusu da bu kombine işimizle ilgili. Öncelikle, devam edin. 
Şimdi biraz önce, tabii finansalları gördük, ilk defa gördük, tabii detayına bakmadık, onlara 
bakacağız. Ama şöyle bir, hani üstten baktığım zaman, Sayın Işın Çelebinin de biliyorsunuz bu 
konuda bir yorumları oldu. Kendisi, ekonomi konusunda duayen, yani bu en sonda görülen bir 
5 milyar gibilerinden bir şey var, artı bir rakam var. Bundan dolayı çok iyi sonuçlar dedi. Ama 
ben kendisine katılmıyorum. Yani finansal anlamda, evet, yani defter olarak güzel gözüküyor 
olabilir ama şunu bir kere gözden kaçırmamamız lazım. Yani ciddi anlamda, satışlarımız arttı, 
neredeyse 9 milyar TL lik bir ciro oluşturuyoruz. Ama bunun yanında altta oluşturduğumuz bizim 
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gros profit yani brüt kâr, aşağı yukarı, 500 milyon TL’ler civarında, yani bu kadar büyük, ciroda 
biz ancak %5 civarında brüt kârlılık oranıyla bu işi götürüyor, tabii bu sürdürülebilir değil. Niye 
değil? Çünkü hemen onun altına indiğiniz zaman, bizim genel yönetim giderlerimize bakıyoruz, 
pazarlama giderlerine bakıyoruz, bunların aşağı yukarı 9 milyon TL filan tutuyor. Yani bizim bu 
yarattığımız gross kârla, brüt kârla, kendi yönetim giderlerimizi ve pazarlama giderlerimizi bile 
karşılayamıyoruz. Bu da şu demek yani, her halükârda biz eksi yazıyoruz. Şimdi kulübün aşağıda 
tabii 2,2 milyonluk bir şeyimiz var, eksi bir zararımız var. Şimdi bunun ana nedenlerinden bir 
tanesi, tabii ki bu bankalar birliğinden gelen şeyler, borçlar, onları filan diyoruz ama velev ki onu 
ödemedik, yani onu bir şekilde çözdük, işte Florya’dan para geldi, filan, biz hâlâ eksi yaratan bir 
şeyiz, organizasyonuz. Yani bu şekilde devam ederse, yani biz gerçekten bunun ilk satırlarına, 
yani biz ciroyu artırmaya ve cironun altındaki satılan malın maliyetini düşürmeye 
odaklanmadığımız sürece, buradan gelecek eksi rakamlar, bize orta vadede değil belki ama uzun 
vadede bu Florya’dan gelen paraları da harcamaya doğru iter. İstediğiniz kadar bunu şeye 
koyun, blokaja koyun, bir Genel Kurul kararında, yapılacak bir şey kalmazsa, bu paralar gider. 
Dolayısıyla bizim konsantrasyonumuz özellikle kulübün ana faaliyetlerinden, brüt olarak bir 
kârlılık yaratmak üzerine olmalı.  
Bununla ilgili de benim paylaşmak istediğim bir konu var, o da şudur. Şirketin, yani bizim kulübün 
gelirlerine baktığımız zaman ve bunun için de alt yapıdan gelen, bizim kârlılığımız, satışlarımızın 
çok az olduğunu görüyoruz. Ve bununla ilgili aslında çok iyi de bir şey var, proje var. Bu proje 
benim de değil, bu proje aslında bilfiil Galatasaray spor kulübünün projesi. Bir geriye gelir 
misiniz? Buradan başlayacağız. Şimdi bu proje, çok güzel bir proje, yani ben buna baktığım 
zaman, nasıl dünyada bir pazarlama şirketleri var, Procter and Gamble olabilir bu, Apple olabilir, 
yani onlar nasıl bir konuya yaklaşıyorlarsa, aynı şekilde yaklaşılmış çok derli toplu, bir strateji ve 
iş planı var burada. Bu planı Sayın Erden Timur, ne zamandı? Nisan 2023 te bizlerle paylaştı. 
Tabii onun yarattığı bir proje midir? Ekibin yarattığı bir projedir, bilemem ama, biliyorsunuz 
hepimiz Galatasaray için çalışan üyeleriz ve Galatasaray adına herhangi bir proje ortaya 
koyduğumuz andan itibaren, o artık bizim projemiz olmuyor, o artık Galatasarayın projesi 
oluyor. Dolayısıyla bu benim için Erden Timur’un sunmuş olduğu bir proje olabilir ama 
Galatasarayımızın projesidir. Çünkü o gelmeden önce, Yönetim Kurulu da bununla tanışıyor, 
yönetim başkanımız buna icazet veriyor. Bu projeyi ortaya koyuyor ve Galatasaray olarak biz 
bunu artık sahiplenmiş oluyoruz. Bakın çok güzel bir proje, burada, bunun vizyonu belli, misyonu 
belli, strateji belli. Vizyon özellikle çok güzel, çünkü bizim Galatasarayın ana vizyonuyla, 
doğrudan bağlantılı, nedir bizim ana vizyonumuz, Türk olmayan takımları yenmek. Burada da 
vizyon öyle. Yani bize diyor ki, Avrupa'daki en iyi 10 alt yapı ekiplerinden birisini oluşturacağız 
diyor. Misyon çok güzel, diğerlerine örnek olacağız diyor. Buna göre bir stratejimiz var. Hepsi 
yazılı, belli, düşünülmüş, çalışılmış işler. Bir devam edelim. Burada şunu da soruyor, niye 
ihtiyacımız var sorusu var. Niye bunu yapmamız lazım? Bu da çok net. Sürdürülebilir bir mali 
yapı için ve gelecek nesillere bir şeyler bırakmak için, bugünkü çocuklarımıza faydalı olabilmek 
için, Galatasarayın geleceğinde, kültürüyle beraber iyi bir şeyler yaratmak için buna ihtiyacımız 
var. Cevap da net. Mükemmel. Devam edelim. Ve ondan sonra benchmark yapıyor. 
Benchmarkta tabii ki bizim vizyonumuz nedir? Türk olmayan takımları yenmek. Dolayısıyla 
benchmark olarak aldığı rakipler de, bu yurt dışındaki bizim rakiplerimiz, bunlar kim diyor. Yani 
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bunlar yarattıkları şeylerde oyuncuların ne kadarını maçlarında şey vermişler, süre vermişler? 
Bu kulüpler ne kadarlık bir 7 yıllık sürede, gelir elde edebilmişler, onları da çok güzel koyuyor. 
Yani buradan diyor ki, biz madem bunlar bizim rakibimiz, biz bu rakipler gibi olmak istiyoruz. 
Evet. Rakiplerimiz bunu yapıyorsa, biz Galatasaray olarak daha da iyisini yapmalıyız, benim bu 
sunumdan anladığım bu. Ve diyor, bu yapıldığı zaman da, ortaya çıkacak sonuçlarda bunları ben 
bekliyorum diyor. Devam edelim. Ve daha sonra bunu diyor, nasıl yapacağını da kulübümüz 
netleştirmiş. Biz nasıl yapacağımızı da biliyoruz bu arada. Nasıl yapacağız? Diyor ki, ben diyor, 
futbolcularımı, Afrika’dan, Güney Amerika’dan, o bölgelerden bakarım. Ondan sonra diğer 
Amerika, Avrupa, buralar zengin yerler, oraları da kullanırım ve belli bir hangi coğrafyada 
çalışırım, onu belirlemiş. Aynen uluslararası bir pazarlama şirketi, dünyadaki satış stratejisini, ya 
da yayılma stratejisini nasıl belirliyorsa, böyle bir çalışma, harika. Ama diyor ki, oraya gelinceye 
kadar diyor, Avrupa'da ülke bazında da ben bunları yapacağım diyor. Almanya diyor bu işin 
merkezi, Almanya’da diyor 3 tane bölgeye gideceğiz, bu bölgelerde de o alanda, yayılacağım, 
oradaki potansiyelleri kullanacağım, oradaki Türkleri kullanacağım ve bir değer yaratacağım 
diyor. Devam edelim. Ve ondan sonra, bunu dataya bağlı yapacağım diyor ve bu datanın bütün 
alt kırılımlarını da burada açıklamış. Harika bir sunum. Ben bunu ilk gördüğüm zaman, inanın 
bana ayakta alkışladım. Devam edelim. Hızlı geçiyorum, kusura bakmayın. Sonra da tabii ki, her 
iş planının olmazsa olmazı, bir zaman planı var. Çok iddialı bir zaman planı. Buna katılıyorum. 
Ama en azından bir planımız var bizim yani. Dolayısıyla ben bu vesile ile en azından gelirlere 
katkısı olması açısından, bu proje kulübümüz tarafından, unutulmuş olabilir. Eğer unutulduysa, 
ben bir Genel Kurul üyesi olarak da, bunu hatırlatma görevini kendimde buluyorum. Hatırlatmak 
istiyorum. Eğer unutulmadı, bu işler devam ediyorsa da kulübümüzün bunlarla ilgili bize gerekli 
bilgileri verip, bizi aydınlatmasını ve dolayısıyla onlara gerekli desteğimizi, alkışlarımızı verme 
şansını da inşallah bu vesileyle yaratmış olurum. Ben bu konuda 3’üncü kez konuşuyorum, Genel 
Kurulda. Özellikle rica etmiştim, Erden Timur’un bu sunumundan sonra, dedim ki, bu çok önemli 
bir konu, lütfen Genel Kurul üyelerinin, bizleri 3 ayda bir bunlarla ilgili update edin, bununla ilgili 
başkanımız bilgi verebilir, başkanımızın görevlendirdiği Yönetim Kurulundan bir arkadaş bilgi 
verebilir, ya da bu işin başında kim varsa, alt yapı, gelip lütfen bilgi vermesini ben rica ediyorum. 
Bunları çünkü konuştukça, burada tartıştıkça, Genel Kurul olarak da biz de bunun takipçisi 
oldukça, bu işler yapılmak zorunda kalınır. Diyorlar ya, önceki konuşmalarımızda, bizim 
şeyimizde, yönetimimize destek olmamız lazım, kesinlikle destek olmamız lazım. Genel Kurul 
üyesi olarak, en önemli desteğimiz, bu projelerin takibini sağlamakla oluyor. O yüzden tekrar 
rica ediyorum, kendilerinden, önümüzde bir Genel Kurul var, en azından Genel Kurulda alt 
yapıyla ilgili neler yapıyoruz, kim ne yapıyor? Bu projenin neresindeyiz? Çünkü bakın, birinci 
çeyrek, 2024’te uluslararası 30 futbol okulu açılacak gibi şeylerimiz var, yani tamam bu çok 
agresif bir plan, bunun olmayacağı baştan belli ama şu anda neredeyiz? En başta mıyız mesela? 
Birinci aşamada mıyız, ikide miyiz, üçte miyiz, neredeyiz burada? Bu Galatasarayın geleceğini 
şekillendirmek açısından, sürdürülebilirliğini sağlamak açısından bence önemli konulardan bir 
tanesi ve bizim ana faaliyet konumuzdur, inşaattan öte. Dolayısıyla buna gerekli önemi Yönetim 
Kurulumuz tarafından verilmesini rica ediyorum ve sadece bu Yönetim Kurulu tarafından da 
değil, çünkü bu Yönetim Kurulları gelir, geçer. Bu artık Galatasarayın deklare edilmiş bir 
projesidir. Dolayısıyla bundan sonra gelecek her yönetim de buna sahip çıkmak ve bununla ilgili 
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bir şeyler yapmak zorundadır. Ben aşağı yukarı 25 yıllık üyeyim, bakın 25 yıldan beri alt yapı 
konuşuyoruz, hep arada ufak tefek bir şeyler çıkıyor ama bir şeyler yapamıyoruz. Yani bunun bir 
yerde artık sonuna gelmesi gerektiğini düşünüyorum. 
Diğer konu, Florya ile ilgili. Geçelim. Şimdi Ertay abi biraz önce bununla ilgili birkaç detay verdi. 
Ben onun konuşacağını, bu detayda açıkçası bilmiyordum. İkiliyor da olabiliriz ama, ben belki 
biraz daha basit yaklaşmış da olabilirim. Bizim Genel Kurul üyelerinin, bir kafasında bir soru 
işaretleri var. Bir sürü açıklamalar oluyor ve o açıklamalar genelde birbirini tutmuyor. 3 tane 
örnek vermek istiyorum. Bakın 3 satır var burada. Satırların en başındaki tarih var ve o tarih de 
bir beyanat verilmiş, o beyanatlardan bir tanesi, Erden Timur’a ait, diğeri Sayın Başkanımıza ait, 
diğeri de Sayın Adnan Polat’a ait. Hepsi de inandığımız, güvendiğimiz kişiler. Hemen yan 
tarafında da bu bilgilerin kaynağı var. İkisi, Anadolu Ajansında yayınlanmış, üçüncüsünü zaten 
biz biliyoruz, divanda Sayın Adnan Polat açıkladı. 
Yeşil olarak gördükleriniz, beyan sahiplerinin, beyanlarıdır. Hani benim öyle yazdığım rakamlar 
değil. Diğerleri de o dönemin kurları, dışarıdan gelen bilgidir. Geri kalanları, toplama, çıkarma, 
çarpma, bölme. Umarım yanlış yapmamışımdır, yaptıysam da, uyarırsanız, sevinirdim. Şimdi bu 
işe ilk başlandığında, Erden Timur’dan biz duyduk değil mi, Florya projesi, ben çalışıyorum, işte 
şeyle çalıştım, Burak Elmasla beraber çalıştık, ondan sonra başkanımızla çalıştık filan, dedi ki, 10 
milyar TL biz buradan bir gelir elde etmeyi düşünüyoruz. Ve şunu da ekledi, 10 milyar ama, 
ihtiyati hesapladım ben bunu dedi, yani Erden Timur nihayetinde bir iş adamı, daha önceki 
hazırladığı sunumlardaki profesyonelliği de görüyorsunuz. Her iş adamı gibi bir kontencinsi, ne 
olur olmaz diye bir şey tabii ki koyuyor oraya. Diyor ki, ihtiyati, 10 milyar dolar gelir. O gün kura 
bakıyoruz, kur aşağı yukarı 18 lira ve oradaki rakamlarda biz ne buluyoruz, tam göremiyorum, 
şöyle, 556 milyon değil mi bir dolar, bir gelir konuşuyor, Sayın Erden Timur ve aynı şeyde, 
açıklamada diyor ki, bu işin mahiyeti de diyor aşağı yukarı %20. Yani o da 111 milyon dolar diyor, 
dolayısıyla Erden Timur bu beyanatı verdiğinde, o gün itibariyle bizim 444 milyon dolar civarında 
bir kazancımız olacağını hesaplar. Şimdi bundan sonra 5 ay geçiyor, 5 ay geçiyor. Sayın 
Başkanımızın bir açıklaması var. Başkanımız da diyor ki, ya diyor, orada diyor, 95, 96 bin 
metrekare filan bir inşaat olacak ve diyor bugünün parasıyla diyor, 120 bin TL buranın 
metrekaresi olacak diyor. Peki. Yan taraftaki yine dolar kuru belli. Aşağı yukarı 6500 dolarlara 
filan geliyor metrekaresi, o dönem için satışta. Şimdi onunla çarpıyoruz, başkanımız doğrudan 
630 milyon değil mi, yanlış okumuyorsam, o civarda bir gelir bekliyor, bu hesaba göre. Ben de 
buradan şunu anlıyorum, Erden Timur, tabi o zamanlar diyoruz ya, biz Erden Timur, hani, 
seçilmiş, atanmış filan, atanmış birisi olduğundan dolayı, bu kadar risk alamıyor, o kontencinsi 
falan filan, ne olur olmaz diye koyuyor, ama başkanımız bu işin başında olarak da bu işin lideri 
olarak da diyor ki, ne kontencinsi yani, ben bu işin başındayım, ben bu organizasyonu 
çalıştıracağım, buradan 600 küsur milyon dolar bir para alırım diyor. Bu beyanatında. Biz de 
teşekkür ediyoruz kendisine. Ondan sonra yan tarafta maliyet var, yine orada Erden Timur’un 
maliyeti gibi aldım. Çünkü herhalde Erden Timur biliyorsunuz yılların şeyi, inşaat profesyoneli, 5 
ay içinde, dolar bazında çok da fazla bir artış olmayacağını düşünüyorum, olsa bile, hani 
hesapları acayip şekilde bir şey olmayacağını düşünüyorum. Başkanımız da oradan 500 milyon 
dolar civarında bir gelir elde ederim ben diyor. Zaman geçiyor, geçen aylarda Sayın Adnan 
Polat’a bu iş devrediliyor, Adnan Polat’ın da açıklaması şu. Burada diyor 85 bin metrekare ile 
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105 metrekare arasında bir inşaat olur diyor. Anladığım kadarıyla, burada herhalde daha 
projeler falan net değil. Ama ben naçizane, iki ayrı hesaplama yapmak yerine, ortalamasını 
aldım. O da başkanımızın daha önce söylediği gibi, 95 bin metrekare falan civarında bir inşaat 
öngörüyor burada ve diyor ki, biz diyor araştırma yaptık, çok güzel. 6800 dolar diyor buranın 
şeyi var, metrekare fiyatı var. O yüzden, orada kurlara filan gerek kalmadı, Sayın Adnan Polat 
sağ olsun, bütün rakamları dolar olarak verdiği için, kolay oldu. 600 küsur milyon, başkanımızla 
aşağı yukarı yakın bir gelir öngörüyor Sayın Adnan Polat, bu gayet kendi içinde tutarlı. Ama 
tutarlı olmayan şey şu, sonra dedi ki, bu işin diyor maliyeti diyor, 200 milyon dolar civarına gelir 
diyor. Yani, 200 milyon dolar civarına gelir. Yani bir önceki şeyde, 100, küsur milyon dolara 
bitecek bir şey, şimdi 200 milyon dolar. Şimdi bu olabilir. Proje değişmiştir. Daha iyi, daha lüks 
bir şey yapalım, satışı daha kolay olsun diye düşünülebilir. Ama o zaman da şunu 
değerlendirmek lazım, yani 95 metrekare yere, ben inşaat profesyoneli değilim ama, soru 
geliyor aklıma yani, 95 bin metrekare, 200 milyon dolar bir şey yaptığımız zaman, nasıl bir daire 
ortaya çıkacak, yani öyle bir daireye, o zaman 6800 dolar fiyat biçmek doğru mu olur? Şimdi 
onları ayrı bir değerlendirmek lazım. Bunları şunun için anlatıyorum. Şimdi çok önemli bir proje 
Florya projesi. Ve daha önceki şeyler, sunumlarda da duydunuz, bizim bu inşaat projeleri hep 
sarpa sarıyor, işte Riva’da başımız belaya girdi. İşte, şeyde, Mecidiyeköy’de şimdi ayrı terane. 
Şimdi şeyde, Kemerburgaz’da işimiz bir türlü bitmedi, gidemiyoruz, falan, filan. Ve sürekli bu 
taşere ettiğimiz insanlarla problemimiz oluyor, o yüzden ben tekrar bu vesileyle sormak 
istiyorum, yani bu işi dışarı taşere etmek doğru mudur? Yani 2 yıl fazla geçsin, kendimiz bitirelim, 
belki daha mantıklı değil midir? Şimdi hesap etmeye devam ediyorum. 200 milyon dolar bir 
maliyet var dedi, Sayın Adnan Polat, ondan sonra dedi ki, 300 milyon dolar da dedi biz buradan 
şey yapacağız, para kazanacağız. Peki, o gelir, 300 milyon, tamam. Şimdi bunun doğrulamasına 
baktığınız zaman, tamam mı? Gelir artı maliyet. 446 milyon dolar yapıyor. 300 milyon dolar 
elimize geçecek. Dediğim gibi, bu unutmayın, bu yeşiller beyanlar. Diğeri, toplama çıkarma. O 
zaman müteahhit burada şey mi kazanacak yani, 146 milyon dolar mı kazanacak? Yani bu rakam 
iyi midir? Az mıdır? Çok mudur? Yani. Sadece 200 milyon dolara göre baksak bile %73 filan 
yapıyor ki, biliyorsunuz inşaat projelerinde bu tür hesaplar, toplam maliyet üzerinden yapılmaz, 
bu işi yapmak için bir sermaye koymanız gerekir, genelde de yanlış bilmiyorsam eğer, düzeltin. 
%40, 45 civarında bile bir sermaye koysan, bu işlerin başındaki, proje olduğu sürece bunları 
satacaksınız yani, bu iş çok rahat döner, yani koyulan sermayeye göre kazanç hesaplasan yine 
acayip rakamlara geliyor, yani biz bunu vermek durumunda mıyız? Bunları tekrar düşünmek 
lazım. 
Toparlıyorum. O yüzden hazır şeyde kötüyken, piyasalar da kötüyken, bu projenin üstünde biraz 
daha düşünmekte fayda var diye düşünüyorum. Sayın Adnan Polat’ın da bu projeyi en iyi şekilde 
yürüteceğine dair tabii ki, inancımız, sonsuz. Diğer bir konu, bu şeylerle ilgili, kombine işleriyle 
ilgili. Hem bir bilgi vermek istiyorum, hem de bir soru sormak istiyorum izninizle. Şimdi bu tarz 
bir olay, biliyorsunuz bizim rahmetli Mustafa Cengiz döneminde de oldu, aynısı değil ama yine 
bu biletlerle ilgili bir yolsuzluk konusu. Sizlerin arasında belki varsınız, isimlerini kullanarak, divan 
üyesiymiş gibi, kombineler alındı, ucuz ucuz, sonra bunlar başkalarına satıldı, sonra bununla ilgili 
tespit yapıldı, Mustafa Cengiz yönetimi, bunu o zamanki Denetim Kuruluna verdi. Denetim 
Kurulu iç soruşturmasını yaptı, tabii ki Denetim Kurulunun yapacağı sonuçta bir yere kadar. 
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Çünkü bunları anlamak, insanların parasal durumlarına filan bakmanız lazım. Banka, bilgileri 
filan gerekiyor ve bununla ilgili gitti, savcılığa suç duyurusunda bulundu. Hatta bu böyle de 
kalmadı, bundan önce de yine hatırlarsınız belki, insan unutuyor çünkü bunları, bazen 
hatırlamak gerekiyor. Kulübe üyelik vaadiyle de bir kısım yolsuzluklar yapılmıştı. Ve bunların 
hepsi birleşti şimdi tek dava olarak devam ediyor. Şimdi bununla ilgili benim sorum şu, bu 
davayla ilgili, gelişmeler nedir? Biz bununla ilgili Yönetim Kurulundan gerekli bilgileri alabilirsek, 
sevinirim. Neden biliyor musunuz? Şunun için, yani dönem dönem, bizim kulübümüzün 
zamanında böyle şeyler olabilir. Yani insanları, sen karaborsa yapma, öyle yapma, böyle yapma, 
diye engellemek mümkün değil. Ama biz kulüp yönetimi olarak, şayet bu tip olayları takip 
ettiğimizi, gerekli cezaları verdiğimizi, unutmadığımızı hatırlattığımızı, sorduğumuzu ve 
davaların bir sonuca varması için, sadece elimizdeki hukuk departmanı değil, bütün Galatasaray 
camiasıyla bu işin peşinde olduğumuzu anlatırsak, bu işleri sıfırlamasa bile, bu işlerin ileride 
yapılmasıyla ilgili ciddi anlamda bir bariyer oluşturur. Aynı davranış modelini mesela biz son 
olayda da görseydik, belki işlerimiz daha rahat olacaktı. Bugün itibariyle, bu savcılığa verildi. 
Evet, teşekkürler. Ama burada da benim bir sorum daha olacak. Şimdi bu iş savcılığa verildi diye 
konuşuyoruz ama medyada böyle garip garip şeyler var. Yani deniyor ki, savcılığa verildi ama bu 
işi ortaya çıkaran, insanlarla ilgili soruşturma yapılsın diye bu dava şeye verildi, savcılığa 
başvuruldu. Şimdi ben burada merak ediyorum, biz bu işi ortaya çıkaran, kulüp üyelerimizle ilgili 
mi bir suç duyurusunda bulunduk, bu iş ortaya çıksın diye mi suç duyurusunda bulunduk? Bir 
tane mi var, iki tane mi var? Nasıl yürütüyoruz bunu. Bunu ben bilmek istiyorum ve en son 
şununla kapatıyorum. Müsaadenizle. Ben de şunu düşünüyorum açıkçası, yönetimimizin Hayri 
Kozak’a bu işlerin ortaya çıkma sürecinde, yönetimin gösterdiği tepkiden dolayı, bir özür borçlu 
olduğunu düşünüyorum ve aynı şekilde yine Sayın Hayri Kozak’a bu süreci ortaya çıkartıp, 
Galatasarayın öyle değerli bir kurum ki, en zor şartlarda bile, en zor konuları bile, canımızı 
acıtacağını bilerek, ortaya çıkmasını ve şeffaf bir şekilde, bunların üzerine gideceğimizi, tüm 
kamuoyuna, bizlere gösterdiği için de Sayın Hayri Kozak’a bence bir teşekkür de borçluyuz yani. 
Bu arada inşallah bunlar olumlu sonuçlanacak, yoksa ben Yönetim Kurulundaki arkadaşların, üf 
demeyin lütfen, bitecek. Yönetim Kurulundaki arkadaşların bu konularla ilgili herhangi bir 
şeyinin, probleminin olduğunu zannetmiyorum. Bu süreç, en azından onların da şeffaf bir 
şekilde aklanmasına da neden olacak. En azından herkesin kafasındaki şeyler, soru işaretleri 
bitecek. Sundum. Teşekkürler.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Aykut Uzunoğlu’na teşekkürler. Sıradaki konuşmacımız Sayın Mehmet Bilen.  
 
Mehmet Bilen 
Sayın Başkan, değerli üyeler, son iki konuşmacı olarak, hızlı, kısa konuşma nasıl olur, onun 
örneğini sergileyeceğim. Genel Kurul arifesindeyiz, 156 üye var. Yani ilginç, 5 bin divan 
üyesinden, 156’sı, ama öbür yandan kapıda 2 bin kişi üye olayım diyor. Bir geçen divan 
toplantısına değineceğim, merak etmeyin, divanın içine girmeyeceğim. Zaten divan toplantısı, 5 
saat sürdü, incir çekirdeğini dolduran hiçbir şey yoktu. O yönden rahat olun, yok 10 yıl, 30 yıl, ya 
bin yılda sen onu saklasan, zaten açsan içinde bir şey yok ki, divan toplantısının niye kapalı 
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yaptık? Yani neden çekindik? Aslında tam tersi, inanın ülkemizin, toplumuna, kurumlarına örnek 
olacak bir divan toplantısıydı, bu kadar gergin, bir ay sürmüş bir gerginlikten sonra, herkes geldi, 
çok rahat, demokrat bir şekilde, her şeyi söyledi, yönetim de gerekeni söyledi, isteyen söyledi, 
5 saat sürdü ve son derece şık bir şekilde toplantı bitti. Biz bunu niye gizledik? Bu örnek olacak 
bir toplantıydı. Yani büyük bir fırsatı, hem biz, hem de ülkemiz açısından kaçırdık. Buradan şuna 
geleceğim, yani artık şu divan toplantılarını, Genel Kurulları, kapatalım, ne oluyor ya, kluklan 
örgütü değiliz ki, niye kapatıyoruz? Bizim gizleyecek hiçbir şeyimiz yok. Kaldı ki, hakikaten bu 
geçen toplantı, bu kadar güzel olduktan sonra, bundan sonra hiç çekinmeyelim. Divana geleyim, 
şu şeylerde, şu önceden söz alma sırasını, bir hakikaten bıraksak, gelen buradan alsa. İkincisi, 
konuşmalar bir 10 dakika içinde toplansa, bir de 11 ay her toplantıda konuşan kişilere en son 
sıradan yer verseniz, epey bir şey çözülür. Yani her toplantıda konuşana birinci sırayı 
vereceğinize, en sonuncuyu verin, gelsin adam buradan efendime söyleyeyim, söz alsın ve on 
dakikayı da geçmesin. Ahmet Şenkal’ın önerisi çok güzel, hakikaten onu, ben de destekliyorum. 
Toplantıların hepsinin televizyonda yayınlanmasında çok büyük fayda var. Genel Kurullarda da 
aynı şekilde, şu, böyle bir keşmekeş, ben söz alacağım, ben söz alacağım, sanki adama 
piyangodan bir şey çıkıyor. Ya gir sıraya, koyun sicilin önüne, bitti. Yani, 2000, 3000, 5 bin, 10 
bin, 20 bin numaralı üye de en son konuşsun kardeşim, niye bu telaş. Şimdi bakın bu Genel 
Kurulda yine göreceksiniz. 100 kişi sıra alacak, adam Antalya’dan geliyor konuşuyor. Alsın, koyun 
sicile, bu telaş bitsin, yani o onun önüne geliyor, bu eskiden Renault’dan araba alırdık, onun gibi, 
yani gelmesine hiçbir gerek yok.  
Divan tabii buradan çok memnunuz, en memnun olduğumuz toplantı yeri burası. Ama işte lise, 
stat, Florya, Kemerburgaz, otel derken, aklımız karışıyor yani, herhalde burada tabii çok daha 
uzun bir süre yapamıyoruz, mümkün olsa burada yapsak, bunun keyfi çok farklı, ama çok fazla 
yer değiştirmek de biraz insanların aklını karıştırıyor. Bu Aslantepe’deki spor tesisleri projesi, 
gerçekten çok önemli. Buradaki havuzla ilgili bir şey söyleyeceğim. Bu iki şubeyi, hatta belki üç 
bundan sonraki şubeyi kapsamalı. Tabiatıyla ona dikkat edilir ama, bu havuzun su derinliğinin 
minimum 2 metre 25 santim olması gerekir. Yani atlamayız biz ama, ben şimdi buradan söylemiş 
olayım, mümkünse 2.30 olsun, yani o zaman 10 santim, 20 santimle çok büyük uluslararası 
şeyler kaçırmayalım. İşte divan toplantılarının faydalısı bu. Aykut da çok güzel burada bilgiler 
verdi, bir araya geliyoruz, fikir alışverişinde bulunuyoruz. En son sicile gelip kapatacağım, biraz 
hassas bir olay. Bazı kişilerin işine gelmeyebilir. Şimdi bir madde var, 400, ya bu yani, dini bir şey 
midir, nedir? Niye 400 de, 350 değil, 450 değil, 500 değil. Yani buna hangi üst akıl, hangi 
üniversitelerin yani araştırma görevlileri bu 400 ü yapmış, yani bu 400 rakamı nereden geldi? 
İlahi adalet nedir bu 400? Yani 400 de, niye 500 değil, niye 300 değil. Tabii niye olmadığını biz 
çok iyi biliyoruz. Cinlik. Cinlik. Ama artık bu toplumumuzda, yani bu ülkede zaten cin o kadar çok 
ki, yani burada biz bunlara, gelmeyelim. İşte hesap ortada, 100 kişi kalıyor, 100 kişi de üye 
çocuğunu ve E grubunu alacağız. Toplam ne ediyor? 2 bin kişi. Ya 2 bin kişide 100 kişiyi nasıl 
alırsın? Nasıl alırsın? Üye çocuğu, 551, ya yazık günah değil mi? Benim böyle bir derdim yok. 
Bizim oğlumuz, üye oldu, sporculuktan, bitti. Biz de üye olduk. Ama hakikaten düşünün, kişi 
burada, üye, 40 senelik üye, çocuğunu üye yapamıyor, ne kadar acıklı bir durum ya, niye hep bu 
cinlik. Bu cinlikten bunun maksadının ne olduğunu biliyoruz. Ben şimdi bunu burada 
söylemeyeceğim. Çok rahat söylerim ama herkes biliyor zaten, gerek yok. Çok güzel burada 
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arkadaşımız söyledi. A grubunu ayrı tutarsınız. Gelsin kardeşim, kimse bir şey demiyor. Genel 
Kurulu kontrol altında tutmak. Açıkçası, Genel Kurulu kontrol altına tutmak, Yönetim Kurullarını 
kendine göre seçmek anladınız mı? Ya sorma onu bana, sen gayet iyi biliyorsun. Bilmiyorsan 
sorma, hayır. Ortalığı karıştırmak için değil, boşuna bilme, işte ben sana söyledim. Hah, gayet iyi 
biliyorum. Orada öyle kalkıp da etrafa şey yapma. Neyse.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Lütfen konuşmacı, Sayın Mehmet Bilen, toparlayın. 
 
Mehmet Bilen 
Şimdi şunu söyleyeyim, şunu söyleyeyim. Bir kere konuşmacıya müdahale ettirmeyin, bana hiç 
karışmayın, oralara edin. İkincisi, çözüm. Üye çocukları, bir kerede alınır, biter bu. Bunda bir şey 
yok ki, alırız bir karar. Üye çocuklarını alırız, D grubu. Biter. Onun dışında da dediğim gibi, 
efendime söyleyeyim, A’yı bunun dışında tutarız, ondan sonra da bir sorun olmaz, ama yeter ki, 
niyet olsun, niyet yok. Konuşmamı burada noktalıyor, hepinizi, sevgiyle saygıyla selamlıyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Hocam size yönelik bir sataşma olmadı.  
 
Turcan Bolayır 
Mehmet Bilen kardeşime sevgim, saygım var. Yalnız bir yerde yanlış yaptı. Turcan Bolayır, ilk 
sefer 88 yaşında, yaşımı da öğrendiniz. 56 yıl burada hocalık yapmış, talebelerimin hepsi, süper 
durumdalar. Ben en sona konuşma yapacağım. Pendik’te oturuyorum, bu eziyet değil mi? Neyi 
kıskandın Mehmet? Yanlış yaptın. Özür diliyorum. Bir daha da toplantılarda konuşmayacağım.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Hocam, hassasiyetini belirtti. Hocam. Hocam lütfen, hocam hassasiyetini belirtiyor. Sayın Murat 
Gönenç, son konuşmacımız, bu oturumdaki. Buyurun.  
 
Murat Gönenç, 
Sevgili başkanım, değerli Yönetim Kurulum, 9578 Murat Gönenç, ben bu inşaatlardaki 
gecikmeler, çok sıkıntı yaratıyor, bu oluyor, bir daha olmuyor, yok müteahhitte sıkıntı var, bir 
ton sıkıntılarla giriftar oluyoruz, Allahtan Florya’yı Adnan Polat başkanıma veriyoruz, orada çok 
sevinçliyim, en azından daha sağlam olacağını şey yapıyorum. İkinci konu da futbol takımındaki 
transfer yanlışları, yöneticimiz çıkıyor biz diyor, transfer yapmayacağız diyor, 5 gün sonra, onu 
teksif eder gibi, transfer yapıyoruz, transferleri hep böyle sona saklıyoruz. Burada bir gariplik 
var. Onun da ötesinde, bu şeylerle ilgili başkanı birkaç kere arayayım dedim. Fakat başkan her 
şeyle kendi ilgileniyor, her şeyle kendi ilgileniyor ve aşırı yorgun. Bakın kendisinin yüzüne de 
söyledim. Dursun başkanımın, sen dedim, Selahattin abiden sonra Galatasaraya bir şeyler 
kazandırmak için, çok mücadele veriyorsun ve çok yoruluyor. Çok seviyorum onu, ama her şeyle 
siz ilgilenemezsiniz, zaten şey yapamıyorsunuz. Sponsorluklarla ilgili sizinle görüşmek istedim, 
bırakın size ulaşmayı, sizin sekreteryanıza ulaşamıyorum. Çünkü, yoğunsunuz, siz tamam 
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diyorsunuz ama olmuyor. Ondan da maada, burada Gürkan beye bir şey söylemek istiyorum. 
Ben 50 senedir Galatasarayın içindeyim, Galatasarayın her şeyinde varım, her gününde varım, 6 
senedir benim kızım üye olamıyor biliyor musunuz? Ve ben tekim, bakın dikkat edin, hepsi bu 
üyelikle ilgili bugün en başta konu bu. Alınmıyor. Kimisinin şeyi oluyor, adam stada, kulübe 
uğramıyor, üye oluyor. Ben her gün buradayım, benim bir tane kızım üye olmadı. Benim yaşım 
66 kaç sene yaşarım, 8 tane hap içiyorum ve gözüm arkada gidecek. Bunun da vebali, bu kızımı 
üye yapmayanlaradır. Her şey Galatasaray için, yaşasın Galatasaray. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Murat Gönenç, bu oturumdaki son konuşmacımızdı, Yönetim Kurulumuzdan bir katkı 
olacak mı? Saygıdeğer hazirun, 4 saati aşkın bir toplantı, başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek 
bu katkıda bulunacak Yönetim Kurulu adına. Buyurun. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Evet, Sayın divan, değerli üyeler, epeyden beri, yani hakikaten 4.5 saati aştı. Tabii herkes yorgun. 
Şimdi kısaca şuna değinmek istiyorum. Konuşmacıları tek tek dinledim. Öyle şeyler, öyle 
konulara giriyoruz ki, divanın başkan, esas ana faaliyetinin dışına çıkıyoruz. Burası istişare yeri. 
Burası Galatasarayın en üst seviyedeki istişare yeri. Onları getirip, tartışıp, karara bağlandığı, fikir 
alışverişinde bulunulan yer. Şimdi bazı konuşmacılar, çocukluk yıllarında yapılan şeylere kadar 
iniyorlar. Yani, şimdi Taner Aşkın, öyle şeyler söylüyor ki, 2015 te şunu yapmıştık, 2018 de 
çadırda yemek yedik, gelmedin, efendim Tevfik bilmem kim, Beşiktaş divan üyesi, sana haber 
göndermedi mi Aykut? Yani. Hasnun Galip, efendim, ya arkadaşlar. Burası bakın biz sizin 
seçtiğiniz bir yönetimiz. Biz kendi kendimize gelmedik buraya. Geleli de 3 ay mı oldu, yani 3,5 ay 
mı, öyle bir süre oldu. 1,5 ay önce yine sizin önünüze çıktık, yapacaklarımızı anlattık ve sizden 
yetki istedik. Hepinize çok teşekkür ediyorum, bütün Genel Kurul üyelerine, bizi buna layık 
gördünüz. Fakat bugün öyle şeyler söylüyor ki arkadaşlar, bu Florya projesi, bakın ihaleye 
hazırlanıyoruz, ihaleye çıkacağız. O kadar çok konuşuluyor, o kadar böyle çok yorum yapılıyor ki 
hakkında, bunun Galatasaray için faydalı olacağını düşünmüyorum. Biz sizi temsilen yetkiliyiz 
zaten, bize bu yetkiyi verdiniz. İhaleye çıkacağız ya, ihaleye çıkacağız. Rakamlar telaffuz ediliyor, 
o onu verdi, bu bunu, ya ihaleye çıkacağız kardeşim. Adnan bey 300 milyon dedi diyor, ya 
kardeşim ihaleye çıkacağız, Adnan beyin oradaki lafı, asgari lafını telaffuz etmeden, böyle 
buradan bazı işaretler veriliyor. Çok zararlı buluyorum bu konuşmaları. Çünkü, inşallah ihaleyi 
başarıyla sonuçlandırırız ve söz verdiğimiz hedeflere de gideriz.  
Sevgili Ayhan Özmızrak bir konuya değindi, vekalet örneğini istedi, herhalde şeydeki Genel 
Kurulda aldığımız vekaletin metnini istediğini düşünüyorum. Onu kendisine herhalde 
ulaştırmamızda bir mahzur yoktur, kendisine ulaştırırız. Transferlerle ilgili bir çalışma istedi, onu 
da yaparız. Kalamış’taki problemler, Kalamış’la ilgili yine Yönetim Kurulu olarak bir çalışmamız 
var. Devamlı bu şikayetler geliyor, Bora, Sayın Bora Bahçetepe ile konuyu zaten sürekli 
irdeliyoruz. Ona da bir çözüm bulmanın yolunu arayışı içindeyiz.  
Ertay kardeşim her zamanki gibi yine benim doğum tarihimden başlayarak, neler yapmışım, yani 
köyde ne yapmışım, burada ne yapmışım, hepsini alışılmış bir şekilde her ay yapılan divanda 
önümüze getiriyor, kendisine teşekkür ediyorum. Biraz daha geriye gitmesi lazım. Ondan önce 
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çocukluk yıllarında ne yaptık, onlara da bir baksın. Evet, buradaki tartışılan konulardan en 
önemlisi, üyelik. Ben isterdim ki, hakikaten Gürkan bey nasıl sıkıntılı bir durum olduğunu, size 
grafiklerle açıkladı. Gerçekten büyük bir sıkıntı var, büyük dargınlıklara yol açan bir durum var. 
İşte gördünüz, koskoca Galatasaray spor kulübü, neticede Galatasaraylı, Galatasarayı seven ve 
liseli olmayan 100 kişiyi alabilecek. 100 kişiyi alabilecek. Müracaat ne kadar? Baktığınız zaman, 
yaklaşık 2 binin üzerinde müracaat var. Bu dargınlıklar, küskünlükler Galatasaraya, zarar veriyor. 
Beni sevmiyor mu? Çünkü tercih kullanıyoruz yani 2 arkadaş, bir onun çocuğu var, bir de onun 
çocuğu var. Birini yapacağız, birini yapmayacağız yahut da daha doğrusu şöyle söyleyeyim. 5’ini 
yapmayacağız, birini yapacağız. Çok değerli insanlar var, Galatasaraya hizmet edecek. Onları 
bünyemize katmamız lazım.  
Konuşmacılar, bunun çözümü için, bazı önerilerde bulundular. Bence bu konunun etraflıca 
tartışılıp, özellikle bugün divanda, bunun daha net bir şekilde tartışılıp ve bir tüzük Genel 
Kuruluna gidilmesinde fayda var. Daha önce denedik, tüzüğü toplayamadık, yani Genel Kurulu 
toplayamadık. O açıdan, bence sadece üyeliğin ne yapılması konusunu, eğer burası istişare yeri 
ise, üyeliklerle ilgili bir divan, özel bir divan toplantısı yapıp, bunu da bir mutabakat 
çerçevesinde, Genel Kurulunu yapmak suretiyle, artık bu işin, Galatasaraya zarar vermesinden 
çıkması lazım. 
Bildiğiniz gibi, hafta sonu önemli bir maçımız var. Fenerbahçe ile Kadıköy’de oynayacağız ve 
geçen sene bir hakem konusunda çok ciddi ifadeler kullanmıştım. Atilla Karaoğlan. Buradaki 
Trabzonspor maçından sonra, çıktım. Nasıl Galatasarayı katlettiğini, nasıl doğradığını, oradaki 
dilimin döndüğü kadarıyla da anlattım. Sezonun belki de en kritik maçına, yine aynı hakemi 
veriyorlar. Yani demek ki, hiçbir şey değişmedi, yönetimler değişti, başka hiçbir şey değişmedi. 
Hakem mi kalmadı? Geçen sene ben bu hakem hakkında bir sürü şey söylemişim, bir sürü şey 
konuşmuşum. Başka hakem bulamadınız mı Sayın MHK? Kalmadı mi hakem, yani ben böyle 
iddialı konuşmalar yaptım. Yani çok nadir hakemler hakkında konuşma yapıyorum. Bir kişi 
hakkında bu kadar iddialı konuştum, inadına getirdiniz onu, o hakemi oraya atadınız.  
Belki yönetimde bir şey değişmedi. Onun için buradan tekrar sesleniyorum. Eğer bu tayinler, bu 
hususlar dikkate alınmazsa, her geçen gün daha zorlaşan lig müsabakaları, bundan sonra daha 
da zorlaşacaktır.  
Onun için buradan federasyona sesleniyorum, bu atamalara dikkat edilmesi gerek. Sevgili Metin 
kardeşim eğer hazırlandıysa, bilmiyorum yeni bir konuşma için bir konu var, o konuyla ilgili ben 
okumadım, yani yeni gelen bir tweet üzerinden, veyahut yeni bir haber üzerinden bir konuşma 
yapmasını kendisinden isteyeceğim. Çok önemli, en azından bu vasıtayla Galatasaray camiasına 
ve basın mensuplarına da duyurmuş oluruz diye düşünüyorum. O okuduğu için, onun 
cevaplamasını istiyorum. Hepinize saygılar sunuyorum, iyi akşamlar diliyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Başkanımıza teşekkürler. Sayın Metin Öztürk buyurun. İkinci başkanımız, Sayın Metin 
Öztürk açıklamada bulunacak. 
 
Kulüp İkinci Başkanı Metin Öztürk 
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Sayın Divan Başkanım ve Divan Kurulu, Yönetim Kurulu başkanım ve Yönetim Kurulu üyeleri ve 
kıymetli divan, çok yeni, birkaç dakika önce olduğu için, çok detaylı bakamadık. Bu hafta sonu 
karşılaşacağımız kulübün hukukçu üyesi, belli ki, başkanı tarafından görevlendirilmiş ve 
Galatasarayla ilgili gündemi karıştırmak, oyuncuların, hocanın, Galatasaray camiasının üstünden 
bir kendince hem kendi taraftarını bir konsolide etmek, hem de bu tarafa karşı aklınca bir 
sabotaj yapmak, biliyorsunuz 2 sene önce de başkanı bir seçimi bahane ederek, konuşacağım 
dedi, kaldı. Şimdi farklı bir hocaları geldi, değişik konuşmalar yapılıyor. Aslında kendilerine 
teşekkür etmemiz lazım. Çünkü bir süredir anlamadığımız şekilde, kulübümüz üstünde, suni 
gündemler yaratılıyordu. 3 ay önce, siz bize bir yetki verdiniz, rekor oyla, başkanımız ve bu ekip 
seçildi. Tam kolları sıvanmış, bankalar birliğinden çıkıp, biraz önce Sayın İbrahim Hatipoğlu da 
anlattı. Çok kıymetli futbolcularla güçlendirilmiş, birtakım yola devam edecekken, herhalde 11 
yıldır, gördüler ki sahada bir başarı elde edemiyorlar. O zaman dediler ki, en iyi bildiğimiz işi 
yapalım. Kendileri görevli, bir şey demiyorum. Görevlendirilmişler, açıklamayı yapmışlar. Belli ki 
biri kaleme almış ve kendilerine vermiş. Tek rakibimiz kim? Tek rakibimiz Galatasaray, o zaman 
bir nifak tohumu sokalım. Onların ayarlarını bir bozalım. Galatasarayın ayarını 117 yıldır 
bozamamışlar. Onlar bizden 2 yıl geç kurulduğu için 117 yıl diyorum. Yoksa 119 yıllık bir kulüp 
olduğumuzu hepiniz kadar iyi biliyorum. Bir 117 yıl da geçse, bozamayacaklar. Burada 
yazdıklarını okumak bile istemiyorum. Ama belli ki, bu organize kötülüğün mimarı belli. Organize 
kötülüğün sözcüsü, zaten bugün açıklama yapmış, biraz önce. Biz Galatasaray’ız. Böyle ulvi bir 
eğitim kurumundan çıkmışız, biz önümüze bakacağız, işimize bakacağız. Bu sene sadece 25’inci 
şampiyonluk, 5’inci yıldızla değil, Avrupa'da da ülkemizi ve taraftarlarımızı gururlandıracağız. 
Onun için bu çirkin şeye cevap vermek istemiyorum. Hep başkanımız, birlik beraberlik, sevgi 
diyor ya, gerçekten Galatasaraya sadece Galatasaraylılar lazım. Yaşasın Galatasaray. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Saygıdeğer hazirun, saat 17.55, bugünkü oturumumuz, 4,5 saat sürdü. Saat 17.56, hafta sonu 
derbi maçında, başta Okan Buruk hocamız, teknik direktörümüz Sayın Okan Buruk liderliğinde, 
aslanlarımıza ve saygıdeğer Yönetim Kurulumuza ve Florya emekçilerine başarılar diliyoruz 
Divan Yönetimi olarak.  
Bugünkü oturumu kapatıyoruz, hoşça kalınız.  
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